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UGODNA VELIKONOČNA PONUDBA
dimljene domače šunke in druge dobrote

Naπa pogovora v mesecu æensk
Z uspeπno poslovno æensko, æeno in mamo 
Barbaro Novak: Vsa druæina diha s podjetno mamo

Z Alenko Ermenc, KamniËanko z najviπjim vojaπkim Ëinom
na strani 5

Uspeπno delo Uprave enote Kamnik v lanskem letu

V letoπnjem letu poteËe veljavnost 
mnogih dokumentov, pravoËasno 
vloæite vlogo za pridobitev novih 

Vodstvo Upravne enote Kamnik Mihael Novak, naËelnik, mag. 
Duπan Æumer, vodja Oddelka za upravne notranje zadeve, Matja-
πa Pintar, vodja Oddelka za prostor, gospodarstvo in kmetijstvo, 
Bogdana Ravnik MuratagiÊ, vodja Oddelka za obËo upravo, mag. 
Judita Mlinar Kern, viπja svetovalka I. za podroËje kmetijstva in 
gospodarstva so na novinarski konferenci 16. februarja predstavili 
rezultate dela upravne enote v lanskem letu. VeË na 2. strani.

Letos praznuje druπtvo Gorska reπevalna sluæba Kamnik 90 let 
organiziranega reπevanja v gorah in planinah. Minuli petek, 23. 
marca, so se Ëlani druπtva zbrali na jubilejnem obËnem zboru, 
ki se ga je poleg æupana Marjana ©arca in drugih gostov udeleæil 
tudi minister za obrambo Aleπ Hojs, ki je Ëlanom GRS Kamnik 
Ëestital ob jubileju, izkazal spoπtovanje do njihovega junaπkega 
dela ter jim obljubil dobro sodelovanje med ministrstvom za 
obrambo in Gorsko reπevalno zvezo tudi v prihodnje.

ZvonËki in trobentice, narcise in prvi tulipani med pisano 
druπËino pomladnega cvetja nas prijazno pozdravljajo v teh 
prvih pomladnih dneh, ko smo æe v priËakovanju velikonoËnih 
praznikov. Sodelavcem in bralcem æelim, da bodo prazniki 
prijetni ter prinesli novih moËi in pozitivnih misli.

Saπa MejaË, urednica

Spoπtovane KamniËanke, 
spoπtovani KamniËani!
Naj vam velikonoËni prazniki vlijejo 
novega upanja in poguma za jutriπnji dan. 
To upanje naj vam daje smisel in pogum, 
da je æivljenje moËnejπe od smrti in ljubezen 
moËnejπa od sovraπtva.
Blagoslovljene velikonoËne praznike 
vam æelim!

Vaπ æupan 
Marjan ©arec

Dragi bralci, prihodnja πtevilka Kamniπkega obËana bo izπla v pe-
tek, 13. aprila. Rok za oddajo Ëlankov in fotografij je v petek, 6. aprila; 
zahvale in oglase pa lahko oddate πe v 11. aprila, v uredniπtvu v Kam-
niku, Glavni trg 23 (stavba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83 91 311, 
041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net. Aktualno πtevilko 
Kamniπkega obËana lahko prebirate tudi v elektronski izdaji na 
www.kamnik.si ali tam pobrskate po arhivskih πtevilkah.

Stari grad nad Kamnikom po novem 
zaprt za nakljuËne obiskovalce, 
a peπpot πe vedno vabi vse generacije

KamniËani smo Stari grad nad Kamnikom od nekdaj imeli za svojo 
izletniπko toËko. »e je le beseda nanesla, smo ga priporoËili tudi 
prijateljem in znancem. ©e dandanes je peπpot polna obiskovalcev, 
vendar veËina æal pod vrhom obrne. Da bi pozitivna mnenja delili s 
prijatelji in znanci je, lahko reËemo, æe prastara zgodovina. Skoraj 
vsak pohodnik ima vsaj eno svojo lastno zgodbo o tem, kako je bil 
sprejet na vrhu hriba. Æal je veËina neprijetnih. VeË o tem in anketa 
med obiskovalci priljubljene pohodniπke toËke na 8. strani.

29. marec je praznik kamniπke obËine. Dan rojstva velikega Kamni-
Ëana, Slovenca, generala in pesnika Rudolfa Maistra ∑ Vojanova smo 
KamniËani pred sedemnajstimi leti izbrali za svoj praznik. V poËasti-
tev praznika se je zvrstila æe vrsta kulturnih, πportnih in druæabnih 
prireditev ter slovesnih odprtij pridobitev za boljπe æivljenje obËank 
in obËanov. Dogodki potekajo tudi v teh in prihodnjih dneh, zaokro-
æil pa jih bo tradicionalni Maistrov pohod v soboto, 14. aprila. 

Rudolf Maister 
v oËeh najmlajπih

Gorska reπevalna sluæba na Kamniπkem ima 90 let
Osnovni namen Druπtva GRS Kamnik, ki je bilo ustanovlje-

no kot 2. slovenska ≈reπilna postaja« leta 1922 v Stahovici, je 
prostovoljno pomagati ljudem pri nesreËah v gorah in na teæje 
dostopnih terenih. Druπtvo danes πteje 56 Ëlanov, na ≈spominski« 
fotografiji je veËji del Ëlanov.

Ob visoki obletnici humanitarnega delovanja smo k pogovoru 
povabili predsednika GRS Kamnik Franca Miπa, objavljamo ga  
na 10. strani.

Kamnik praznuje

Osrednje slovesnosti v poËastitev spomina na velikega KamniËana 
so potekale v sredo, 28. marca. PrazniËno okraπen Kamnik je na po-
vabilo æupana Marjana ©arca obiskal dr. Gregor Virant, predsednik 
Dræavnega zbora Republike Slovenije in kot slavnostni govornik na 
tradicionalni slovesnosti pred spomenikom Rudolfa Maistra na Trgu 
talcev spregovoril KamniËankam in KamniËanom. 

Dopoldan je v Vremπakovi dvorani Glasbene πole Kamnik v torek, 
27. marca, potekala tradicionalna kulturna prireditev v organizaciji 
Glasbene πole Kamnik in O© Toma Brejca z naslovom ≈Rudolf Ma-
ister v oËeh najmlajπih«.

UËenci 1. triletja O© Toma Brejca in uËenci O© Glasbene πole 
Kamnik so pripravili raznolik in zanimiv program, v katerem so 
predstavili æivljenje generala Rudolfa Maistra. Æupan Marjan ©arec je 
pohvalil znanje mladih, talentiranih glasbenikov o æivljenju in pesniπ-
kem ustvarjanju naπega velikega rojaka in borca za severno mejo.

Janja Zorman Macura

Na slavnostni seji ObËinskega sveta ObËine Kamnik je æupan Marjan 
©arec podelil letoπnja priznanja ObËine Kamnik. Na fotografiji z desne: 
Ëastni obËan dr. Aleksandar Doplihar, prejemnika zlatega priznanja 
dr. France MaleπiË in Matevæ Kirn ter prejemnika srebrnega priznanja 
Ivan Resnik in Franc Pestotnik.

VeË o prazniku obËine Kamnik na 3. strani.           VERA MEJA»

Vseslovenska Ëistilna akcija 
tudi v Kamniku

na strani 7
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Vodstvo Upravne enote Kamnik Mihael Novak, naËelnik, mag. Duπan 
Æumer, vodja Oddelka za upravne notranje zadeve, Matjaπa Pintar, vodja 
Oddelka za prostor, gospodarstvo in kmetijstvo, Bogdana Ravnik Murata-
giÊ, vodja Oddelka za obËo upravo, mag. Judita Mlinar Kern, viπja svetoval-
ka I. za podroËje kmetijstva in gospodarstva so na novinarski konferenci 
16. februarja predstavili rezultate dela upravne enote v lanskem letu. 

≈Po pregledu in analizi opravljenega dela v letu 2011 z zadovoljstvom ugo-
tavljamo, da smo poslovali zelo uspeπno, saj so doseæeni rezultati dela Upravne 
enote Kamnik v skladu s poslovnim naËrtom in postavljenimi cilji upravne enote 
oziroma jih celo presegajo«, je z zadovoljstvom izpostavil naËelnik Mihael 
Novak in dodal: ≈Rezultati naπega dela potrjujejo uspeπnost naπega pri-
zadevanja za prijazno in uËinkovito upravno enoto, delujoËo v interesu 
uporabnikov. Upravna enota je, kljub zelo omejenim finanËnim sredstvom 
za poslovanje, postavljene cilje dosegla z uËinkovito izrabo Ëloveπkih, 
finanËnih in materialnih virov ter znanja«. NaËelnik Novak je zaposlenim 
izrekel pohvalo in priznanje, da znajo, hoËejo in zmorejo uresniËevati 
svoje poslanstvo ter izpolnjevati visoka priËakovanja strank. 

Izvedeli smo, da so zaposleni v lanskem letu reπevali 17.271 upravnih za-
dev, kar je za 1,4 % veË kot leto poprej. PoveËanje gre v preteæni meri na 
raËun upravnih notranjih zadev (veË izdanih potnih listov), ki prispevajo k 
skupnemu πtevilu upravnih zadev daleË najveËji deleæ. Gospodarska kriza 
je privedla do zmanjπanja obsega upravnih zadev na podroËju okolja in 
prostora. ≈Iz rezultatov dela je razvidno, da smo v preteklem letu reπili 
kar 99,55 % vseh upravnih zadev v reπevanju. V celotnem obdobju smo 
prejeli 19 pritoæb uporabnikov, ki z naπo odloËitvijo niso soglaπali, kar je 
πe manj kot v preteklem letu«, je z zadovoljstvom izpostavil Novak. 

NajveË je upravno notranjih zadev
Najbolj obremenjen del Upravne enote Kamnik je zagotovo Oddelek 

za upravne notranje zadeve, ki je v lanskem letu reπeval skupno 16.482 
upravnih zadev, kar je za 454 zadev veË kot v letu 2010, veËje je bilo 
πtevilo vlog za izdajo potnih listin in osebnih izkaznic. 

Podobno kot v letu 2010 se je tudi v letu 2011 zniæalo πtevilo zadev na 
podroËju tujcev. NajveËji upad je zaznati pri izdaji dovoljenj za zaËasno 
prebivanje tujcev (659 v letu 2010 in 551 v letu 2011), kar je na eni strani 
posledica krize v gospodarstvu in na drugi strani spremenjene zakonodaje 
o zaposlovanju in delu tujcev. 

Iz leta v leto se poveËuje πtevilo zahtevkov za vodenje postopkov ugotav-
ljanja dejanskega stalnega prebivaliπËa. V letu 2011 je bilo vodenih 79 
takπnih postopkov, veËinoma zaradi finanËne nediscipline ter nereπenih 
premoæenjskopravnih razmerij med zakonci. 

Vse veË zakonskih zvez sklenjenih izven uradnih prostorov
Iz leta v leto se poveËuje πtevilo sklenjenih zakonskih zvez izven urad-

nih prostorov. Od skupno 196 sklenjenih zakonskih zvez v lanskem letu 
se je 85 parov odloËilo za poroko izven uradnih prostorov, priljubljene 
lokacije so galerija Repanπek, Arboretum VolËji Potok, grad Zaprice.

Uporaba storitev e-uprave poËasi naraπËa
Na UE Kamnik so v letu 2011 prejeli 307 vlog za pridobitev spletnega 

kvalificiranega potrdila za fiziËne osebe, bodisi zaradi prijave stalnega 
ali zaËasnega bivaliπËa, potrjevanja podpore volivcem in izdajo potrdil 
iz matiËnega registra. V primerjavi s predhodnimi leti lahko za leto 2011 
reËemo, da so se obËani v veËji meri posluæevali sistema e-uprave. 

VeË registriranih vozil in voznikov
≈V letu 2010 smo beleæili negativni trend oziroma upad zadev pri za-

menjavi vozniπkih dovoljenj. Stanje se je v letu 2011 nekoliko izboljπalo, 
saj je bilo izdanih in zamenjanih 2.521 vozniπkih dovoljenj (190 veË). 
Dejstvo je, da je rok za obvezno zamenjavo vozniπkih dovoljenj zelo dolg 
(april 2018), tako da bo potrebno namenjati veËjo pozornost pogostemu 
informiranju naπih obËanov«, je izpostavil mag. Duπan Æumer. 

V letu 2011 se je poveËalo πtevilo registriranih motornih in priklopnih 
vozil. V letu 2010 je bilo registriranih 21.963 vozil, v letu 2011 pa 22.337. 
Prav tako se je poveËalo πtevilo voznikov in sicer iz 22.406 na 22.702. 
Izvrπenih je bilo 128 sodb o prekrπku, s katerimi je bila voznikom izreËena 
sankcija prenehanja veljavnosti vozniπkega dovoljenja oziroma prepoved 
voænje z motornim vozilom.

Manj vlog za izdajo gradbenih dovoljenj kot posledica 
sploπne gospodarske krize

Tudi uradniki na podroËju prostora so precej obremenjeni z zadevami 
z delovnega podroËja okolja in prostora, opravijo pa tudi veliko svetovanj, 
tako strankam, kot tudi projektantom. Kot je povedala Matjaπa Pintar, 
vodja Oddelka za prostor, gospodarstvo in kmetijstvo, so zadeve v glavnem 
reπevali tekoËe in v zakonitih rokih, velikokrat pa πe prej. PovpreËen 
Ëas reπevanja upravnih zadev se je v primerjavi z leti poprej skrajπal in 
je tako povpreËen Ëas reπevanja zadev od popolne vloge oz. od uvedbe 
postopka do izdaje odloËbe ali sklepa 13 dni.

Na oddelku so imeli najveË dela z zadevami s podroËja izdaje gradbenih 
dovoljenj za zahtevne in manj zahtevne objekte (48%), sledijo jim gradbe-
na dovoljenja za nezahtevne objekte (31%) in uporabna dovoljenja (13%). 
Preostalih 8% pa predstavljajo postopki v zvezi z razlastitvami, odmero 
nadomestil za degradacijo in uzurpacijo prostora, vpisi v register uprav-
nikov in postopki odmere odπkodnine zaradi spremembe namembnosti 
kmetijskega zemljiπËa. Se je pa v lanskem letu zmanjπal obseg upravnih 
zadev zmanjπal za 20%, predvsem zaradi manjπega πtevila vlog za izdajo 
gradbenih dovoljenj za zahtevne in manj zahtevne objekte, kar je oËitno 
posledica sploπne gospodarske krize. 

ObËani so oddali tudi 110 vlog za izdajo gradbenih dovoljenj za nezah-
tevne objekte ∑ to so zlasti objekti za lastne potrebe (garaæe, drvarnice 
...), ograje, pomoæni kmetijsko-gozdarski objekti, pomoæni infrastrukturni 
objekti, itd., Ëe izpolnjujejo s predpisi doloËene pogoje glede najveËje 
povrπine, viπine in prostornine. 

Ponovno doloËena obveznost plaËila odπkodnine 
 zaradi spremembe namembnosti kmetijskega zemljiπËa  
za gradnjo

V letu 2011 ni bilo veËjih sprememb zakonodaje s podroËja okolja in 
prostora. Na izdajo gradbenih dovoljenj pa je moËno vplivalo sprejetje 
Zakona o spremembah in dopolnitvah zakona o kmetijskih zemljiπËih, ki 
je zaËel veljati 18. 6. 2011. Z novelo zakona se je ponovno doloËila ob-
veznost plaËila odπkodnine zaradi spremembe namembnosti kmetijskega 
zemljiπËa. Le-to odmeri upravni organ po uradni dolænosti po prejemu 
vloge za izdajo dovoljenja za gradnjo na kmetijskem zemljiπËu iz tretjega 
odstavka 2. Ëlena ZKZ. Zaradi odmere omenjene odπkodnine se je po-
stopek izdaje gradbenega dovoljenja nekoliko podaljπal; za investitorje pa 

Uspeπno delo Uprave enote Kamnik v lanskem letu

V letoπnjem letu poteËe veljavnost mnogih dokumentov, 
pravoËasno vloæite vlogo za pridobitev novih 

predstavlja dodatno nepredvideno finanËno obveznost. Kot pojasnjujejo 
na UE Kamnik, teæave nastajajo pri izraËunu viπine odπkodnine, saj se 
le-ta odmeri od povrπine celotne zemljiπke parcele, na kateri se bo objekt 
gradil. Spremembe (parcelacije) zemljiπkih parcel pri pristojnem organu 
(GURS) pa so dolgotrajne in povezane z dodatnimi stroπki. 

V letu 2011 so izdali 11 odloËb o odmeri odπkodnine v skupnem znesku 
120.592 evrov.

Velik problem predstavlja pomanjkljiva in slabo izdelana 
projektna dokumentacija

Kot je bilo izpostavljeno na tiskovni konferenci, na podroËju izdaje 
gradbenih dovoljenj πe vedno predstavlja velik problem pomanjkljiva in 
slabo izdelana projektna dokumentacija. Velikokrat projekti tudi niso 
izdelani v skladu z zahtevami prostorskega akta, temveË na æeljo inve-
stitorja. Prav tako je veËina vlog nepopolnih ali pomanjkljivih. Stranke 
se pritoæujejo nad dolgotrajnostjo postopkov izdaje gradbenih dovoljenj, 
pri Ëemer pa dostikrat nevede, a napaËno, pri navajanju Ëasa, ki so ga 
potrebovali za pridobitev gradbenega dovoljenja, πtejejo celoten Ëas od 
zaËetka investicijske namere do pridobljenega gradbenega dovoljenja. V 
ta Ëas vπtevajo Ëas izdelave projekta, pridobivanja soglasij in podobno; 
torej Ëas, ki ni odvisen od volje in dejanj upravnega organa. 

GERK-e je potrebno uskladiti 
©tevilo upravnih zadev na podroËju kmetijstva se je v letu 2011 glede 

na leto 2010 nekoliko poveËalo. NajveË dela je bilo z vodenjem registra 
kmetijskih gospodarstev (RKG), vkljuËno z GERK-i. ≈Uskladili in vrisali 
smo GERK-e na 372 kmetijskih gospodarstvih in opravili 142 vpisov v 
evidenco RKG. Opravili pa smo tudi postopke objave za 99 ponudb o 
prodaji oz. zakupu kmetijskih zemljiπË, kmetij oz. gozdov ter izdali 96 
potrdil, da odobritev pravnega posla ni potrebna ter 7 potrdil k med-
sebojni menjavi kmetijskih zemljiπË, 114 potrdil iz uradnih evidenc ...« je 
med drugim predstavila delo s tega podroËja mag. Judita Mlinar Kern.

©e veË dela z GERK-i pa je v letoπnjem letu. Na podlagi novih letal-
skih posnetkov je obnovljena evidenca dejanske rabe, na podlagi katere 
je Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano izdelalo seznam 
kmetijskih gospodarstev, ki imajo vsaj na enem GERK-u odstopanje od 
evidence dejanske rabe veËje od predpisane tolerance. Na obmoËju UE 
Kamnik je bilo tako 567 kmetijskih gospodarstev z odstopanji. GERK-e 
bo potrebno uskladiti najpozneje en dan pred oddajo zbirne vloge. Sub-
vencijska kampanja se je priËela 27. 2. 2012 in bo trajala do 6. 5. 2012, za 
zamudnike z 1 % odbitkom za vsak zamujen dan pa do 31. 5. 2012. Da bi 
se zaradi velikega πtevila kmetijskih gospodarstev z odstopanji in zaradi 
bliæanja subvencijske kampanje nosilci kmetijskih gospodarstev izognili 
pretiranemu Ëakanju in vrstam, jih upravna enota na uskladitev GERK-
ov vabi pisno. PriporoËajo pa, da si lastniki pred obiskom upravne enote 
svoje kmetijske povrπine, zajete v GERK-ih, in morebitna odstopanja, sami 
ogledajo na javni spletni aplikaciji. Tako bodo æe doma ugotovili, kje so 
odstopanja vrisanih GERK-ov v primerjavi z evidenco dejanske rabe in s 
tem pripomogli, da bo delo na upravni enoti potekalo hitreje. 

Bodite pozorni na potek veljavnosti 
osebnih izkaznic in potnih listov

Po podatkih Ministrstva za notranje zadeve Republike Slovenije 
na obmoËju Upravne enote Kamnik v letu 2012 poteËe veljavnost 
5899 osebnim izkaznicam in 7344 potnim listinam.

Na UE priËakujejo najveËjo gneËo od aprila do konca junija. V 
izogib daljπim Ëakalnim vrstam UE Kamnik predlaga, da se æe sedaj 
preveri veljavnost dokumentov in se ne Ëaka do poteka le teh, am-
pak se Ëimprej vloæi vlogo za pridobitev novega dokumenta.

V zadnjem obdobju se vse bolj zavedamo problema in pomena zago-
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Sprememba zakonodaje prepreËuje drobljenje kmetij
Na podroËju kmetijske zakonodaje so bile junija 2011 sprejete spre-

membe in dopolnitve Zakona o kmetijskih zemljiπËih. V poglavju, ki ureja 
promet s kmetijskimi zemljiπËi, so bile uvedene omejitve pri sklepanju 
darilnih pogodb, in sicer le na doloËen krog sorodnikov. Stara ureditev 
je namreË omogoËala, da so ljudje, ki med seboj niso bili v sorodstvenem 
razmerju, sklepali darilne pogodbe, da bi se s tem izognili doloËilom 
prednostnega vrstnega reda pri prometu s kmetijskimi zemljiπËi. Da bi 
se prepreËilo drobljenje kmetij, pa je po novem lahko predmet prodajne 
pogodbe le celoten lastninski ali solastninski deleæ kmetijskega zemljiπËa, 
gozda ali kmetije. 

e-VEM vstopna toËka za samostojne podjetnike  
in gospodarske druæbe

Na Upravni enoti Kamnik deluje tudi e-VEM vstopna toËka, na kateri 
so v lanskem letu oddali 319 vlog, in sicer 77% za samostojne podjetnike 
in 23% za gospodarske druæbe. NajveË je bilo prijav za vpis podjetnika 
v Poslovni register Slovenije in DavËni register ter prijav za spremembo 
samostojnega podjetnika. Velik del novih registracij samostojnih pod-
jetnikov je bil zaradi ukrepov dræave za pospeπeno samozaposlovanje 
nezaposlenih oseb. 

Sami postopki registracije ne povzroËajo problemov, vzporedno sve-
tovanje pa zahteva obπirno znanje z razliËnih podroËij in zato stalno 
izobraæevanje in spremljanje zakonodaje. 

Uveljavljanje pravic po vojnih zakonih, overitve, potrdila  
iz zbirk geodetskih podatkov

V okviru Oddelka za obËo upravo se izvajajo naloge s podroËja uve-
ljavlja pravic po vojnih zakonih, pa tudi druge upravne naloge in skupne 
naloge. Kot je povedala vodja oddelka Bogdana Ravnik MuratagiÊ, skrbijo 
za 1889 statusov upraviËencev (od tega je 70 vojnih invalidov, 1058 vojnih 
veteranov in 761 ærtev vojnega nasilja) in za njihove iz statusa izvedene 
pravice. 

Med drugimi upravnimi nalogami so najπtevilnejπe upravne overitve in 
izdaja potrdil iz baz geodetskih podatkov. V letu 2011 je bilo opravljenih 
3.266 overitev podpisov, garantnih pisem in prepisov oz. kopij. Izdanih je 
bilo 341 potrdil iz zbirk geodetskih podatkov. Prav izdaja tovrstnih potrdil 
na upravni enoti je ena od strankam prijaznih storitev dræavne uprave, 
saj jim je na ta naËin prihranjena pot na geodetsko upravo. Stranke na 
upravni enoti tako lahko pridobijo potrdilo o zadnjih vpisanih podatkih 
zemljiπkega katastra, katastra stavb in registra prostorskih enot kot izpis 
ali izris. Gre za izdajo bodisi potrdila o parceli, potrdila o stavbi in o 
delih stavb, lastninski list in za potrdilo o naslovu. 

SA©A MEJA»
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29. marec je praznik kamniπke obËine. Dan rojstva velikega Kamni-
Ëana, Slovenca, generala in pesnika Rudolfa Maistra ∑ Vojanova smo 
KamniËani pred sedemnajstimi leti izbrali za svoj praznik. V poËastitev 
praznika se je zvrstila æe vrsta kulturnih, πportnih in druæabnih prire-
ditev ter slovesnih odprtij pridobitev za boljπe æivljenje obËank in obËa-
nov. Osrednje slovesnosti v poËastitev spomina na velikega KamniËana 
pa so potekale v sredo, 28. marca. 

Osrednja slovesnost  
pred spomenikom Rudolfa Maistra  
in podelitev obËinskih priznanj

V avli ObËine Kamnik so lo-
vorjev venec poloæili podæupanja 
mag. Julijana Bizjak Mlakar, pod-
æupan Damjan Hribar, predsed-
nik Druπtva general Rudolf Mai-
ster Nikolaj PinteriË, predsednik 
Zdruæenja borcev za vrednote 
NOB Kamnik Matevæ Koπir, 
predsednik Zveze veteranov 
vojne za Slovenijo mag. Zvonko 
Cvek, predsednik Policijskega ve-
teranskega druπtva Sever Kamnik 
Matjaæ Ravnikar in predsednik 
Zdruæenja slovenskih Ëastnikov 
Joæe Arko. 

Tradicionalno slovesnost pred 
spomenikom Rudolfa Maistra na 
Trgu talcev, ki je naπemu mestu 
v ponos æe vse od leta 1970, je 

kot je, brez njegove odloËnosti 
bi Maribor z okolico pripadel 
nemπki Avstriji. Ob koncu na-
govora se je Virant ozrl πe v 
danaπnji Ëas, ki se ga po teæav-
nosti in usodnosti odloËitev da 
primerjati s Ëasom pomembnih 
odloËitev generala Rudolfa Ma-
istra, pri Ëemer je predsednik 
DZ izrazil optimizem, da se bo 
Slovenija znala obrniti na ≈stara 
pota svoje slave«, tam, kjer je po 
ugledu pred leti æe bila.

Podeljena obËinska 
priznanja, naziv Ëastnega 
obËana dr. Aleksandru 
Dopliharju

Slavnostna seja ObËinskega 
sveta ObËine Kamnik v Domu 
kulture Kamnik se je priËela s 
slovensko himno v izvedbi Me-
πanega pevskega zbora Cantemus 

nja), izpostavil projekte, ki so na 
poti do ugodnih reπitev (Kavarna 
Veronika, Velika planina d.o.o., 
spominska soba Rudolfa Maistra) 
in dodal: ≈Spoπtovani, pred nami 
so zahtevne naloge, πe toliko bolj ob 
predpostavki, da nam gospodarski 
kazalci v dræavi ne kaæejo najboljπe 
slike. A vseeno mislim, da je v naπi 
druæbi preveË pesimizma, ki smo 
ga vsak dan deleæni z vseh strani. 
PreveË je iskanja ozadij, preveË 
nepreverjenih dejstev, ki naslednji 
dan postanejo velika zgodba, a to 
ni. Ko je Rudolf Maister vstal sredi 
vojaπnice, ko so bili vsi avstroogrski 
oficirji proti njemu in Slovencem, se 
ni spraπeval, kaj bo, Ëe bo, temveË je 
verjel v svojo in narodovo idejo in jo 
izpeljal. Bil je nek drugaËen Ëas, a 
po svoje enak, poln negotovosti gle-
de prihodnosti. Na koncu naj velja 
iskrena zahvala mojim sodelavcem 
in vsem, ki skrbite za dobrobit ob-
Ëine Kamnik na vseh podroËjih æiv-
ljenja. »estitam vam ob obËinskem 
prazniku ObËine Kamnik in æelim 
volje ter poguma!«

Na odru kamniπkega kulturne-
ga doma je æupan nato podelil le-
toπnja priznanja obËine Kamnik. 
Srebrno priznanje ObËine Kam-
nik sta prejela Franc Pestotnik 
za prispevek pri ohranjanju kul-
turnega in etnoloπkega izroËila 
naπih prednikov in predstavljanje 
obËine Kamnik doma in v tujini 
in Ivan Resnik za predanost delu, 
razvoju in napredku Planinskega 
druπtva Kamnik. 

Zlato priznanje ObËine Kam-
nik sta prejela Matevæ Kirn za 
podporo razvoju kraja in veli-
koduπno sponzorstvo kamniπkim 
πportnim ter drugim druπtvom in 
dejavnostim in dr. France Male-
πiË za dolgoletno delo na podro-
Ëju reπevanja v gorah, alpinizma, 
raziskovanja gorniπke in kultur-
ne zgodovine in obseæno zbirko 
gorniπkih, kulturnozgodovinskih 
in etnoloπkih del, s katerimi je 
obogatil slovensko zakladnico 
znanja. 

napovedal promenadni koncert 
Mestne godbe Kamnik, s pesmijo 
pa so jo pospremili pevci Prve-
ga slovenskega pevskega druπtva 
Lira. General Maister je s svo-
jim znaËajem in vrednotami vzor 
Slovenske vojske, zato v sloves-
nosti æe vrsto let sodeluje »astna 
enota Slovenske vojske. 

Slavnostni govornik dr. Gregor 
Virant, predsednik Dræavnega 
zbora Republike Slovenije, je v 
svojem govoru izpostavil generala 
Rudolfa Maistra kot enega izmed 
pomembnih KamniËanov, ki so 
v preteklosti zaznamovali tako 
slovenski kot πirπi prostor. Nje-
gova zasluga je, da je ozemeljska 
podoba danaπnje Slovenija takπna 

Na podlagi sklepa ObËinskega 
sveta ObËine Kamnik je æupan 
Marjan ©arec naziv Ëastnega ob-
Ëana ObËine Kamnik podelil dr. 
Aleksandru Dopliharju za izje-
men prispevek obËini in dræavi 
na podroËju humanitarnih dejav-
nosti, dolgoletnega 
prostovoljstva in 
p r i z adevan j  z a 
ustrezno usmeri-
tev zdravstvenega 
sistema. 

Obrazloæitve pre-
jemnikov smo ob-
javili v prejπnji πte-
vilki Kamniπkega 
obËana.

V ku l t u r n em 
programu smo pri-
sluhnili recitalu treh 
generacij v izvedbi 
Ur πe  PeËevn ik , 
Damjana Trbovca 
in Marije Golob in 
pesmim Meπane-
ga pevskega zbora 
Cantemus Kamnik 
pod vodstvom An-
dreje Martinjak. 
Po zakljuËku slav-
nostne seje so se 
obiskovalci zadræa-
li v pomenkih ob 
izbrani pogostitvi z 
okusnimi domaËimi 

dobrotami, ki so jih pripravile in 
prijazno postregle Ëlanice Dru-
πtva podeæelskih æena Kamnik-
Komenda s predsednico Cvetko 
Ristovski.  

 SA©A MEJA»
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Prejemniki letoπnjih priznanj ObËine Kamnik (z desne proti levi): Matevæ Kirn, dr. France MaleπiË, Ivan 
Resnik, Ëastni obËan dr. Aleksandar Doplihar in Franc Pestotnik z æupanom Marjanom ©arcem, podæupanjo 
mag. Julijano Bizjak Mlakar in podæupanom Damjanom Hribarjem.

Mestna godba Kamnik je na slovesnosti ob prazniku obËine prviË javno nastopila v novih uniformah.

V sredo, 28. marca, sta æupan Marjan ©arec in kamniπki æupnik Tone 
Dular v poroËni dvorani obËinske stavbe podpisala Pogodbo o prizna-
nju solastniπkega deleæa za namen ureditve spominske sobe Rudolfa 
Maistra v njegovi rojstni hiπi na ©utni. Gre za pomemben prvi korak k 
ureditvi spominske sobe s programom, ki bo voden in upravljan s strani 
muzejsko pedagoπke dejavnosti pod okriljem MedobËinskega muzeja 
Kamnik in namenjen πirπi javnosti.

≈Pred nami so zahtevne naloge, πe toliko bolj ob predpostavki, da nam 
gospodarski kazalci v dræavi ne kaæejo najboljπe slike. A vseeno mislim, 
da je v naπi druæbi preveË pesimizma, ki smo ga vsak dan deleæni z vseh 
strani«, je med drugim v nagovoru na slavnostni seji ObËinskega sveta 
ObËine Kamnik v Domu kulture Kamnik med drugih poudaril æupan 
Marjan ©arec. 

Med Ëastnimi obËani obËine Kamnik je zapisa-
no tudi ime dr. Aleksandra Dopliharja, ki mu je 
æupan Marjan ©arec podelil to najviπje prizna-
nje v obËini za njegov izjemen prispevek obËini 
in dræavi na podroËju humanitarnih dejavnosti, 
dolgoletnega prostovoljstva in prizadevanj za 
ustrezno usmeritev zdravstvenega sistema.

Slavnostni govornik dr. Gregor Virant, predsednik Dræavnega zbora Republike Slovenije, je generala Rudolfa Maistra 
opisal kot enega izmed pomembnih KamniËanov, ki so v preteklosti zaznamovali tako slovenski kot πirπi prostor.

                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 20.000 izvodov. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glav-
ni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 
17. ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne honoriramo in ne vraËamo.
GrafiËna priprava in tisk Set d.d., 30. 3. 2012.

Kamnik. Slavnostni govornik æu-
pan Marjan ©arec je predstavil 
nekatere premoæenjsko pravne 
probleme, s katerimi se spopada 
obËina (Stari Grad, druæbo ECO 
Fil, druæbo Proteo d.o.o. iz Kra-
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Med pridobitvami, pomembnimi za naπo obËino, prav gotovo so-
dijo tudi sanirani plazovi. Ob letoπnjem obËinskem prazniku sta po-
tekali slovesnosti ob uspeπno zakljuËeni sanacija plazov na Selah in 
pod cesto Mali Rakitovec-Veliki Rakitovec. 

V sklopu EKO dneva ©CRM 
je kamniπki æupan Marjan ©arec 
23. marca kamniπkim ravnateljem 
in direktorjem vzgojno - izob-
raæevalnih zavodov predal sadike 
skorπa in lipe, ki jih je prejel ob 
15. obletnici delovanja programa 
Ekoπole novembra lani.

Na  ©olskem centru Rudolfa 
Maistra Kamnik so v letu 2011 
podpisal Eko listino ter se s tem 
zavezali, da bodo skrbeli za Ëi-
sto okolje, varËevali z energijo 
ter bili na ta naËin zgled tistim, 
na katere bodo okoljsko znanje 
prenaπali. Letos so pod vodstvom 
koordinatorke projekta Ekoπola 
Viktorije Pirπ æe tretjiË pripravili 
EKO dan. V sklopu tega so dijaki 
prvega, drugega in tretjega letni-
ka skupaj z mentorji Ëistili πirπo 
okolico πole.

Ob tej priloænosti je æupan 
Marjan ©arec sadike skorπa in 
lipe predal ravnatelju O© Frana 
Albrehta Rafku Lahu, ravnateljici 
O© 27. julij Kamnik Jasni Lam-
pe, koordinatorki Ekoπole na O© 
Marije Vere mag. Poloni Meænar, 

Konec lanskega leta je bila uspeπno zakljuËena delna sanacija struge 
vodotoka Motniπnica v krajevni skupnosti Motnik. Sanacija vodotoka na 
tem odseku, ki jo je izvedlo podjetje Nivo Celje, bo bistveno pripomogla k 
poplavni varnosti na tem obmoËju. Projekt je v celoti financiralo Ministr-
stvo za okolje in prostor - ARSO, kar je za obËino Kamnik velika pridobitev 
na podroËju varstva pred poplavami.

16. marca so kamniπki æupan Marjan ©arec, æupan sosednje obËine 
Vransko Franc Suπnik in predsednik KS Motnik Marjan Semprimoænik 
slovesno odprli pridobitev - sanirano strugo Zgornji Motnik na vodotoku 
Motniπnica. 

Predsednik KS Mot-
nik Marjan Semprimoæ-
nik (na fotografiji) je 
pozdrav i l  zbrane in 
poudaril pomembnost 
investicije za veËjo po-
plavno varnost kraja. 
Direktor gradbene ope-
rative NIVO Celje Alek-
sander ErkiÊ je predstavil 
sanacijska dela. Æupan 
Marjan ©arec je namenil 
pozornost pomembnosti 
ukrepov in postopkov, ki 
vodijo k umiritvi razmer 
na vodotoku Motniπnica, ter vsem krajankam in krajanom Ëestital za sani-
rano strugo. Dogodek so z igrico in petjem popestrili uËenci O© Motnik.

Uradno odprtje vodovoda in ËrpaliπËa Rudnik

Po dolgih letih reπen 
problem pitne vode

Konec oktobra lansko leto je bila zakljuËena izgradnja ËrpaliπËa 
z vso potrebno strojno in elektriËno opremo ter vodovoda Rudnik, ki 
jo je izvedlo Komunalno podjetje Kamnik d.d.. Vrednost investicije 
je znaπala 134.500 evrov, ObËina Kamnik je zagotovila 94.500 evrov 
(poleg ËrpaliπËa πe 735 metrov cevovoda), krajani pa so bili aktivno 
udeleæeni s svojim delom in potrebnim materialom pri dolæini 490 
metov cevovoda v vrednosti pribliæno 40.000 evrov.

15. marca so æupan Marjan ©arec, direktor Komunalnega podjetja 
Kamnik Bojan Klemen in predsednik Krajevne skupnosti VolËji Potok 
Franc Srπen s prerezom slavnostnega traku novo investicijo tudi uradno 
predali namenu. 

Direktor KPK Bojan Klemen je opisal potek del na vodovodu in 
ËrpaliπËu Rudnik. Da je za krajanke in krajane to pomembna prido-
bitev, je v svojem govoru poudaril æupan Marjan ©arec, ki je izrazil 
zadovoljstvo nad izvedenim projektom, saj je tako po dolgih letih 
reπen problem pitne vode v krajevni skupnosti VolËji Potok.

Cesta Cerkljanska Dobrava-
Tunjice tudi uradno odprta

Æupan Marjan 
©arec je s pod-
æupanom Damja-
nom Hribarjem 
in predsednikom 
Krajevne skupno-
sti Tunjice Anto-
nom ©uπtarjem v 
Ëetrtek, 22. mar-
ca, uradno odprl 
cesto Cerkljanska 
DobravaŒTunjice. 

Rekonstrukcija 
obËinske ceste v 
vrednosti 48.000 
evrov je bila za-
kljuËena lanskega 
avgusta. Gradbe-
na dela, in sicer 
zamenjava tam-
pona, izgradnja 
odvodnjavanja, jaπkov, prepustov in asfaltiranje voziπËa v dolæini 
200 metrov, je izvedlo podjetje Æurbi Team d.o.o..

Zbrane na slovesnosti ob uradnem odprtju je pozdravil pred-
sednik Krajevne skupnosti Tunjice Anton ©uπtar, direktor podjetja 
Æurbi Team Roman Æurbi pa je opisal potek sanacijskih del. Æupan 
Marjan ©arec je poudaril, da je neurejena cestna konstrukcija na 
tem obmoËju neposredno ogroæala prometno varnost, zato je bila 
rekonstrukcija nujna, da zagotovijo varno voænjo za vse uporabnike 
ceste. K varnosti pa bo pripomogel tudi blagoslov æupnika Joæeta 
Razingerja. 

NiË veË strahu 
pred plazovi

Predaja sadik skorπa in lipe vzgojno izobraæevalnim ustanovam

Z naravo moramo ravnati premiπljeno

ravnatelju O© Stranje Borisu 
Jemcu, ravnateljici O© ©martno 
v Tuhinju Joæici Hribar, ravna-
teljici O© Toma Brejca Mojci 
Rode ©krjanc, v.d. direktorici 
CIRIUS Kamnik Isabelle Morel 
Bera, ravnateljici vrtca Antona 
Medveda Kamnik Renati Hojs, 
direktorici vrtca Peter Pan Maπi 
Drenik in direktorici vrtca Zarja 
Kamnik Jelki Golob. Æupan je 
poudaril, da je ekoloπka ozave-

πËenost uËencev in otrok izredno 
pomembna in, da nam ekoloπke 
krize vsekakor dajo misliti, da 
z naravo ravnamo premiπljeno. 
Dodal je, da moramo spremeniti 
svoj odnos do narave na naËin, 
da bomo v njej lahko æiveli Ëim 
bolj kvalitetno in vse zbrane po-
vabil na Ëistilno akcijo ≈OËistimo 
Slovenijo 2012«.

V imenu direktorja ©olskega 
centra Rudolfa Maistra Kamnik 

mag. ©emsa MujanoviËa je sadi-
ko skorπa prevzela ravnateljica 
Srednje ekonomske πole dr. Tat-
jana Novak, skupaj z æupanom 
sta jo na prireditvi tudi zasa-
dila.

O samem programu Ekoπola 
je spregovoril nacionalni koor-
dinator programa Ekoπola mag. 
Gregor Cerar ter vse zavode, ki 
πe niso vkljuËeni v program, po-
vabil k sodelovanju.

Za veËjo poplavno varnost

V kulturnem programu so zapeli pevci Tunjiπkega okteta. 

Urejena cesta je pomembna za varnost krajanov 
so bili enotni æupan Marjan ©arec, predsednik KS 
Tunjice Anton ©uπtar in Roman Æurbi, direktor 
podjetja Æurbi Team, izvajalca.

13. marca je æupan Marjan ©arec skupaj s podæupanom Damjanom Hribar-
jem in predsednikom Krajevne skupnosti Pπajnovica SreËom Dacarjem uradno 
odprl sanirani plaz pod cesto Mali Rakitovec-Veliki Rakitovec. Sanirani plaz je 
blagoslovil æupnik Avguπtin KlobËar. 

Zahtevna sanacija plazu je bila zakljuËena septembra 2011, zahtevala je 
147.000 evrov, za kar je ObËina Kamnik na podlagi podane vloge na MOP 
pridobila omenjena sredstva v okviru ≈Programa odprave posledic poplav iz 
leta 2010«. Sanacijo je izvedlo podjetje PUH d.d..

Predsednik Krajevne skupnosti Pπajnovica SreËo Dacar je v svojem govoru 
izpostavil angaæiranost vodje Oddelka za gospodarske javne sluæbe mag. Mat-
jaæa Srπe in viπjega svetovalca za obËinsko prometno infrastrukturo Sandija 
Borca, ekipe podjetja PUH d.d. ter lastnikov parcel, ki so izvajalcu del omogoËili 
uporabo funkcionalnega prostora na gradbiπËih sanacij. 

Da je sanacija plaziπË izrednega pomena za varnost obËank in obËanov, 
je v svojem govoru povedal æupan Marjan ©arec ter izrazil upanje, da ujme 
ne bi prizadele naπih krajev v takπni meri kot leta 2010. Na tem mestu je po-
hvalil pozitivno sodelovanje med ObËino, Krajevno skupnostjo, krajani ter 
izvajalcem del. 

Slab teden dni pozneje, 19. marca, pa je æupan Marjan ©arec skupaj s pod-
æupanom Damjanom Hribarjem in predsednikom Krajevne skupnosti Sela 
Milanom Hribarjem uradno odprl saniran plaz pod cerkvijo na Selah.

Plaz je bil saniran v avgustu 2011, vrednost izvedenih del je znaπala 28.000 
evrov in tudi za to sanacijo je ObËina Kamnik pridobila dræavna sredstva v 
okviru ≈Programa odprave posledic poplav iz leta 2010«. NavzoËe je naprej 
pozdravil predsednik Krajevne skupnosti Sela Milan Hribar, ki se je v imenu 
vseh krajank in krajanov obËinski upravi zahvalil za posluh pri saniranju plazu 
in s tem reπitvi 150 let stare cerkve Sv. Neæe na Selah. O poteku del je spre-
govoril predstavnik izvajalca del podjetja PUH d.d. Janez Planinπek. Æupan 
Marjan ©arec je poudaril pomen solidarnosti in medsebojne pomoËi do so-
Ëloveka, ko se narava razbesni, ko je Ëlovek nemoËen in ne more vplivati na 
potek naravnih nesreË.

Æupnik na Selah Danijel Kaπtrun se je z gostoljubnim sprejemom za-
hvalil obËinski upravi za posluh pri sanaciji plazu in s tem reπitvi 150 
let stare cerkve Sv. Neæe na Selah.

Otroπki pevski zbor O© ©martno pod vodstvom Petra PogaËarja. 

Pred slavnostnim prerezom traku so s kulturnim programom, ki je bil pre-
pleten s poezijo v teh krajih rojenih ali delujoËih osebnosti, dogodek popestrili 
Otroπki pevski zbor æupnije Sela pod vodstvom Jane Trebuπak (na fotografiji), 
uËenci O© Sela pod mentorstvom Monike Ravnikar Bobnar, vokalna skupina 
Veronika ter Cerkveni meπani pevski zbor pod vodstvom Andreja Kotnika.
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veË drugih podjetjih na podroËju 
zavarovalniπtva, træenja, marke-
tinga, raËunalniπtva, zaloæniπtva, 
pa tudi prirejanja dogodkov za 
otroke (Super dan v ljubljanskem 
æivalskem vrtu). Z delom sem pri-
Ëela æe kot 15-letna deklica; takrat 
v trboveljskem rudniku. Vzgojena 
sem bila v delovnem duhu. Vedno 
sem vedela, da Ëe æeliπ v æivljenju 
nekaj ustvariti, je za to potrebno 
delati. 

V Kamnik me je pripeljala lju-
bezen. V πtudentskih letih sem 
spoznala KamniËana Tadeja No-
vaka, se kmalu zatem za stalno 
preselila v Kamnik, se poroËila, 
postala mama. PrviË prav za ma-
terinski dan. Dobila sem najlepπe 
darilo, ki ga mama lahko dobi.

KamniËani vas poznamo predvsem 
po tem, da ste Arboretum VolËji Po-
tok æe trikrat ≈Ëarobno zaËarali« z 
otroπkim smehom in πe veËkrat v ta 
prekrasni kamniπki naravni ambi-
ent pripeljali kvalitetne slovenske 
in tuje glasbenike. Ostajate Arbo-
retumu zvesti πe naprej?

Kot KamniËanka sem z otroko-
ma zelo rada zahajala v Arbore-
tum, park me je prevzel s svojo 
lepoto, prostranostjo... Podjetniπka 
kri in dejstvo, da sem mama, mi 
ob sprehajanju in igranju z otroki 
v arboretumu ni dalo miru. Po 
vzoru Super dneva v ZOO sem 
si arboretum zaæelela napolniti z 
otroki, z druæinami. Pomembno 
se mi zdi aktivno preæivljanje 
prostega Ëasa druæine v naravi. 
Po drugi strani pa s tovrstnim 
dogodkom vsem obiskovalcem in 
Sloveniji pokaæemo, kakπen za-
klad imamo v Kamniku. Z do-

Bilo je lepo, sonËno pomladno dopoldne. Na perovski terasi se 
je razvnel prijeten in zanimiv pogovor dveh æensk. V ospredju je 
bila ≈zgodba« triintridesetletnice, ki je svoje otroπtvo preæivela v 
Kisovcu, malem kraju pri Zagorju ob Savi, sedaj pa æe 12 let æivi 
in ustvarja v Kamniku. V Kamniku, za Kamnik, pa tudi zunaj 
svojega kraja (so)ustvarja πtevilne prireditve in druge dogodke, 
za veËje mnoæice in za manjπe skupine ljudi. 

Z uspeπno poslovno æensko, æeno 
in mamo Barbaro Novak

Vsa druæina diha 
s podjetno mamo

Z vso srËnostjo je Barbara pri-
povedovala o ≈svojem« prvem 
»arobnem dnevu v Arboretumu 
VolËji Potok, dobrodelnih koncer-
tih v najlepπem slovenskem am-
bientu na prostem - Sovanovem 
parku, o kulturno-turistiËnih ide-
jah, ki bi jih rada s podporo ter 
sodelovanjem ObËine Kamnik in 
KamniËanov πe uresniËila v Kam-
niku, ko jo je na prikupen na-
Ëin prekinil njen mlajπi sin Tilen. 
Pritekel je k njej z nedeljskega 
jutranjega izleta s starejπim bra-
tom Majem in oËijem Tadejem. 
≈Mami, to je zate,« je neæno rekel 
in ji poklonil majhno marjetico. 
Za hip je najin pogovor zastal, 
obraz se ji je raztegnil v ljubeË 
nasmeh. S sonËne terase me je 
vidno ganjena popeljala v dnev-
no sobo. ≈Te roËno izdelane cvetlice 
sta mi sinova prinesla za dan æena in 
materinski dan,« je tiho rekla. Zatem 
je vzela Tilnov πolski zvezek in z 
njega posrkala vrstice, ki jih ji je 
le-ta prebral za materinski dan: 
≈Mamam. Marec neæno brstje dra-
mi, travnik zvonËkov dan budi, moji, 
tvoji, vsaki mami vse najboljπe zaæeli. 
Moji mami, tvoji mami, mamam πir-
nega sveta dokaæimo tudi sami, da so 
draæje od vsega.« 

Kot zvezda se je iznenada vaπe ime 
utrnilo v Kamniku. V poslovnem 
svetu, svetu kamniπkih prireditev 
in druæabnih dogodkov. Kdaj in 
kako ste zaπli v poslovne vode in 
kako vas je Zagorjanko pot sploh 
pripeljala v Kamnik? 

V duhu podjetniπtva æivim æe 
vse æivljenje. Prihajam iz zagor-
ske podjetniπke druæine. OËe je 
bil samostojni arhitekt od mojih 
malih nog, prav tako sta veËja 
podjetnika oba moja strica. Æe 
iz otroπtva mi je zato poznan 
delovni dan podjetnika, odsotno-
sti zdoma, druæinsko æivljenje in 
vkljuËevanje vse druæine v pod-
jetniπtvo. Vem, da se delovni dan 
podjetnika nikoli ne konËa, da 
ima dan vedno premalo ur. Ne-
malokrat je bila vsa naπa druæina 
≈na« objektu, ki ga je naËrtoval 
moj oËe; moja mama pa je ob 
svoji redni sluæbi pogosto poma-
gala oËetu. Na ta naËin smo pre-
æiveli skupaj veË Ëasa. Tudi sicer 
smo se vedno prizadevali za to, 
da smo vsak prost trenutek Ëim 
bolj kvalitetno preæiveli skupaj. 
Podjetniπtvo je naËin æivljenja in 
meni je blizu æe od malega.

Na samostojno poslovno pot 
sem zaπla v letu 2008, ko sva sku-
paj s soprogom ustanovila pod-
jetje Netvizija, Træenje, marketing 
in informacijske tehnologije, d.o.o. 
Danes je podjetje znano pred-
vsem po prirejanju otroπkih do-
godkov, organiziranju koncertov 
in drugih veËjih prireditvah. Pred 
tem sem kot πtudentka delala v 

pomembna, priprava tovrstne pri-
reditve predstavlja namreË velik 
finanËni zalogaj. Prvi »arobni 
dan v Arboretumu nas je vse 
presenetil. Le kdo bi si upal po-
misliti, da bo v Arboretum priπlo 
neverjetnih 15.000 obiskovalcev?! 
Dogodek, ki ga pripravlja tudi 
veË KamniËanov, ima dobrodelno 
noto, v ponudbi pa uæiva vsa dru-
æina za ceno ene vstopnice. Ker 
je prvi »arobni dan tako dobro 
uspel, smo po vodilu ≈spoznajmo 
zaklade Slovenije« s prirejanjem 
otroπkih dogodkov nadaljevali v 
Lipici, na Ptuju, v Kranjski Gori, 
Kopru, sledi Bled... Konec poletja 
pa se znova vidimo v Arboretu-
mu VolËji Potok.

Po prvem »arobnem dnevu 
smo se z vodstvom Arboretuma 
πe bolj povezali. PriËeli smo s pri-
rejanjem dobrodelnih koncertov 
na prostem. Trudimo se, da bi 
vanj vnesli kvaliteten kulturni 
program. V Arboretumu so na-
stopili Slovenska filharmonija, 
SimfoniËni orkester RTV Sloveni-
je, Nuπa Derenda, Darja ©vajger, 
Eroika, Perpetuum Jazzile, balet-
niki iz SNG Ljubljana in Mari-
bor. Letos junija prihaja skupina 
Terafolk z gosti, znanimi tujimi 
glasbeniki ...

Kaj pa zunaj Arboretuma? Vidite 
πe kakπen prostor v Kamniku, ki si 
ga æelite zapolniti z zanimivo vse-
bino, dogodkom? 

Kamnik ponuja veliko moænosti. 
Sama sem se zaenkrat osredoto-
Ëila na Arboretum VolËji Potok. 
Tudi zato, ker je to kraj, ki lahko 

sprejme veËje πtevilo ljudi in ima 
vso potrebno infrastrukturo.

»eprav izviram iz Zagorja, je 
Kamnik postal moj dom. V Kam-
nik in najoæjo lokalno skupnost, 
v dogajanje na Perovem, sem 
moËno vpeta. Res si æelim, da bi 
Kamnik postal πe bolj prepozna-
ven, πe bolj obiskan. Mislim, da 
ima velik potencial. Kamnik bi 
lahko bolj vpletel svoje krajane 
v naËrtovanje dogodkov, priprav-
ljanje kulturno turistiËnega pro-
grama. Vem, da je v Kamniku πe 
veË meni podobnih ljudi, tudi go-
spodarstvenikov, ki bi radi ustvar-
jali, delali za Kamnik. PrepriËana 
sem, da bi dobro sodelovali, po-
vezovanje pa prinese rezultate, 
potrebujemo le nekoga, ki bi nas, 
zainteresirane zbral. 
Pravite, da ste moËno vpeti v do-
gajanje v najoæji lokalni skupnosti. 
Na kakπen naËin?

Nekega dne mi je ≈neka pun-
ca« (smeh) poslala mail, ki mi je 
resniËno vzel sapo. Povabila me 
je k sodelovanju pri pripravi pri-
reditve ob perovskem prazniku, 
770-letnici prve pisne omembe 
kraja. Seveda sem se povabilu z 

veseljem odzvala. Ob pripravlja-
nju prireditve Perovanje ali Ta 
veseli peromajski dan sem spo-
znala nove ljudi, s katerimi smo 
se moËno povezali, nepriËakova-
no sem naπla tudi prave prijatelje. 
Letos smo, zdaj v okviru ©portno 
kulturnega druπtva Dober dan, 
Perovo oz. v okviru sekcije za 
veËje prireditve, ki jo vodim, æe 
v polnih pripravah na drugo Pe-
rovanje, ki bo 27. maja, potekalo 
pa bo malo drugaËe in postreglo 
z zanimivimi novostmi. Res bo 
dobro! 

Poudariti moram, da imam 
tudi z ObËino Kamnik in vsemi 
vpetimi v kamniπki turizem zelo 
dobre izkuπnje. Nadejam se, da 
bova z æupanom Marjanom ©ar-
cem, kulturnikom po duπi, tudi 
v prihodnje dobro sodelovala in 
naπla kakπno novo skupno zgod-
bo. Vesela sem, da me æupan 
podpira v tem, kar poËnem, da 
vidi, da poËnem nekaj dobrega 
za Kamnik. Tudi to vzpodbuja 
mojo kreativnost.

Pomagali ste pri organizaciji dvo-
bojev Dejana Zavca v Stoæicah, 
Lipice v Stoæicah, veË prireditev 
in dogodkov za poslovne subjekte, 
vodite kampanjo za zdravje srca 
æensk Obleci me v rdeËe ∑ Got 
red for women. Kako uspete vse 
to zdruæevati z druæinskim æivlje-
njem? Ste poroËeni ter mati dveh 
otrok, osemletnega Maja in πest in 
pol letnega Tilna. 

Imam sreËo, da imam moæa, 
ki ima fleksibilen delovni Ëas na 
fakulteti, kjer je zaposlen, ter 
se lahko vkljuËuje v moje delo 
v podjetju, prav tako pa mi je 
tudi v veliko oporo pri druæin-
skih opravilih ter vzgoji in var-
stvu sinov. Zdajπnje æivljenje je 
zelo podobno mojemu æivljenju 
v otroπtvu. Sinova obiskujeta 1. 
in 2. razred osnovne πole, poleg 
tega pa imata tudi precej izven-
πolskih aktivnosti. Æe to, ko jih 
kot mami taxi peljem na to in 
ono dejavnost, je prijeten Ëas, ki 
ga preæivimo skupaj. Radi potu-
jemo, smuËamo, vse proste tre-
nutke znamo izkoristiti. Trudimo 
se Ëim veË Ëasa preæiveti skupaj. 
Enkrat na leto si vzamemo da-
ljπi dopust in z avtodomom po-
tujemo po tujini; bili smo æe v 
TurËiji, GrËiji, na Sardiniji... Sama 
sem mnenja, da pravzaprav veli-
ko Ëasa preæivim z druæino. Za-
nimivo se mi zdi tudi, da tako 
Maj kot Tilen jemljeta »arobni 
dan kot naπ dan. VkljuËujeta se 
v vse projekte, ki jih vodim, na 
zadnjem »arobnem dnevu sta 
æelela aktivno pomagati, Maj me 
je nedolgo tega presenetil s skico 
jumbo plakata, kot si ga pred-
stavlja za naπ naslednji »arobni 
dan. Vsa druæina diha z menoj. 
Otroka me spominjata name, ko 
sem vsak oËetov objekt, jemala 
za svoj objekt. Sama sem imela 
lepo otroπtvo ob podjetnem oËe-
tu ter skrbni mami in mislim, da 
ga imata tudi Maj in Tilen. Je 
pa zagotovo to otroπtvo druga-
Ëno od veËine njunih vrstnikov. 
Kljub obilici dela, ki ga imam, 
otrokoma kot mati dajem veliko 
in onadva znata to sprejemati. 
Sta empatiËna in rada pomagata 
drugim. Mislim, da je to najveË, 
kar lahko daπ svojim otrokom.

Pogovarjala se je 
Katja Trotoπek

Fotografije: iz arhiva 
Barbare Novak

V marcu πe posebej poudarjamo pomen æensk in materinstva. Enako-
pravnost æensk je v sodobnih druæbah in dræavah popolnoma izniËila raz-
like ali æenske vsaj pribliæala moπki populaciji. Tako æenske niso veË redkost 
tudi v vojski tako doma kot v tujini. Ena izmed æensk v Slovenski vojski je 
brigadirka Alenka Ermenc, naπa someπËanka, ki se edina v Sloveniji ponaπa 
s tako visokim Ëinom. V vojskah Nata gre za generalski Ëin, pri nas pa je 
ureditev nekoliko drugaËna. Pridobiti tako visok Ëin zahteva veliko volje, 
energije in odrekanj. VeË kot dovolj razlogov, da smo brigadirko Alenko 
Ermenc povabili k pogovoru. 
Kdaj ste se odloËili, da æelite postati ≈vo-
jakinja«? 

Bilo je v Ëasu obiskovanja pedagoπke 
gimnazije v Celju. To je bilo obdobje, ko je 
bil v srednjih πolah kot tudi na fakultetah 
obvezen predmet obramba in zaπËita. 

Kako se spominjate svojih zaËetkov v 
Teritorialni obrambi in nato v Slovenski 
vojski? 

Ob zakljuËku πtudija priËnejo mladi z ak-
tivnim iskanjem prve redne zaposlitve. In 
æelja posameznika je, da bi si naπel zapo-
slitev, za katero se je namensko izobraæeval. 
Tako kot danes, je bilo to tudi pred veË kot 
dvema desetletjema velik izziv. Kljub temu, 
da nisem imela kadrovske πtipendije, ki je 
pomenila zagotovljeno delovno mesto, sem 
imela nemalo sreËe. Bil je Ëas reorganizacije, 
ko sem proπnjo naslovila na ObËinski πtab za 
TO Kamnik. Razgovor sem opravila pri gospodu Danijelu Kuzmi in poveljniku 
gospodu Tonetu Fiπarju. Prvi je bil kasneje razporejen v Republiπki πtab za TO, 
kamor sem bila povabljena na razgovor za zaposlitev. Z delom sem priËela 1. 
4. 1991 v operativnem oddelku R©TO. To je bilo v Ëasu, ko smo pripravljali do-
kumente za uËna centra Pekre in Ig ter izvajali naloge in aktivnosti v smeri pri-
hajajoËih dogodkov, povezanih s pekrskimi dogodki, osamosvojitveno vojno.

V zgodovino ste zapisana kot prva æenska v Sloveniji, ki se ponaπa s Ëinom 
brigadirke. To je velika Ëast. 

»ast je sluæiti domovini. »in se pridobi s kompetencami in odraæa pridobljene 
izkuπnje in πolanja tako doma kot v tujini.

Pogoji za napredovanje v Ëin brigadirja so zelo zahtevni. Nam lahko opi-
πete vaπo karierno pot? 

Po naËelu postopnosti, z opravljanjem nalog tako v πtabnem kot v poveljniπ-
kem stebru doma in v tujini. V πtabnem stebru sem zaËela kot referent za ope-

rativne zadeve in 
veË let opravljala 
razliËne dolænosti 
na operativnem 
p o d r o Ë j u ,  n a 
podroËju uspo-
sabljanja, nad-
zora oboroæitve 
ter kadrovskem 
podroËju. Dolæ-
nosti, povezane 
z vodenjem in 
poveljevanjem, 
o p r a v l j a m  o d 
leta 2009. Mej-
nik karierne poti 
je bila dolænost 
poveljnice obve-
πËevalno izvidni-
πkega bataljona. 
Vzporedno se je 

bilo potrebno usposabljati in izobraæevati, tako v sistemu vojaπkega usposab-
ljanja in izobraæevanja v Slovenski vojski, kot v tujini. RaËun za odrekanja je bil 
izstavljen moji druæini. Æal.

Kako poteka izobraæevanje v tujini? 
V letih 2008-2009 sem bila napotena v Veliko Britanijo, na Royal College of 

Defence Studies, kjer izvajajo izobraæevanje za Ëastnike Ëina polkovnik in viπje. 
Bilo nas je osemdeset sluπateljev iz petdeset dræav vseh kontinentov. Med ude-
leæenci sem bila edina Ëastnica. In ker me v London ni spremljala druæina, sem 
se odloËila, da opravim tudi magistrski πtudij iz mednarodnih πtudij na King‘s 
College Univerze London. Uspeπno sem zakljuËila oba πtudija. S posamezniki, ki 
smo zakljuËili izobraæevanje, sem se kasneje sreËala na misiji na Kosovu oziroma 
na drugih mednarodnih aktivnostih.

Kakπne naloge opravljate trenutno? 
Dolænosti namestnice direktorja πtaba v Generalπtabu Slovenske vojske.

Kako vam uspeva uskladiti obveznosti doma in v sluæbi?
Vsi v druæini imamo skupne in individualne obveznosti. »as, ko nisem v sluæbi, 

je premiπljeno izkoriπËen. PosveËam ga skupnemu dobru za druæino, moæa in 
tri otroke. Poskuπam tudi ne pozabiti nase.

Kako vidite æenske v vojski?
V Slovenski vojski je deleæ pripadnic 15,4%. S profesionalizacijo Slovenske 

vojske in kompetenËnim modelom karierne poti imajo æenske enake moænosti 
za lastno karierno rast kot moπki. Delajo na vseh podroËjih v Slovenski vojski, 
med Ëastniki, podËastniki, vojaki, vojaπkimi usluæbenci in civilnimi osebami. 
Med njimi so poveljnice na dolænostih, od poveljnika oddelka do poveljnika 
bataljona oziroma posamezne naËeljujejo odsekom, oddelkom in sektorjem. 
Udeleæujejo se OZN, NATO in EU vodenih mednarodnih misij in operacij. Menim, 
da se bo deleæ pripadnic v prihodnje gibal med 10-15%, kar je primerljivo z 
vojskami drugih dræav. 

Kaj priporoËate æenskam, ki se odloËajo za vojaπki poklic?
Z umom, znanjem, delom in pogumom ni niË nemogoËe. Biti profesionalen 

in do sebe zahtevnejπi ali enako zahteven kot do drugih ter ob tem biti Ëloveπki 
in tovariπki. 

Pogovarjal se je JOÆE ARKO

KamniËanka z najviπjim 
vojaπkim Ëinom 

Novakovi kljub natrpanemu urniku vsak prosti trenutek izkoristijo, da 
so skupaj. Enkrat na leto pa gredo na daljπi dopust in z avtodomom 
potujejo po tujini; bili so æe v TurËiji, GrËiji, na Sardiniji...

Podjetna Barbara Novak je v prelep ambient Arboretuma VolËji Po-
tok pripeljala otroπki »arobni dan in mnoæiËno obiskane dobrodelne 
koncerte s kvalitetno glasbo.

Brigadirski Ëin ji je podelila takratna ministrica za 
obrambo dr. Ljubica JeluπiË. Fotografija: Bruno ToiË.

Brigadirka Alenka Ermenc. 
Fotografija: Boπtjan Pogorevc.

Naj bodo prihajajoči velikonočni 
praZniki Za vse prijetni.

KOMUNALNO PODJETJE KAMNIK d.d.
KAMNIK, Cankarjeva 11
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godkom se prispeva k promoci-
ji Kamnika. Tako se je v meni 
rodila ideja o »arobnem dnevu. 
Seveda bi lahko vse ostalo pri 
ideji, Ëe ne bi moje zamisli pod-
prla direktor Arboretuma VolËji 
Potok Aleπ Ocepek in njegova 
desna roka Melita Miπ Strgar ter 
kasneje πtevilni pokrovitelji. Tudi 
podpora ObËine Kamnik je zelo 
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KAJ NAS 
»AKA?

Za uvod nekaj πtevilk. Slove-
nija ima v tem trenutku 17 mili-
jard evrov dolga. Slovenski bruto 
domaËi proizvod znaπa okrog 35 
milijard evrov. Bruto domaËi pro-
izvod (BDP) je vrednost vseh do-
konËanih proizvodov in storitev, 
ki so bili ustvarjeni v Sloveniji v 
enem letu. Iz tega izhaja, da naπ 
dolg predstavlja okrog 50 % BDP. 
Dræava v proraËun z davki in dru-
gimi dajatvami letno pobere med 
7 in 8 milijard evrov, porabi pa jih 
med 9 in 10 milijardami evrov. Dræava je v zadnjih letih porabila 2 mili-
jardi veË, kot jih je pobrala. »e proraËunski primanjkljaj delite z BDP, 
dobite pribliæno 6 %, kar je tisti odstotek, ki se v javnosti uporablja 
za prikazovanje primanjkljaja dræave.

V zadnjem obdobju je veliko govora o t.i. ≈zlatem pravilu«, ki govori 
o tem, da naj dræava porabi toliko, kot pobere z davki. Nedavno smo v 
parlamentu æe sproæili postopek za zapis ≈zlatega pravila« v slovensko 
ustavo. »e bi æeleli ≈zlato pravilo« uveljaviti takoj, potem bi morali æe 
letos odhodke dræave zmanjπati za 2 milijardi evrov. Na tako hude reze 
Slovenija ni pripravljena, zato je vlada predvidela triletno prehodno 
obdobje za uveljavitev ≈zlatega pravila«. V teh treh letih moramo po-
stopoma zniæati odhodke in postopoma poveËati prihodke. Prihodke v 
dræavi proraËun lahko poveËa gospodarska rast. Boljπe poslovanje pod-
jetij in veË zaposlenih pomeni veË sredstev v dræavni blagajni. Vlada je 
æe zaËela sprejemati ukrepe, s katerimi bo razbremenila gospodarstvo 
in izboljπala pogoje poslovanja (manjπa davËna obremenitev podjetji, 
veË olajπav za investicije, poenostavitev postopkov, ...). Poleg izboljπa-
nja pogojev za delovanje gospodarstva pa mora vlada nujno zmanjπati 
tudi odhodke. To pa so vsi tisti nepriljubljeni ukrepi, o katerih danes 
vsakodnevno berete v Ëasopisih ali spremljate po televiziji. 

VarËevanje bo potekalo v treh korakih: 1. vlada bo varËevala najprej 
pri sebi (zniæanje plaË funkcionarjem, zniæanje stroπkov za delovanje 
funkcionarjev za 10 do 66 %), 2. racionalizacija in optimizacija delo-
vanja dræavne uprave (odpoved dragih najemnih pogodb za prostore, 
prepoved sklepanja vseh svetovalnih pogodb, itd.) in 3. zniæevanje 
vseh ostalih proraËunskih izdatkov. Cilj vlade je, da v letu 2012 dræava 
porabi najveË 9 milijard evrov. Z davki naj bi letos pobrali 8 milijard. 
To pomeni, da bomo tudi v letu 2012 πe vedno zapravili 1 milijardo 
evrov veË, kot jih imamo. V primerjavi s preteklimi leti, ko smo zapra-
vili kar 2 milijardi evrov veË, vlada namerava letos torej primanjkljaj 
zmanjπati za 1 milijardo. To je nujno potrebno, Ëe æelimo, da bomo 
do leta 2015 priπli do uravnoteæenega proraËuna. »e vlada klone pod 
pritiski javnosti in ne stori niË, bo dolg Slovenije æe leta 2013 znaπal 
60 % BDP. Potem pride ≈evropska prisilna uprava«, tako kot v GrËiji, 
ki bo uveljavila πe ostrejπe reze. Takrat se ne bo rezalo 10 %, ampak 
30 % in veË.

Zavedam se, da veliko veËino dræavljanov ne zanima celotna slika 
stanja v dræavi, ampak, da na vse varËevalne ukrepe gledajo izkljuËno 
skozi svojo osebno prizmo. Kaj bodo ti ukrepi pomenili za njihove dru-
æinske proraËune. Nasprotovanja javnosti bodo velika. Tudi sam sem 
nasprotoval zniæevanju porodniπke, vendar je predsednik vlade jasno 
povedal, naj potem povem, komu naj se vzame πe veË, kot je predla-
gano. Okvirji dræavne porabe za leto 2012 so postavljeni na 9 milijard 
in znotraj tega bo potrebno najti reπitve. »e se bo na posameznem 
podroËju vzelo manj, se bo moralo na drugem veË. Zavedam se teækih 
Ëasov. Ministri in poslanci bomo zagotovo najbolj osovraæeni ljudje v 
dræavi. Æal druge poti ni. 

MATEJ TONIN, poslanec

Iz poslanskih klopi

Obravnava denacionalizacijskega zahtevka Ëlanov AS MeπËanska korpo-
racija Kamnik (KORPORACIJA) se vleËe æe veË kot 20 let in spet ji ni videti 
konca. Æal ta nereπena zadeva precej oteæuje razvoj dela kamniπke obËine in 
s tem povzroËa veliko πkodo. In ta πkoda bo πe veËja, ker (Ëe) se zadeva na bo 
konËala tako, kot bi se morala v duhu zakona o denacionalizaciji in zakona 
o ponovni vzpostavitvi AS.

Vrhovno sodiπËe Slovenije (VrS) je namreË na osnovi revizijskega poroËila, 
ki ni upoπtevalo vseh dejstev, se ni spustilo v vsebino zadeve, ampak je togo 
sledilo formalnemu postopku, vrnilo zadevo v ponovno odloËanje upravni 
enoti Kamnik (UE) z napotilom, da je upravni organ vezan na pravno mnenje 
VrS. UE je imela dve moænosti - togo razumeti napotilo VrS in izdati negativno 
odloËbo ali pa ugotoviti dejansko stanje, razpisati javno obravnavo in na 
osnovi tega izdati ustrezno odloËbo. Slednje bi seveda zahtevalo precej dela 
in tudi strokovnega znanja, zato je UE sledila liniji najmanjπega odpora. 

Postopek se je zaËel od zaËetka, kar pomeni ogromne stroπke tako za upra-
viËence, v konËni fazi pa predvsem za dræavo in s tem za nas davkoplaËevalce. 
AS KORPORACIJA se je pritoæila na naslednjo stopnjo - Ministrstvo za kmetij-
stvo gozdarstvo in prehrano. Tudi to ima dve moænosti - ali ugodi pritoæbi in 
s tem poËasi pripelje postopek proti koncu, ali jo zavrne, kar pomeni pritoæbo 
na Upravno sodiπËe. Upravno sodiπËe (UpS) je v zadevi æe razsojalo vsebinsko, 
torej v duhu prava in zakona in zelo malo je verjetno, da bi bilo sedaj drugaËe. 
Torej bi morala biti sodba UpS v korist KORPORACIJE. »e bodo zavezanci 
ponovno zahtevali revizijo, bo moralo tudi VrS razsojati ne samo formalno, 
ampak tudi vsebinsko, da se bo tako o izognilo oËitku nepraviËnega sojenja, 
kar bi verjetno pozneje ugotovilo mednarodno sodiπËe za Ëlovekove pravice. 
Dokazljivo je, da VrS do sedaj sploh ni upoπtevalo dejanskega stanja in ni od-
loËalo vsebinsko, ampak se je opiralo predvsem na argumente zavezancev in 
odloËalo Ëisto formalno - po liniji najmanjπega odpora. 

B. Pollak

DENACIONALIZACIJA 
SE BO ©E VLEKLA

9. marca je v prostorih ©port-
no-kulturnega druπtva Mekinje po-
tekal 10. redni zbor Ëlanstva OO 
NSi Kamnik. Na zboru Ëlanstva, ki 
sta se ga udeleæila tudi dræavnoz-
borska poslanca mag. Matej Tonin 
in Janez Vasle, smo pozornost na-
menili preteklemu letu in delovanju 
odbora na lokalni ravni v priha-
jajoËem obdobju. »astni gostje na 
zboru Ëlanstva so bili predsednik 
Druπtva Demos na Kamniπkem Igor 
Podbreænik, podpredsednik Liste za 
moje mesto in vas Janez Repanπek, 
in æe omenjeni nadomestni poslanec 
NSi v DZ Janez Vasle iz Domæal.

Zbor Ëlanstva je moËno zazna-
moval zgodovinski precedens, da se 
je Nova Slovenija kot prva stranka 
v zgodovini samostojne Slovenije 
vrnila v Dræavni zbor, hkrati pa 
je kamniπki NSi prviË doslej uspe-
lo, da je bil njen kandidat - Matej 
Tonin izvoljen za poslanca. S tem 
pa se je pojavila potreba po no-
vih obrazih v vodstvu obËinskega 
odbora stranke, zlasti kar zadeva 

predsednika obËinskega odbora in 
bodoËega kandidata za æupanske 
volitve. Sedanji predsednik obËin-
skega odbora NSi Kamnik mag. 
Matej Tonin, se namreË po izvo-
litvi v DZ z vsemi moËmi posveËa 
delovanju na dræavni ravni, zato mu 
za delo za stranko na lokalni ravni 
preprosto zmanjkuje Ëasa. Tonin je 
v svojem nagovoru pozval Ëlanstvo, 
da v bliænji prihodnosti temeljito 
razmisli, koga bi predlagali na me-
sto predsednika ObËinskega odbora 
NSi Kamnik in koga bodo leta 2014 
predlagali za æupanskega kandidata. 
Toda kot poslanec kljub πtevilnim 
obveznostim na dræavni ravni πe 
vedno spremlja aktualne lokalne 
probleme in jih po svojih moËeh 
skuπa reπevati. Pri tem sodeluje z 
æupanom in obËinskim vodstvom, 
kar po njegovih besedah trenutno 
πe poteka dobro.

V zvezi z æupanskim kandida-
tom za lokalne volitve leta 2014 
in usmeritvijo obËinskega odbora 
ter svetniπke skupine NSi Kamnik 

do tedaj je Tonin navzoËe sez-
nanil z nedavnimi sklepi vodstva 
obËinskega odbora stranke, ki se 
je soglasno zavzelo, da NSi Kam-
nik πe naprej ostane konstruktivna 
opozicija. Pri tem je Tonin pozval 
k oblikovanju ≈tretje poti«, ki bo 
pomenila alternativo tako prejπnje-
mu kot sedanjemu vodenju ObËine 
Kamnik. V tej smeri bomo ne le 
delovali, ampak tudi iskali primer-
nega æupanskega kandidata, ki bo 
v sebi zdruæeval to vizijo, pa tudi 
energijo in sposobnosti za njeno 
uresniËevanje.

Lokalne problematike se je si-

cer nekoliko podrobneje dotaknil 
obËinski svetnik Janez Straæar, ki 
je bil zlasti kritiËen do sprejetega 
obËinskega odloka o izraËunavanju 
nadomestila za uporabo stavbnih 
zemljiπË ter naËina izvedbe popi-
sa nepremiËnin, za kar je obËina 
plaËala okoli 200.000 evrov, sedaj 
pa se obËani razburjajo, ker je bilo 
v obvestilih veliko napak. NSi je 
ob podpori SNS æe pred Ëasom na 
seji obËinskega sveta opozarjala na 
nedoreËenosti odloka, a se tedaj za 
to nihËe ni zmenil.

Primoæ Zupan,
tajnik OO NSi Kamnik

V sredo, 14. marca, je potekal 
obËni zbor izvrπilne organizacije 
SLS Kamnik pod novim sloganom 
≈Z ljubeznijo do podeæelja, s srcem 
za Kamnik!« Zbralo se je okoli 30 
Ëlanov. Udeleæenci obËnega zbora 
so brez pripomb sprejeli poroËi-
la predsednika Bogdana PogaËarja, 
blagajnika Stanka Cerarja, nadzor-
nega sveta in dela svetniπke sku-
pine z edinim svetnikom Joæetom 
Koroπcem. 

ObËnega zbora se je udeleæil 
tudi æupan obËine Kamnik Marjan 
©arec, iz tajniπtva SLS pa se je va-
bilu odzvala Maja Aæman. Æupan je 
pozdravil zbrane Ëlane in pohvalil 
delo svetniπke skupine SLS - Joæeta 
Koroπca. Predstavil je realno stanje 
v obËini Kamnik, ker se v zadnjem 
Ëasu ukvarjamo z vse preveË po-
ravnavami. Zaæelel nam je uspeπno 
delo za naprej in tvorno sodelova-

nje z obËino Kamnik. Maja Aæman 
je predstavila delovanje stranke na 
dræavnem nivoju. »lani pa so dali 
tudi doloËene pripombe na delo-
vanje stranke. 

Svetnik Joæe Koroπec je pred-
stavil svoje delovanje v obËinskem 
svetu, v komisiji za volitve in ime-
novanje in administrativne zade-
ve ter v kmetijskem odboru. Kot 
edini svetnik SLS ima veliko dela, 
kajti sam mora pokrivati vsa po-
droËja. Tako se je v preteklem letu 
zavzemal za poviπanje sredstev za 
kmetijstvo, kar mu je tudi uspelo, 
ter zniæanje komunalnega prispevka 
za kmetijske objekte. Zavzema se 
tudi za razvoj podeæelja, predvsem 
infrastrukture, ter za reπevanje pro-
blematike vrtcev in πol. 

V letoπnjem letu si bodo v 
kamniπki SLS prizadevali, da do-
bijo na svojo stran mlade Ëlane 

in bodo bolj aktivni, organizirali 
bodo veË skupnih druæenj, med 
drugim tudi veËji dogodek za πir-
πo javnost. Prizadevali si bodo za 
boljπo promocijo stranke, z obja-
vo nove spletne strani in z aktiv-
nim delovanjem na javnih spletnih 
omreæjih npr. facebook. Tudi v 
prihodnje se bodo udeleæevali re-
gijskih in glavnih odborov, s tem 

pa πirili prepoznavnost kamniπke-
ga odbora. 

SLS Kamnik æeli v mandatu  
2009/13 v obËinskem svetu delovati 
kot stranka, ki bo podprla vse do-
bre predloge obËinske uprave, prav 
tako si bo prizadevala za dobro so-
delovanje z ostalimi strankami. 

Besedilo: Maja Koroπec
Fotografija: Janez Jeretina 

V prostorih æupniπËa na ©ut-
ni v Kamniku je v februarju 
potekal redni letni obËni zbor 
Æupnijske Karitas Kamnik (ÆKK). 
Pred uradnim delom je potekal 
duhovni del s sveto maπo, med 
katero je kamniπki æupnik g. 
Tone Dular, predsednik ÆKK, 
podal duhovno misel. Poudaril 
je, da se sodelavci Karitas pri 
svojem delu sreËujemo z ljud-
mi v razliËnih stiskah, ki ljudi 
vedno oropajo tudi dostojan-
stva. Naπe poslanstvo je, da tem 
ljudem omogoËimo, da zaËutijo 
naπo ljubezen, razumevanje in da 
jih ne obsojamo. Kristjani - so-
delavci Karitas, pa imamo tako 
πe dodatno priloænost, da vsem, 
ki se obraËajo na nas, dokaæemo, 
da æivimo zapoved, ki jo je dal 
Jezus, to je ljubiti bliænjega. 

Tajnik ÆKK Martin Gorenc je 
poudaril, da je naπa odgovornost 
do dobrotnikov in praviËnost v 
ljubezni do vseh ljudi, tako pre-
jemnikov pomoËi, kot tistih, ki 
se trudijo s svojim delom to po-
moË praviËno razdeliti. Prisotni 
so menili, da je potrebno o delu 
Karitas veË seznanjati tudi πirπo 
lokalno skupnost in ne samo ve-
rujoËe.

V letu 2011 je ÆKK delovala s 
13 rednimi prostovoljci in 4 obËas-
nimi sodelavci, ki so opravili 1530 
ur prostovoljnega dela. Sodelovali 
smo v vseh dobrodelnih akcijah 
©kofijske Karitas Ljubljana (©KL) 
in skupno razdelili pomoË ob-

ObËni zbor Æupnijske Karitas Kamnik

Na Kamniπkem vedno veË ljudi prosi 
za pomoË: ≈Ne pustite nas samih!«

Ëanom Kamnika v akciji ©olske 
potrebπËine v viπini 3560 evrov 
in v akciji Druæina v viπini 1700 
evrov, za poËitnice pa smo pred-
lagali 3 druæine in za to dopla-
Ëali 217 evrov. V akciji zbiranja 
hrane smo zbrali 100 kg hrane 
v adventnem Ëasu in s koπarico 
v trgovini Mercator (Svetilnik) 
okoli 195 kg æivil in Ëistil. Nekaj 
sredstev smo pridobili tudi letos 
iz proraËuna ObËine Kamnik po 
uspeπni prijavi naπih programov, 
ostalo pa iz nabirke na nede-
ljo Karitas, prispevka Æupnije 
Kamnik, darovalcev v nabiralnik 
Karitas, darovalcev na TRR in 
na blagajno Karitas. V letu 2011 
smo opravili preko 1500 obrav-
nav druæin in posameznikov v 

stiski, obiske na domovih in v 
domovih za ostarele, v dobrodel-
nih akcijah, svetovanjih in drugih 
posameznih primerih, kar je za 
skoraj 15 % veË kot v letu 2010. 
Sodelovali smo tudi z drugimi 
ÆK na podroËju dekanije Kam-
nik in ©KL, drugimi skupinami 
v æupniji, ObËino Kamnik, KS 
Perovo, zdravstvenim domom, 
CSD, domovi za starejπe, πolami 
na podroËju obËine, Lions klu-
bom Kamnik in Æupnijo Kam-
nik.

126 druæinam ali posamezni-
kom, skupaj 398 ljudem, smo 
798-krat pomagali s prehrambni-
mi paketi, 111-krat plaËali osnov-
ne poloænice, 96-krat nudili ne-
materialno pomoË (svetovanje), 

14-krat pomoË s pohiπtvom, belo 
tehniko in aparati, 806-krat z ob-
leko, posteljnino in obutvijo, 9-
krat pa nudili pomoË v gotovini. 
51 otrokom smo pomagali pri na-
kupu πolskih potrebπËin v skupni 
vrednosti 3533 evrov, devetim 

plaËali prehra-
no v πoli, sed-
mim otroπko 
varstvo, dva-
krat smo nudi-
li uËno pomoË, 
trikrat letova-
nje v izvedbi 
©KL, πtevilnim 
pa pomagali z 
obleko, obu-
tvijo, igraËami, 
πolskimi zvezki 
in πe Ëim.

25. septem-
bra smo orga-
nizirali sreËa-
nje za ostarele, 
onemogle in 
invalide, ki se 
ga je udeleæilo 

pribliæno 70 ostarelih in invali-
dov. Dvakrat v letu smo obiskali 
90 ostarelih in onemoglih in jim 
izroËili priloænostna darila.

Skupaj smo razdelili preko 
13.000 kg æivil in Ëistil, 2700 
kg ozimnice, 2750 kg oblek in 
obutve, posredovana je bila sta-
novanjska oprema, otroπka opre-
ma, πolske potrebπËine in drugo, 
kar ima ocenjeno vrednost pre-
ko 44.500 evrov. Glavnino æivil 
(moka, riæ, testenine, pπeniËni 
zdrob in mleko) smo uspeli pri-
dobiti iz evropskih rezerv, nekaj 
iz ©KL, ostalo pa z nakupom iz 
lastnih sredstev. Vse to je bilo 
potrebno pripeljati in prevzeti, 
sortirati, zloæiti v skladiπËe, evi-
dentirati in potem izdati. Tako 

Æupan obËine Kamnik Marjan ©arec je pozdravil zbrane na obËnem 
zboru SLS Kamnik. 

NSi Kamnik bo na naslednjih lokalnih 
volitvah ponudila ≈tretjo pot«

smo preloæili 19.000 kg blaga, vse 
seveda 2 krat, kar ustreza 38.000 
kg. Vse prevoze hrane EU in del 
ozimnice je opravil g. æupnik 
Tone Dular brezplaËno s svojim 
prevozom, ostalo pa sami in s 
prevozom ©KL. Statistika pokaæe, 
da smo po nudenju pomoËi da-
leË nad povpreËjem ostalih ÆK v 
dekaniji in ljubljanski nadπkofiji 
ter moËno pod povpreËjem po 
πtevilu prostovoljcev. 

»e hoËemo deliti, je najprej 
potrebno imeti. Zato se zahva-
ljujemo vsem dobrotnikom, tako 

tistim, ki so lahko prispevali ne-
koliko veË, kot tudi tistim, ki so 
prispevali kot uboga vdova, od 
tistega malo, kar so imeli. Dar 
slednjih je pred Bogom enako-
vreden, Ëe ne celo veËji. Dobro-
delnost kot tretjo razseænost 
naπe krπËanske vere seveda lahko 
æivimo tudi mimo humanitarnih 
organizacij, izkazuje pa se, da 
je organizirana pomoË ubogim 
πe kako in æal vedno bolj po-
trebna.

MARTIN GORENC
Foto: Metka Mali

OB»NI ZBOR IZVR©ILNE ORGANIZACIJE SLS KAMNIK

Z ljubeznijo do podeæelja,  
s srcem za Kamnik
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TuristiËno-informacijski
center Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

Dom kulture Kamnik
www.domkulture.org,  
031 775 700 ali 01 839 76 06

Sobota, 31. marec 2012, ob 19.30
KURSADÆIJE
Komedija originalne srbske zasedbe
Vstopnina: 13 eur

Torek, 3. april 2012, ob 20. uri
Impro liga
TROZGODBJE V KLUBU KINO DOM
Improvizacijska komedija
Vstop prost, prostovoljni prispevki dobrodoπli.
Rezervacija miz: 031 775 700, info@domkulture.org

Torek, 10. april 2012, ob 20. uri
MALUNCA V KLUBU KINO DOM
Koncert glasbeno-poetiËnega dueta
kitara: Matic Smolnikar, vokal: Laura Zafred
Vstop prost, prostovoljni prispevki dobrodoπli.
Rezervacija miz: 031 775 700, info@domkulture.org

»etrtek, 12. april 2012, ob 13.30
REVIZOR
Preπernovo gledaliπËe Kranj
ZakljuËena prireditev za ©CRM Kamnik

Torek, 17. april 2012, ob 20. uri
STAND UP KOMEDIJA V KLUBU KINO DOM
Nastopata: Mladen PahoviÊ in Klemen BuËan
Vstop prost, prostovoljni prispevki dobrodoπli.
Rezervacija miz: 031 775 700, info@domkulture.org

Petek, 20. april 2012, ob 20. uri
Pripovedovalski Variete
TRI ZDRAVE MARIJE IN EN O»E NA©
Koncertna pripoved v Klubu Kino dom
Nastopajo: Vesna Zornik, Boπtjan Narat, Polona JaneæiË in 
Ana Duπa
Abonma Veronika in za izven
Vstopnina: 8 eur / 6 eur

ß
Budnarjeva muzejska hiπa
www.domacija.com, 031 528 747

Nedelja, 1. april 2012
od 14. ure dalje: DELAVNICA IZDELOVANJA BELOKRANJ-
SKI PISANIC IN MODERNIH VELIKONO»NIH JAJC 
ob 16. uri: ODPRTJE RAZSTAVE STARIH VELIKONO»NIH 
VO©»ILNIC ZBIRATELJA JANEZA LOMBERGERJA

Brezjani smo znani po svoji 
trdni in delovni volji. Kaj hitro 
nase prikliËemo bolezen, Ëe za 
hip obstanemo in iz rok spu-
stimo delo. Ta znaËaj se odraæa 
tudi v naπem aktivnem druπtvu, 
ki vzorno skrbi za dobro voljo 
vaπËanov, za povezovanje, kre-
pitev dobrih medsebojnih odno-
sov in za obujanje starih πeg in 
obiËajev. V prvih mesecih tega 
leta se je tako odvilo æe 
kar nekaj dogodkov, vred-
nih omembe. Na obËnem 
zboru druπtva so bili Ëla-
ni seznanjeni z naËrti in 
dejavnostmi, ki naj bi se 
v letoπnjem letu izpeljale 
pod okriljem druπtva. 

Na pustni torek smo se 
poslovili od tetke zime in 
v naπe loge priklicali æe te-
æko priËakovano pomlad. 
Vaπki mladci so marljivo 
pljunili v roke in zavihali 
rokave, ko so izpod sne-
æne odeje vlekli draËje 
in vejevje, da je lahko v 
veËernih urah na obronku 
vasice v vsej veliËini za-
gorel kres. 

Dejavno brezjansko druπtvo
V zaËetku marca nas je obis-

kal gospod Matevæ Hribar, inæ. 
agr., ki je vaπke gospodinje in 
gospodinjce poËastil s pouËnim 
predavanjem o vzgoji balkon-
skega cvetja. Dekleta pravijo, 
da bodo zavoljo tega letos na 
Brezjah roæice πe prav posebej 
lepo cvetele in dehtele. 

V svoje nedrje nas je v mar-
cu zvabila slovenska kraljica - 

Planica, ki je ob spremljanju 
odliËnih domaËih rezultatov 
ponujala πe prav poseben uæi-
tek. 

Prosti Ëas in dobro voljo pa 
smo delili tudi v sobotnem po-
poldnevu, ko smo se v prijetni 
druæbi zbrali na Zvræinovem 
vrtu in ob ognju pletli veliko-
noËne butarice. Le-te so nasta-
jale pod spretnimi prsti GrËar-

jevega Joæeta, ki je nadobudno 
mladeæ pripeljal do tega, da si 
je prav vsak napravil svojo bu-
tarico. Ni bilo duπe, ki nanjo ne 
bi bila ponosna...

Na materinski dan je druπtvo 
v goste povabilo dramsko sku-
pino Kriæ, ki je z veseloigro Od 
jutra do veËera poskrbelo, da se 
je skoraj sto gledalcev do solz 
nasmejalo. NavzoËe so oËarali s 
pristnostjo, iskrivim humorjem 
in prisrËnostjo. Prijetno popol-
dne se je prevesilo v druæaben 
vaπki veËer s pogostitvijo, ki so 
jo pripravile marljive gospodi-
nje. Smeha in vedrosti tega dne 
ni manjkalo in to je tudi naπe 
gonilo za naprej. 

V prihodnosti se nam tako 
obeta πe tekmovanje v teku na 
Vovar, prvomajsko kresovanje, 
opazovanje zvezdnatega neba 
s teleskopom, kmeËke igre z 
veselico, ekskurzija po Bovπ-
kem, romanje k Mariji Zvezdi 
v Novo ©tifto, pohod na Malo 
planino ter miklavæevanje z de-
lavnicami za otroke. Za vsakega 
se bo naπlo kaj, to je gotovo. In 
to nas veseli.

Za ©TKD Brezje  
nad Kamnikom

Bojana Luæar

Minulo soboto, 24. marca, je 
tudi v kamniπki obËini potekala 
vseslovenska Ëistilna akcija ≈O-
Ëistimo Slovenijo 2012« s ciljem 
oËistiti divja odlagaliπËa oziroma 
odstraniti odpadke iz naravnega 
okolja, ozaveπËati in izobraæevati 
javnost na podroËju ravnanja z 
odpadki, krepiti prostovoljstvo in 
pospeπiti ukrepanje s strani pri-
stojnih inπtitucij. ObËina Kamnik 
in ekoloπko druπtvo EkO KaM 
sta si prizadevala, da bi v sklopu 
letoπnje akcije oËistili nekaj naj-
bolj pereËih divjih odlagaliπË na 
obmoËju naπe obËine, pri Ëemer 
pa je najbolj pomembno aktivno 
sodelovanje krajevnih skupnosti 
in druπtev. Tako so bila v sklopu 
letoπnje akcije oËiπËena teæko do-
stopna Ërna odlagaliπËa Kozjak ∑ 
spodnji del, Kozjak ∑ zgornji del 

Vseslovenska Ëistilna akcija tudi v Kamniku
in »eπnjice, kjer je bilo odloæe-
nih veliko avtomobilskih delov, 
gum in drugih veËjih odpadkov.

Po ocenah se je Ëistilne akcije 
udeleæilo blizu 1.000 prostovolj-
cev, ki so zbrali okrog 20 ton od-
padkov.

Vedran Pregelj iz Ekoloπkega 
druπtva EkO KaM nam je po 
uspeπno zakljuËeni akciji po-
vedal, da so priprave na akci-
jo OËistimo Slovenijo priËeli 
æe spomladi lansko leto, ko je 
bil opravljen sistematiËen po-
pis divjih odlagaliπË na podroËju 
celotne obËine Kamnik. Register 
divjih odlagaliπË je bil posodo-
bljen z GPS podatki o lokaciji, 
opisom dostopa, koliËini in tipu 
podatkov ter slikovnim gradi-
vom. ≈Med letom smo ObËini 
Kamnik predlagali veË moænosti 

za sanacijo razliËnih odlagaliπË, 
vzporedno pa smo se prikljuËili 
iniciativi Ekologov brez meja ter 
aktivno pristopili k organizaciji 
akcije na nacionalni in obËinski 
ravni. Trud je bil poplaËan no-
vembra, ko je ObËina Kamnik 
vzorËno sanirala divje odlagaliπËe 
Studenca«, je pojasnil Pregelj.

Sodelovanje z ObËino so v 
zaËetku leta 2012 okrepili in 
februarja sklicali sreËanje pred-
stavnikov krajevnih skupnosti ter 
Gorske reπevalne sluæbe. Katalog 
divjih odlagaliπË, ki so ga pri-
pravili za ta namen, je doæivel 
pozitiven odziv. Predlagali so, da 
se v sklopu akcije osredotoËijo 
na divja odlagaliπËa in k sanaciji 
na mikro ravni pritegnejo kra-
jevne skupnosti. Na podroËju 
mesta Kamnik so predlagali, da 
prostovoljci v Ëim veËjem πtevilu 
pristopijo k ËiπËenju breæin Kam-
niπke Bistrice. 

Skupni napori vseh udele-
æencev akcije so rezultirali v 

sanaciji veËjega πtevila lokacij, 
ki so upraviËeno nosile naziv 
divje odlagaliπËe; med njimi naj-
veËji prelaz Kozjak in »eπnjice 
pri Tuhinju. ≈Ekoloπko druπtvo 
EkO KaM se ob tej priloænosti 
za poærtvovalnost in sodelovanje 
zahvaljuje prostovoljcem, πolar-
jem, druπtvom, skavtom, lovcem, 
planincem, gorskim reπevalcem, 
gasilcem, vojakom, nogometa-
πem, ribiËem ter vsem ostalim 
organizacijam, ki so s svojim ne-
sebiËnim angaæmajem prispevali 
k Ëistemu okolju v naπi obËini. 
Posebej bi se radi zahvalili za 
sodelovanje predstavnikom kra-
jevnih skupnosti, predstavnikom 
ObËine Kamnik in predstavnikom 
podjetja Publicus d. o. o. za vso 
vloæeno energijo in napore pri 
organizaciji akcije«, je izpostavil 
Vedran Pregelj iz Ekoloπkega 
druπtva EkO KaM.

VERA MEJA»

»istilne akcije se je udeleæil tudi æupan Marjan ©arec, ki je na sprejem-
ni toËk na avtobusni postaji Kamnik pozdravil predstavnike Slovenske 
vojske, predsednika KS Center Emila GrzinËiËa, ki se je πe posebej 
aktivno vkljuËila v akcijo, obËinske usluæbence in predstavnike Eko-
Kam. Foto: Janja Zorman Macura.

V letoπnji Ëistilni akciji so se πe posebej izkazali v KS Kamnik center in 
predsednik sveta KS Emil GrzinËiË je bil ob zakljuËku upraviËeno zado-
voljen, saj se je njihovemu vabilu odzvalo kar 60 krajanov, poleg njih 
pa tudi Ëlani Lions kluba Kamnik in Foto kluba Kamnik. Pohvalno je, 
da je bilo med udeleæenci akcije veliko ekoloπko osveπËenih druæin tudi 
z ≈malimi skrbniki okolja«, najmlajπa je bila 4-letna Gala, ki je Ëistila s 
skupino po Tunjiπki cesti (na fotografiji). Tudi vzduπje med udeleæenci 
je bilo prijetno in se je po uspeπnem zakljuËku akcije nadaljevalo ob 
zasluæeni malici. Kot je povedal GrzinËiË, so v Ëistilni akciji odkrili 
tudi dve Ërni odlagaliπËi: ob hudourniπki strugi na Tunjiπki cesti in ob 
betonski ograji KIK-a proti Fuæinam. Foto: Emil GrzinËiË.

Æe dan pred zaËetkom vseslovenske akcije ∑ v petek, 23. marca, so dijaki ©CRM Ëistili okolico πole in mesto. 
©e posebej skrbno so oËistili zelenico okrog spomenika generala Rudolfa Maistra, po katerem njihova πola 
nosi tudi ime. Foto: Saπa MejaË.

Skupina prostovoljcev, ki so med ≈Povezovalko« in Stolom breæine 
Bistrice osvobajali pred nesnago. Foto: Andrej Vuga.

Tudi krajani naselja B-8 Zg. Perovo so se delovno in z dobro voljo lotili ËiπËenja odpadkov v svoji krajevni 
skupnosti Novi trg. Foto: Vera MejaË.
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ObiËajno se zgodi, da si pri-
πlek πe oddahne ne, kaj πele da 
bi usmeril pogled na prelepo do-
lino, pa æe doæivi ≈hladen tuπ«. 
Najemnik nekdaj dobro obiska-
ne gostilne kar se da aæurno ob-
vesti priπleka, da v kolikor samo 
gledaπ, tam nisi dobrodoπel. Pa 
lahko reËemo, da ni nikjer no-
benega zagotovila, da si priπlek 
vseeno ne bi zaæelel mrzle pijaËe 
ali celo jedaËe, samo da si malce 
oddahne. ObiËajna reakcija po-
hodnikov je preseneËenje, sledi 
ogorËenje in logiËna posledica: 
izogibanje omenjenemu obmoËju 
v πirπem obsegu, kar je glede na 
spodaj omenjeni in tudi objavlje-
ni dopis oËitno tudi najemnikov 
namen. Poseben pristop, ni kaj. 

Pohodniki vemo, da gostin-
ski ponudniki na vseh okoliπkih 
viπjih in niæjih hribËkih ob vi-
kendih delajo za tri, Ëez teden 
pa vsaj za enega. Na tem mestu 
ni razloga za poglobljeno raz-
miπljanje o tem kako privabiti 
stranke, ker vse bolj menim, da 
cilj sedanjega najemnika zagoto-
vo ni dobra obiskanost gostiπËa, 
ampak vse kaj drugega. Osnove 
gostinstva so zelo enostavne, Ëe 
ima Ëlovek πe vsaj malo poslov-
ne æilice se vsekakor ne odloËi 
za zgoraj omenjeni pristop.

V neposredni bliæini starega mestnega jedra imamo KamniËani in Kam-
niËanke priljubljeno rekreacijsko peπpot na Stari grad. Z vzponom na Stari 
grad (584 m) naredimo dobrih 200 metrov viπinske razlike in je primerna 
toËka tako za hitro rekreacijo po napornem delovniku, kot za druæinski 
izlet. Tisti najhitrejπi vrh osvojijo tudi v desetih minutah, poËasne hoje 
pa je pribliæno pol ure. Pot je lepa in urejena, ponoËi tudi osvetljena. 
Nekje na polovici poti nam dobrodoπlico izreka ≈MlinËkov gaj«, ki ga æe 
leta ureja gospod Joæe Gajπek, katerega pohodniki veËkrat sreËujemo pri 
njegovem delu, Ëe imamo sreËo pa sliπimo kako ob ≈vrtenju« mlinËkov 
tudi zapoje.

Na vrhu nas priËakajo grajske razvaline, prelep pogled na Kamniπke 
Alpe na severu, Ljubljansko kotlino na jugu in na mesto Kamnik pod 
nami. Æal pa manjka pika na i - ustrezna urejenost okolice na vrhu. Upra-
viËeno lahko reËemo, da nekaj, kar bi lahko bilo ali moralo biti kamniπki 
ponos, vztrajno propada. O gostinski ponudbi in nesreËni izbiri najemni-
kov v zadnjih letih pa na tem mestu ne bomo izgubljali besed, ker je bilo 
v razliËnih medijih æe veliko povedanega. Kako æe radi pravimo: ≈Dober 
glas seæe v deveto vas (slab pa tudi)«.

Kdor æeli pot πe malo podaljπati, se lahko odpravi do bliænje ©pice, 
adrenalinski navduπenci pa se lahko spustijo v dolino tudi z gorskim 
kolesom.

Stari grad nikoli ne sameva, z nekaj obiskovalci smo poklepetali o tem, 
kaj jim pomeni priljubljena kamniπka destinacija in s kakπnim namenom 
jo najveËkrat obiπËejo. 

Stari grad nad 
Kamnikom po novem 
zaprt za nakljuËne 
obiskovalce

KamniËani smo Stari grad nad Kamnikom od nekdaj imeli za svojo 
izletniπko toËko. »e je le beseda nanesla, smo ga priporoËili tudi prija-
teljem in znancem. ©e dandanes je peπpot polna obiskovalcev, vendar 
veËina æal pod vrhom obrne. Da bi pozitivna mnenja delili s prijatelji in 
znanci je, lahko reËemo, æe prastara zgodovina. Skoraj vsak pohodnik 
ima vsaj eno svojo lastno zgodbo o tem, kako je bil sprejet na vrhu hriba. 
Æal je veËina neprijetnih. 

ObËina Kamnik in omenjeni 
najemnik naj bi imela veËletni 
spor, ki se nikakor ne premak-
ne v prid obiskovalcem. Zdi se 
celo, da se vse bolj zaostruje, saj 
je negativno vzduπje na vrhu iz 
leta v leto veËje. 

V sredini marca se je pro-
kurist Marko RuËman oËitno 
odloËil ≈zmedi« narediti konec 
in vzgojno-varstvenim in izobra-
æevalnim institucijam posredoval 
dopis z jasnimi ≈navodili« glede 
pravil, ki veljajo na vrhu Starega 
gradu. KamniËani in KamniËanke 
si namreË napak predstavljamo, 
da z okolico na Starem gradu 
lahko prosto razpolagamo. Na 
spletni strani kamniπkega TIC-a 
lahko preberemo: ≈Nad Kam-
nikom se povzpnite na Stari 
grad, od koder se vije razgled 
na celotno Ljubljansko kotlino 
ter Alpe«, kar oËitno kaæe na 
to, da ne æivimo v zmoti samo 
pohodniki. 

Prokurist Marko RuËman v 
dopisu navaja, da lokacija Stari 
grad nad Kamnikom ni razgled-
na toËka in praktiËno ter priro-
Ëno otroπko igriπËe. ≈Æe veË let, v 
zadnjem letu pa πe bolj intenzivno, 
opaæamo, da si obËani in organizi-
rane πolske in druge skupine lastijo 
obmoËje Starega gradu kot javno 

Tudi z ObËine Kamnik 
smo pridobili staliπËe gle-
de omenjene problemati-
ke: ≈Res je sicer, da ima 
najemnik v najemu celotno 
zemljiπËe parc. πt. 1160/2 
k.o. Kamnik, vendar sta se 
stranki æe ob sklepanju na-
jemne pogodbe (pogodba 
je bila med ObËino Kamnik 
in najemnikom sklenjena 
aprila 2003 za obdobje 20 
let) zavedali, da je Stari 
grad tudi priljubljena iz-
letniπka toËka za kamniπke 
in okoliπke prebivalce. Æal 
najemnik v velikem obisku 
izletnikov ne vidi pozitivnih 
vidikov, kar je sicer teæko 
razumeti, a tako paË je. 
Vsak gostinec oz. tudi na 
sploπno podjetnik se sam 
odloËa, kakπne reklame se 
bo posluæil. Praviloma se 
πe posebej gostinci zavedajo 
tudi, da ima na njihovo po-
slovanje nezanemarljiv vpliv 
tudi njihov odnos do gostov 
ter potencialnih gostov. Ali 
bo torej najemnikov odnos 
do izletnikov ter omenjena 
vsebina dopisa v kakrπnikoli 
obliki vplivala na poslova-
nje najemnika, bo najbolje 
vedel (ali obËutil) najemnik sam.« 

Le upamo lahko, da bo ne-
koË priljubljena izletniπka toËka 
s primernejπim nagovarjanjem 

Najemnik nekdaj dobro obiskanega gostiπËa na Starem gradu, prokurist Mar-
ko RuËman, je sredi marca vzgojno-varstvenim in izobraæevalnim institucijam 
posredoval dopis z jasnimi ≈navodili« glede pravil, ki veljajo na vrhu Starega 
gradu. Enostavno smo ostali brez besed!

dobro. Na tem mestu poudarjamo 
da omenjeno obmoËje NI javno do-
bro«, navaja v dopisu. Opaæajo 
tudi vse veË noËnega vandalizma 
ter povzroËanja namerne πkode, 
kar je vsekakor obsojanja vred-
no dejanje, Ëeprav pomislim, da 
je omenjeni vandalizem more-
biti le odgovor na neprimeren 
naËin komuniciranja najemnika 
z obËani, ki pa v nobenem pri-
meru ni sprejemljiv. V gostinstvu 
Levantina so s 15.3.2012 spreje-
li veË poslovnih in varnostnih 
ukrepov, kar v praksi pomeni, 
da bo lokacija izven delovnega 
Ëasa gostiπËa zaprta vkljuËno s 
parkiriπËem in varovana z video-
kamero, vse nenajavljene skupine 
ali posamezni obiskovalci, ki ne 
bodo imeli namena koristiti go-
stinskih uslug, pa bodo prijazno 
naproπeni, da TAKOJ zapustijo 
obmoËje na Starem gradu. Avtor 
dopisa tudi jasno navaja: ≈Namen 
tega dopisa je, da skupine, ki nimajo 
namena koristiti storitev gostinstva 
Levantina sploh ne prihajajo na 
Stari grad«! Seveda obiskovalce 
æeljne njihove jedaËe in pijaËe 
vabijo po predhodnem naroËilu 
tudi v neobratovalnem Ëasu. 

Marsikdo je ob prebiranju do-
pisa za vsak sluËaj pogledal na 
koledar, da ne gre morda le za 
zelo izvirno prvoaprilsko πalo. 
PaË ne. Gre za resno in kom-
pleksno zadevo. 

potencialnim gostom v prihod-
nosti lahko pridobila nazaj svoj 
nekdanji ugled in bomo ob lepih 
dneh spet z veseljem z avtom 

Peπpot na Stari grad vabi vse generacije

Pri MlinËkih je bilo veselo. Otroci so svojim starπem in nakljuËnim po-
hodnikom zapeli nekaj pesmic in vsem zvabili nasmeh na obraz. Vzgoji-
teljica Mija je povedala, da sta s sodelavko Nataπo to sonËno petkovo po-
poldne izkoristili za Povabilo v gozd. To je program, ki naj bi se izvajal ob 
ponedeljkih, v gozdu blizu vrtca, v vseh letnih Ëasih. Tokratno Povabilo v 
gozd je bilo namenjeno druæinam, udeleæili so se ga otroci skupaj s starπi, 
bratci in sestricami. ≈Otroci in starπi so spoznali nove poti na Stari grad, 
se sprostili ob tekanju in raziskovanju in ponosno osvojili vrh. Nekateri 
starπi so povedali, da so se na Stari grad povzpeli po dolgem Ëasu, kar po-
meni, da nam primanjkuje tovrstnega druæenja. Postanek smo naredili pri 
MlinËkih, kjer je res zelo lepo urejeno, otroci si z zanimanjem ogledujejo 
mlinËke, ko smo se odæejali in posladkali, so otroci starπem zapeli nekaj 
pesmic, ki smo se jih nauËili v vrtcu«, nam je povedala vzgojiteljica Mija. 
≈Æal odrasli vse preveËkrat ugotovimo, da premalo skrbimo za gibanje v 
naravi in je prav, da skuπamo to ob vsaki priloænosti pribliæati najmlajπim«, 
nam je povedala vzgojiteljica Mija.

Fikret in Arijana (9 let) sta se letos 
prviË podala na Stari grad in ugotavlja-
ta, da sta skoraj brez kondicije, kar je 
posledica ≈zimskega spanja«. Povedala 
sta, da sicer Stari grad veËkrat obiπËeta, 
obiËajno ju spremlja tudi sestrica Amina 
(11 let), ki pa je tokrat ostala doma. Pot 
na Stari grad se jima zdi lepa in ureje-
na, oËe se veËkrat odpravi tudi dalje na 
©pico. Arijana pove, da na ©pici πe ni 
bila, se bo pa zagotovo podala v pri-
hodnosti tudi tja. ≈Lepo bi bilo, Ëe bi se 
na vrhu kaj dogajalo, kakπne prireditve, 
ker bi se iz tega razloga zagotovo ve-
liko ljudi veËkrat odpravilo proti vrhu. 
Vendar se verjetno to finanËno ne izplaËa«, na glas razmiπlja Fikret. OËe 
se pogosto odpravi tudi na trim stezo, vendar sam, ker meni, da ni tako 
primerna za otroke, ker je prenevarna. ≈Verjetno sem preveË zaπËitniπki«, 
se hudomuπno nasmehne.

Dejan na Stari grad teËe. Obi-
Ëajno po daljπi, asfaltirani cesti 
navzgor in po krajπi, gozdni poti 
navzdol. Pravi, da je Stari grad pr-
viË obiskal pred kakπnimi 12 leti, 
ko πe ni bil KamniËan, niti ni vedel, 
da se bo tukaj ustalil. V Kamniku 
stanuje 7 let, prej je æivel v Ljub-
ljani, a se ne bi veË preselil tja, ker 
v Kamniku vidi veliko prednosti. 
Sluæbo, druæino in potrebo po gi-
banju je v mestnem okolju veliko 
teæje usklajevati. V Kamniku pa je 
nemalo moænosti za rekreacijo, 
Stari grad je praktiËno ≈na dla-
ni«, zelo primeren tudi v zimskem 
Ëasu, ko je dan krajπi, sluæbene ob-
veznosti se konËajo pozno v po-
poldne, kar pomeni, da Ëas za tek 
ostane, ko æe pade mrak. Takrat je res dobrodoπla osvetljena pot na Stari 
grad. Pohvali tudi urejeno pot ob Kamniπki Bistrici, ki je primerna za tek, 
vendar ima to slabost, da ni v naravi. ≈Stari grad v mojem primeru sluæi 
kot moænost za krajπi trening, tudi sneg, deæ ali mraz niso ovira, sicer pa 
se ukvarjam tudi s kolesarstvom, turno smuko, plezanjem,...« pove Dejan. 
Ko ga vpraπam, Ëe se udeleæuje tudi maratonov, pohvali Maraton Alpe, 
na katerem je sodeloval. Je pa tudi ravno konËal plezalni teËaj v PD Kam-
nik. ≈Do sedaj sem Stari grad gledal samo 
s staliπËa treninga. Se mi je pa ob najinem 
pogovoru porodila ideja, da bi bil lahko tudi 
odliËna destinacija za nedeljsko popoldne z 
druæino. Sem novopeËeni oËka in asfaltirana 
pot, sedaj ko ni veË zimskih razmer, ponuja 
odliËne pogoje za sprehod v naravi z dojenË-
kom v otroπkem voziËku«.

Brigita se sedaj, ko so lepπi in toplejπi dne-
vi, zelo rada odpravi v naravo, ker si na ta 
naËin polni baterije in opazuje prebujanje 
pomladi. ≈Pozimi stik z naravo kar malce 
obledi, ker æivim v blokovskem naselju«, mi 
pove. VeË se sicer sprehaja v dolini, po rav-

nem, in si vsakiË znova, ko se poda na Stari grad, malce pooËita, zakaj ne 
gre veËkrat. Je namreË odliËna toËka, ki nudi veË v enem, kot radi reËemo. 
≈Dodobra si pretegnem miπice, sreËujem ostale pohodnike in malo po-
klepetam, predvsem pa veliko naredim za dobro poËutje«, pravi Brigita. 
Danes se je zatrdno odloËila, da bo izkoristila veË lepih dni in priπla na 
Stari grad in s tem bolj navezala stik z naravo. Brigita ima tudi veliko 
hobijev, eden od njih je poslikava skodelic za Ëaj. S sprehodom v naravi 
dobi tudi veliko novih idej za poslikave, ki jih nato doma uresniËi.

Gregor stanuje pod Starim gra-
dom in ker ogromno teËe in se re-
kreira, je zanj to odliËna pot, kjer 
si nabira moËi za maratone. Opaæa, 
da je okolica Starega gradu zelo 
zanimiva in obiskana lokacija, tako 
za domaËine kot za prebivalce oko-
liπkih krajev, pogosto pa sreËa tudi 
tuje turiste. Ljudje se podajajo proti 
vrhu z razliËnimi nameni; sreËa po-
hodnike, tekaËe, druæine z otroci, pa 
tudi take, ki se na vrh pripeljejo z 
avtomobilom in si ogledajo mesto 
Kamnik iz ptiËje perspektive. ≈Stari 
grad je namreË zelo dobra razgled-
na toËka, æal pa sama okolica na 
Starem gradu ne daje najboljπega 
vtisa, saj je potrebna celovite pre-
nove. Tudi gostinska ponudba ni najboljπa, saj ne ponuja neke kakovostne 
ponudbe hrane in pijaËe«, je kritiËen. Meni, da bi ob primerni gostinski 
ponudbi lokacija lahko zelo zaæivela, saj ponuja dostop tudi s prevozni-
mi sredstvi, ne samo peπ. Zelo urejena cesta omogoËa dober dostop do 
Starega gradu in bliænje ©pice. ≈©koda je, da nekaj tako zgodovinskega 
propada pred naπimi oËmi«, je realen za konec najinega pogovora.

Nina, Aleπ in Alen-
ka so se, ko sem jih 
ustavila, trudili ujeti 
svoje otroke, ki so jo 
≈urno ucvrli« naprej, 
po bliænjici Ëez gozd 
in jih bodo poËakali 
pri MlinËkih. Nina in 
Aleπ imata, kot pra-
vita, hrib ≈pred vra-
ti«, saj stanujejo tik 
pod vznoæjem Sta-
rega gradu. Tokrat-
ni obisk prijateljice 
Alenke in njenega 
sina Janeza, ki pri-
hajata iz Ljubljane, 
so izkoristili za hiter 
pobeg v naravo. ≈Si-
cer gremo sem gor, 
glede na lego naπe-
ga domovanja, absolutno premalokrat«, pravi Nina. Nimajo se navade 
ustavljati na vrhu Starega gradu, ampak pot nadaljujejo do ©pice. Otroci 
se v gozdu igrajo raziskovalce, zelo vπeË jim je MlinËkov gaj, katerega go-
spod Joæe res lepo ureja, saj kot pravijo, se vidi, da dela s srcem. Pohvalijo 
tudi celotno pot, ki je res lepo urejena. ≈Super je, da je pot osvetljena, 
sploh zdaj, ko so dnevi πe kratki, Ëe se prepozno odpravimo, lahko brez te-
æav pridemo nazaj v dolino«, se strinjata tako Nina kot Aleπ. Alenka je nad 
potjo navduπena, vπeË ji je urejenost, MlinËkov gaj, razgled s ©pice pa se ji 
zdi prav Ëaroben, saj ob lepem dnevu seæe pogled prav do Ljubljane. 

Pogovarjala se je MAJA ROÆMAN

ali peπ priπli na to nekdaj tako 
priljubljeno razgledno toËko na 
pijaËo ali kosilo.

MAJA ROÆMAN
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Æivahno dogajanje pred Termami Snovik

VelikonoËna tradicija Tuhinjske doline
TuristiËno druπtvo Tuhinjska 

dolina je minulo nedeljo, prav 
na materinski dan, æe sedmo leto 
zapored na velikonoËni sejem po-
vabilo ljubitelje tradicije, rokodel-
skih izdelkov in domaËih dobrot. 
Na prireditvenem prostoru pred 
Termami Snovik so se predstavila 
razliËna druπtva iz doline in ljud-
je, ki z velikim veseljem ohranjajo 
spomin na naπo dediπËino. 

K æivahnemu in prazniËnemu 
sejemskemu vzduπju je prispe-

valo dvajset razstavljavcev in 
bogato obloæene stojnice z do-
maËim kruhom in raznovrstnim 
pecivom iz kruπne peËi, medom 
in medenimi izdelki, domaËimi 
sokovi in likerji, jabolki, orehi, 
siri in mleËnimi izdelki in do-
maËimi diπeËimi mesninami. Do-
maËe dobrote in izdelke so obis-
kovalci lahko tudi kupili.

Ogledali smo si predstavitve 
roËnih del in obrti, izdelavo ve-
likonoËnih butaric in razstavo 
pirhov, otroci iz Tuhinjske do-
line pa so izdelovali velikonoËne 
okraske. 

Besedilo in fotografije: 
VERA MEJA»

Na Perovem so zacveteli prvi 
zvonËki in bliæal se je 8. marec. 
ZvonËki so PerovËanko Barba-
ro Bergant spomnili na njeno 
otroπtvo, na πopke, namenjene 
njeni mami in na druæenja, ki jih 
je Urπka ©krjanc ob dnevu æena 
dolga leta pripravljala za sosede; 
od rosnih deklet do gospa v zre-
lih letih. V Barbari je vzklila ide-
ja in æelja, da bi obudili obiËaj, 
ki ga je na Perovo prinesla in veË 
let negovala njena mama. 

Na Barbarino povabilo oz. na 
povabilo sekcije za stare ljudske 
obiËaje ©KD Perovo se je v Ëetr-
tek, 8. marca, v gostilni Vovk na 
Perovem zbralo 30 Perovljank. 
Veselo so poklepetale ob doma-
Ëem pecivu, ki sta ga spekli Emi 
in Barbara, ter ob pijaËi, ki jo je 
postregla gostilniËarka Manja. 
Udeleæenke so domov odπle 
polne prijetnih vtisov, s pisanim 
cvetjem, ki ga je iz krep papirja 
izdelala Helena, in liËnimi voπËili 

Na Perovem obudili praznovanje dneva æena

s prazniËnimi verzi, ki jih je ude-
leæenkam namenila Irena. Zado-
voljne ≈æene« so se strinjale, da 

se ob letu osorej znova sreËajo. 
©KD Perovo 

Foto: Janez Bergant

Veliko zanimanja obiskovalcev je pritegnil razstavni prostor lesne 
galanterije Franca Pahovnika iz Gornjega Grada, ki je s πtevilnimi 
miselnimi pripomoËki pritegnil tako mlade kot malo starejπe, ki skrbijo 
tudi za ≈telovadbo malih sivih celic«.

Med eno bolj ≈pomembnih« in predvsem moπkih opravil sodi tudi 
kuhanje æganja. Tokrat se je æganjekuhe lotil domaËin Joæe Drolc iz 
Vasenega.

Vstop na sejemsko prizoriπËe sta z barvitim pomladnim cvetjem in 
aranæ maji polepπala razstavljavca: CvetliËarna KAJÆA ∑ Marko Gra-
diπek iz Srednje vasi (na fotografiji) in Vrtnarstvo VOL»IN ∑ Matevæ 
Hribar z Laz v Tuhinju.

Nedeljski veliko-
noËni sejem, ki ga 

je æe sedmo leto 
zapored organi-

ziralo TuristiËno 
druπtvo Tuhinjska 

dolina, so odprli 
podæupan Damjan 

Hribar, predsed-
nik TuristiËnega 
druπtva Tuhinj-
ska dolina Ivan 

Hribar in direktor 
Term Snovik 

Matjaæ Konda.

»lani Kulturnega druπtva ©martno so obiskovalce nasmejali z odig-
ranima skeËema. ≈Na dopustu« sta za zdravje duha in telesa dobro 
poskrbela aktivna kopalca Franc ©uπtar in Janez PavliniË, medtem 
ko se je turistka Vera Traven sproπËala ≈po æensko« z listanjem revij 
(na fotografiji). V skeËu ≈Test laæi« pa so se preizkusili Jernej in Irena 
Koncilja ter »rt in Nika Pestotnik. 

Sejemsko dogajanje je bilo prepleteno tudi s kulturnim programom. 
UËenci Osnovne πole ©martno z mentoricama Judito PavliniË in Boæo 
Drolc so zapeli in zaplesali v pozdrav vsem mamicam in babicam 
ob spremljavi soπolke Leje Lipovπek na harmoniki. Manja Æebaljec, 
vodja etnoloπke sekcije TD Tuhinjska dolina, je predstavila pestro 
dogajanje v Tuhinjski dolini in obiskovalce povabila k obisku leto-
πnjih prireditev, πe posebej Bilo je nekoË v Tuhinjski dolini, ki bo od 
16. do 18. avgusta prikazala nekdanja in danaπnja opravila koπnje, 
suπenja in spravila sena. 

Kot vsako leto doslej, so tudi letos lepo in bogato zaloæeno stojnico z 
roËno izdelanimi unikatnimi izdelki pripravili mladi z mentoricami iz 
Varstveno delovnega centra Soæitje Loke v Tuhinju. Na fotografiji z 
leve: delovna inπtruktorica Mateja Klemen iz GradiπËa, Darja Kaliπnik 
in njena mama Pavla, ki je kar 16 let (poleg redne sluæbe v Stolu) 
prostovoljno opravljala delo predsednice MedobËinskega druπtva So-
æitje Domæale-Kamnik.

Naj bo na vaši 
��������������
���������������

Mesarstva
Rešet.

Želimo vam 
vesele

velikonočne
praznike!

Kamnik, Perovo 25 (ob obvoznici), 
tel.: 830-83-90
odprto od 7.30 do 19h, ob sobotah od 7h do 13h.

“Z nakupom oskrbovanega 
stanovanja sem staršema 
omogočila bolj kakovostno 
življenje, s selitvijo v njuno 
hišo pa rešila stanovanjsko 
vprašanje zase in za družino.”

Več o nakupu oskrbovanega 
stanovanja si preberite na 
www.dolenjgrad.si.

DOLENJGRAD d. o. o.
Pod Hruševco 30, 1360 Vrhnika

T: 01 750 72 00, 031 380 929
F: 01 750 72 10

E: tajništvo@dolenjgrad.si

Ne skrbi, oče, zagotovila ti bom varno 
in mirno starost.

Naselje oskrbovanih stanovanj v Kamniku raste
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Zakaj in kako je priπlo do organi-
ziranega reπevanja v gorah?

Na zaËetku prejπnjega stoletja 
je v gorah nad Kamniπko Bistrico 
reπeval lovski nadzornik Valen-
tin Slatnar - Bôs in njegovi lovci. 
Vedno veËji obisk gora in posle-
diËno vse veËje πtevilo nesreË sta 
kazala potrebo po organizirani 
skrbi za reπevanje. Na pobudo 
Slovenskega planinskega druπtva 
je bil leta 1922 v Stahovici skli-
can sestanek, na katerem je bila 
ustanovljena 2. slovenska ≈reπilna 
postaja«, katere naloga je bila nu-
diti pomoË v gorah vsem, ki so 
te potrebni. 

Kako se je reπevalo nekoË - pred 
drugo svetovno vojno?

Pred vojno je ≈reπilna ekspe-
dicija«, sestavljena iz domaËinov 
- lovcev, gorskih vodnikov, dr-
varjev in pastirjev, reπevala na 
preprost naËin s skromno opre-

GORSKA RE©EVALNA SLUÆBA  
NA KAMNI©KEM IMA 90 LET

Letos praznuje GRS v Kamniku 90 let od zaËetka organiziranega 
reπevanja v gorah in planinah. Minuli petek, 23. marca, so se Ëla-
ni druπtva zbrali v galeriji Veronika na obËnem zboru ob 90-letnici 
ustanovitve. Ob tej visoki obletnici humanitarnega delovanja druπtva 
Gorska reπevalna sluæba Kamnik smo k pogovoru povabili predsedni-
ka druπtva Franca Miπa, ki je tudi podpredsednik GRZS.

stopnih terenih. Sluæba opravlja 
preventivne in operativne naloge 
v zvezi z varstvom pred naravni-
mi in drugimi nesreËami ter za-
πËito in reπevanjem. Usposobljeni 
smo za iskanje pogreπanih oseb, 
reπevanje iz gondol in sedeænic, 
visokih stavb, skratka na pomoË 
priskoËimo povsod, kjer s svojim 
znanjem in usposobljenostjo lah-
ko pomagamo. 

Deluje DGRS Kamnik samostoj-
no oziroma s kom sodeluje? Kje 
dobite kader?

»lani Druπtva GRS Kamnik æe 
dalj Ëasa uspeπno sodelujemo z 
razliËnimi reπevalnimi enotami in 
druπtvi. Od samega zaËetka, ko 
smo bili πe organizacijsko poveza-
ni, pa tudi sedaj po reorganizaciji, 
zgledno sodelujemo s Planinskim 
druπtvom Kamnik, od koder do-
bimo veËino reπevalcev, nekaj pa 
jih pride tudi iz PD Domæale in 

za reπevalca akti-
ven alpinist, kar 
je zagotovilo, da 
je usposobljen za 
gibanje v terenu, 
kjer reπujemo. Z 
vstopom v dru-
πtvo kandidat po-
stane gorski reπe-
valec pripravnik, 
s l e d i  v e Ë l e t no 
usposabljanje iz 
letne ter zimske 
reπevalne tehnike 
in prve pomo-
Ëi. Usposabljanje se zakljuËi z 
dræavnim izpitom. Za zahtevano 
stopnjo usposobljenosti je treba 
ærtvovati veliko truda in proste-
ga Ëasa. 

So v okviru GRS kakπne specia-
lizacije?

Reπevalci se po osnovnem 
usposabljanju lahko vkljuËijo v 
specialistiËna usposabljanja in 
pridobijo nazive: gorski reπevalec 
inπtruktor, gorski reπevalec letalec 
in zdravnik letalec ter gorski re-
πevalec vodnik lavinskega psa.

Koliko Ëlanov GRS je v Kamniku, 
v Sloveniji?

Druπtvo gorska reπevalna sluæba 
Kamnik ima 52 Ëlanov. V Sloveni-
ji je vseh gorskih reπevalcev Ëez 
700 in delujemo v 15 druπtvih in 
dveh postajah v okviru planinskih 
druπtev.

So tudi dekleta med reπevalci?
V svojih vrstah imamo tudi de-

kleta - gorske reπevalke. V Dru-
πtvu GRS Kamnik jih imamo tri, 
v Sloveniji jih je okrog 20. 

Kako poteka ≈obiËajna« inter-
vencija?

≈ObiËajnih« intervencij pravza-
prav ni, vsaka je po svoje ≈uni-
kat«. Vsaka ima svoje posebnosti 
in znaËilnosti. ZaËne se z obvesti-
lom operaterja iz regijskega cen-
tra za obveπËanje, ki predsedniku 
druπtva sporoËi osnovne podatke 
o vrsti in kraju nesreËe. Sledi sklic 
reπevalne ekipe, kadar vremenske 
in ostale razmere dopuπËajo - 
proπnja za pomoË helikopterske 
ekipe, obvestilo o dogodku polici-
ji, ekipi nujne medicinske pomoËi, 
kateri æelimo, Ëe je to potrebno, 
Ëim prej izroËiti ponesreËenca v 
nadaljnjo oskrbo. Nemalokrat se 
zgodi, da so prvi podatki o ne-
sreËi zelo skopi. Na pomoË nas 
kliËejo ponesreËeni ali samo iz-
gubljeni, ki ne vedo kje so, kako 
so priπli do tja in podobno. Vse 
to oteæi potek in izvedbo inter-
vencije, skratka vsaka intervencija 
je ≈zgodba zase«. Na potek inter-
vencije vplivajo πe vremenske in 
Ëasovne razmere, mesto nesreËe, 
teæa poπkodbe, πtevilo poπkodova-
nih ter πe kup dejavnikov. 

Kako se financira delovanje 
GRS?

Kot javna sluæba posebnega po-
mena dobimo za svoje delovanje 
sredstva iz proraËuna republike 
Slovenije in od Fundacije invalid-
skih in humanitarnih organizacij. 
Zakon doloËa, da se varstvo pred 

naravnimi in drugimi nesreËami 
financira tudi iz proraËunov lo-
kalnih skupnosti, tako da imamo 
trenutno pogodbeno sofinancira-
nje urejeno tudi z ObËino Kam-
nik, Trzin in Lukovica. Pogovori 
teËejo tudi z ostalimi obËinami, 
katerih teren pokrivamo, ven-
dar bo v trenutnem poloæaju za 
dosego cilja potrebno ogromno 
vztrajnosti in dobre volje. 

Kakπno je sodelovanje s kamniπko 
in z drugimi obËinami?

Z obËino Kam-
n ik sode lu jemo 
zgledno. OdliËno 
sodelujemo z Ob-
Ëinskim πtabom 
civilne zaπËite in 
Ëe je le mogoËe, se 
odzovemo na vse 
dejavnosti, kamor 
nas vabijo. Prepri-
Ëan sem, da ni bo-
jazni, da nam obËi-
na ne bi pomagala, 
kadar bomo pomoË 
potrebovali. Tudi z 
ostalimi obËinami 
smo vzpostavi l i 
dobro sodelovanje. 
Lani smo imeli na 
obmoËju domæal-
ske obËine skupaj 
s Policijsko postajo 
Domæale usposab-
ljanje za iskanje 
pogreπanih oseb s pomoËjo GPS-
a, letos nameravamo takπno uspo-
sabljanje izvesti s pripadniki πtaba 
civilne zaπËite ObËine Lukovica 
in MoravËe. 

Na katerem obmoËju deluje 
DGRS Kamnik?

Je plaËana, je sploh moæna?
NajveËja teæava gorskih reπe-

valcev je problem odsotnosti z 
dela v primeru intervencije. VËa-
sih je bil delodajalec ponosen, Ëe 
je imel v svojem podjetju zapo-
slenega gorskega reπevalca, danes 
pa v veËini primerov vidijo v nas 
nezanesljive Ëlene proizvodnega 
procesa. V Ëasu, ko je æal, najveË-
ja vrednota dobiËek, je gledano 
skozi te oËi to razumljivo, æalost-
no pa je, da je vrednota dobiËka 
prevladala nad vrednoto ËloveË-
nosti, ki naj bi bila na prvem 
mestu vsake odgovorne skupnosti. 
K sreËi so tudi pri tem svetle 
izjeme. Poznam primer, ko delo-
dajalec delavcu - gorskemu reπe-
valcu vsako leto prizna teden dni 
izrednega plaËanega dopusta kot 
njegov prispevek k naπi Ëloveko-
ljubni dejavnosti. Æal tega ni de-

leæen noben Ëlan naπega druπtva, 
vendar kot optimist upam, da 
tudi nas kdaj kdo preseneti.

Kako je poskrbljeno za reπevalce 
- nezgodno zavarovanje, zavaro-
vanje odgovornosti in podobno?

Lahko reËem, da mi je letos 

planinec ne sme storiti. Posebnost 
te intervencije je bila tudi v tem, 
da je helikopter letalske policijske 
enote ponoËi poletel na Koroπico, 
od koder je poπkodovanega pre-
peljal v dolino. 

Bi lahko izpostavili kakπno po-
sebno intervencijo?

Izpostavim lahko intervencijo, 
ko smo reπevali planinko, ki jo 
je v dolini Kamniπke Bele na poti 
proti Presedljaju piËila osa. Do-
æivela je anafilaktiËni πok in bi 
brez naπe pomoËi verjetno umrla. 
Posebnost je bila v tem, da se je 
v reπevanje, ker helikopter gor-
ske reπevalne sluæbe ni bil doseg-
ljiv (poletel je na intervencijo v 
Bovec), vkljuËil helikopter nujne 
medicinske pomoËi. Posadki je na 
podlagi posredovanih ji informacij 
uspelo locirati mesto nesreËe, iz-
stopiti iz helikopterja v lebdeËem 

poloæaju na meliπËu pod Rzeni-
kom, priti do planinke in ji nuditi 
nujno medicinsko pomoË. Ob pri-
hodu zdravnika je bila planinka 
slabo odzivna. Zdravnik in reπeva-
lec sta jo uspela stabilizirati. 
Kaj bi za konec svetovali obisko-
valcem gora?

Preden se odpravimo v gore, 
se moramo zavedati, da tako, kot 
povsod, tudi v gorah nikdar nis-
mo popolnoma varni, da na nas 
preæijo subjektivne in objektivne 
nevarnosti, da se gora ne sme 
podcenjevati, v hipu gre lahko 
vse narobe.

Opozarjam vse, naj se na turo 
odpravijo samo v primeru, ko so 
primerno usposobljeni in opre-
mljeni. Udeleæijo naj se usposab-
ljanj, ki jih organizira tudi naπe 
druπtvo. Ne zahajajo naj v brez-
potja, razen v primeru, ko so za 
to usposobljeni, izkuπeni in jih 
dobro poznajo. Na pot naj se ne 
podajajo sami, predvsem pa naj 
si izbirajo ture, primerne svojim 
sposobnostim. 

V tem letnem Ëasu bi posebej 
opozoril na skrajno previdnost 
pri hoji, saj obstaja velika nevar-
nost zdrsov, ti pa so na prvem 

Franc Miπ, predsednik DGRS Kamnik in pod-
predsednik GRZS. Foto: Duπan Polajnar.

Helikopter je pomemben Ëlen v reπevanju, saj pomeni bistveno hitrejπi prevoz pone-
sreËenega v zdravniπko oskrbo

Skupinska slika veËine Ëlanov DGRS Kamnik maja 2011. Foto: Vlado Habjan.

»e hoËemo, da bo pot v gore varna in prijetna, se moramo na 
vsako turo dobro pripraviti, primerno opremiti, opremo pa mo-
ramo znati uporabljati!

Kdo in kdaj lahko pokliËe na pomoË?
Na pomoË lahko in naj pokliËe vsak, ki je zaπel ali je v stanju, 

da bi lahko zaπel v poloæaj, ko je neposredno ogroæeno njegovo 
zdravje ali æivljenje. S klicem naj nihËe ne odlaπa. Bolje je poklicati 
uro prekmalu kot minuto prepozno. V mislih imejte, da smo se 
gorski reπevalci prostovoljno odloËili, da bomo prostovoljno po-
magali vsem, ki so v gorah in v drugem teæko dostopnem terenu 
pomoËi potrebni.

Za reπevanje nikdar ne izstavljamo raËunov, Ëeprav je v reπeva-
nje vkljuËen helikopter. Ko planinci zaidejo v teæave in je pomoË 
potrebna, naj zaradi strahu pred plaËilom reπevanja, nikar ne od-
laπajo s klicem na pomoË. 

NajveËja teæava gorskih reπevalcev je problem odsotnosti z dela 
v primeru intervencije. VËasih je bil delodajalec ponosen, Ëe je 
imel v svojem podjetju zaposlenega gorskega reπevalca, danes 
pa v veËini primerov vidijo v nas nezanesljive Ëlene proizvodnega 
procesa.V pomladnem Ëasu je potrebna skrajna previdnost pri hoji, saj 

obstaja velika nevarnost zdrsov, ti pa so na prvem mestu med 
vzroki nesreË. Poti so zasneæene, poledenele in spolzke, v kopnem 
pa odpadlo listje skriva kup pasti. 

Eden glavnih razlogov za nesreËe v gorah je nepoznavanje za-
konitosti gorskega sveta. 

mo. V takratnem skladiπËu so 
bile pripravljene konopljine vrvi, 
nekaj obvez, reπevalni drog in 
vreËa. Poleg noπnje je bilo edino 
prevozno sredstvo konj in ≈loj-
trnik«. S pojavom organiziranega 
alpinizma v Kamniku so se med 
reπevalce vkljuËili tudi alpinisti, 
med katerimi je bil najaktivnejπi 
Pavle Kemperle, kasnejπi naËelnik 
kamniπke reπevalne postaje.

Kako se reπuje danes?
Danes reπujemo primerljivo 

razvitim alpskim dræavam sklad-
no z najsodobnejπo reπevalno 
doktrino, v skladiπËu imamo so-
dobno reπevalno opremo, vse veË 
intervencij skuπamo izvesti s po-
moËjo reπevalnega helikopterja, v 
klasiËnih pa si Ëas do pristopa 
k ponesreËencu in mestu nesre-
Ëe krajπamo z intervencijskim 
vozilom. Vendar se trudimo, da 
bi Ëim veË intervencij, predvsem 
tistih, pri katerih gre za teæje 
poπkodovane, izvedli s pomoËjo 

helikopterja. O aktivaciji tega 
odloËa vodja intervencije, seveda 
pa morajo biti za to zagotovljeni 
primerni vremenski pogoji. 

Katere so glavne naloge, dejav-
nosti GRS?

Osnovni namen in cilj delo-
vanja Gorske reπevalne sluæbe je 
prostovoljno pomagati ljudem pri 
nesreËah v gorah in na teæje do-

PD Mengeπ. Kljub Ëasu, ko ni veË 
potrebe, da bi za sklic reπevalne 
ekipe skrbela policija, kot je svoj 
Ëas milica, odliËno sodelujemo s 
Ëlani Policijske postaje Kamnik. 
Sodelujemo s kamniπkim in oko-
liπkimi gasilskimi druπtvi, seveda 
tudi s sosednjimi gorsko reπeval-
nimi druπtvi, med katerim bi iz-
postavil sodelovanje z Druπtvom 
GRS iz Æelezne Kaple. Letos smo 
s povabilom na zimsko usposab-
ljanje na Veliki planini postavili 
temelj za dolgoroËno sodelova-
nje s Ëlani druπtva GRS Zadar. 
OdliËno sodelovanje poteka tudi 
z druæbo Velika planina d.o.o., 
osnovnimi πolami, skratka lahko 
reËem, da smo moËno vpeti v lo-
kalno okolje in smo odprti za so-
delovanje z vsemi. Zavedamo se, 
da izmenjava in nove izkuπnje, ki 
jih dobimo s sodelovanjem, pri-
spevajo k boljπi kakovosti naπega 
delovanja, nenazadnje si tega so-
delovanja æelimo tudi z namenom 
preventivnega delovanja. 

Kdo in kako lahko postane reπe-
valec?

Gorski reπevalec lahko po-
stane, kdor ima æeljo in namen 
prostovoljno pomagati - reπevati 
ponesreËene v gorskem in teæko 
dostopnem terenu. Seveda samo 
æelja in pripravljenost nista do-
volj. Pogoj za vstop v Druπtvo 
GRS Kamnik je, da je kandidat 

Kamniπki gorski reπevalci opra-
vimo veËino intervencij v osrËju 
Kamniπkih Alp, precej jih odpade 
na obmoËje Velike planine, sicer 
pa pokrivamo celotno obmoËje 
ObËine Kamnik, ObËine Komen-
da in nekdanje ObËine Domæale 
(sedaj obËine Domæale, Mengeπ, 
MoravËe, Lukovica in Trzin).

Kdo plaËuje reπevanje?
Kot dræavljani socialne dræa-

ve imamo plaËilo reπevanja v 
primeru naravnih in drugih ne-
sreË zagotovljeno iz proraËuna. 
V primeru, da je v reπevanje 
vkljuËen helikopter, reπevani pa 
je ponesreËen, ga plaËa Zavod za 
zdravstveno zavarovanje Sloveni-
je, Ëe je ponesreËeni zdravstveno 
zavarovan. V preteklosti se je ne-
kajkrat zapletlo pri plaËilu stro-
πkov helikopterja (poznan nam je 
primer kamniπkih alpinistov), ko 
reπevani ni bil poπkodovan. Z do-
govorom z Upravo RS za zaπËito 
in reπevanje smo zadeve okrog 
tovrstnih plaËil zdaj uspeπno re-
πili. Gorski reπevalci smo prosto-
voljci in vse svoje dejavnosti, tudi 
reπevanja, izvajamo brezplaËno, 
samo s pokrivanjem dejanskih 
stroπkov. Za reπevanje nikdar ne 
izstavljamo raËunov, Ëeprav je v 
reπevanje vkljuËen helikopter. Ko 
planinci zaidejo v teæave in je po-
moË potrebna, naj zaradi strahu 
pred plaËilom reπevanja, nikar ne 
odlaπajo s klicem na pomoË. 

Reπevalci so prostovoljci in veËina 
mora tako ali drugaËe skrbeti za 
svoje vsakdanje preæivetje. Kako 
je z odsotnostjo z dela reπevalcev? 

v okviru Gorske reπevalne zveze 
Slovenije uspelo doseËi, da smo 
gorski reπevalci nezgodno dobro 
zavarovani. V okviru sklenjene 
police smo zavarovani 24 ur 
na dan, tako, da nam zdaj vsaj 
ni treba trepetati kaj in kako 
v primeru poπkodbe, ki nas pri 
naπem delu lahko hitro doleti. 
Zavarovani smo tudi pri Zavodu 
za zdravstveno zavarovanje Slo-
venije, tako da se nam poπkodba 
na intervenciji πteje kot poπkodba 
pri delu. Sklenjeno imamo tudi 
polico za zavarovanje odgovorno-
sti, vendar sem prepriËan, da se 
gorski reπevalci zavedamo pred-

vsem svoje moralne odgovornosti, 
to pa je odgovornost, katere ne 
krije nobena polica. Breme te od-
govornosti smo si naloæili in ga 
nosimo sami. 

Zadnja intervencija, ki jo je imelo 
DGRS Kamnik?

Zadnja intervencija (do Ëasa 
intervjuja 16. 2.2012, pozneje so 
πe bile), ki se je sreËno konËala, 
lahko pa bi priπlo do najhujπega, 
je bila iskanje - reπevanje pogre-
πanega planinca na obmoËju Kam-
niπke Bele. Premalo usposobljen 
planinec, ki je veËino informacij 
o nameravani turi pridobil pre-
ko spleta, se je kot samohodec 
v zimskih razmerah brez derez 
podal na turo, ki ji ni bil dorasel. 
Bil je pravi πolski primer, kaj vse 

mestu med vzroki nesreË. Poti so 
zasneæene, poledenele in spolzke, 
v kopnem pa odpadlo listje skriva 
kup pasti. 

Eden glavnih razlogov za ne-
sreËe v gorah je nepoznavanje 
zakonitosti gorskega sveta. Te so 
popolnoma drugaËne kot v dolini. 
Treba jih je spoznati in se sezna-
niti z objektivnimi nevarnostmi, 
ki nas lahko doletijo. Velja na-
mreË, da dokler nevarnosti ne po-
znamo, mislimo, da smo varni. 

»e hoËemo, da bo pot v gore 
varna in prijetna, se moramo na 
vsako turo dobro pripraviti, pri-
merno opremiti, opremo pa mo-
ramo znati uporabljati!

Vsem æelim sreËen in varen 
korak.

Pogovarjal se je BojË



1130. marec 2012MED NAMI

Na tem, kot se zdi, iz leta v 
leto bolj priljubljenem tekmovanju 
vsako leto istoËasno tekmuje veË 
kot 3 milijone osnovnoπolcev in 
srednjeπolcev iz veË kot 30 dræav. 
Sama ideja o zabavnem in igrivem 
naËinu preizkuπanja znanja mate-
matike se je porodila in zaæivela 
v Avstraliji, od tod torej ime tek-
movanja. 

ZaËetki ideje o enotnem tekmo-
vanju v Evropi segajo v leto 1994. 
Ker pa se je tekmovanju sËasoma 
pridruæilo tudi veË neevropskih 
dræav, se je Evropski matematiËni 
Kenguru preimenoval v Mednarod-
ni matematiËni Kenguru. 

Zdi se, da so tudi dijaki ©CRM 
Kamnik vsako leto bolj navduπeni 
nad Kengurujem, kot tekmovanje 
na kratko poimenujemo. Veselje in 
navduπenje nad za-
bavnimi nalogami 
pa naπi dijaki 

prinesejo æe iz osnovnih πol, v na-
πih πolskih klopeh pa jih ta igrivost 
oËitno prav niË ne mine. Letoπnje-
ga Kenguruja se je udeleæilo kar 
168 dijakov naπega centra, to je 
veË kot 20% vseh naπih dijakov. 

Samo tekmovanje (poleg navdu-
πenja nad merjenjem intelektualnih 
moËi med dijaki) najboljπim dija-
kom prinese Bronasto Vegovo pri-
znanje -- najboljπim od najboljπih 

VSE BOLJ PRILJUBLJENI 
MEDNARODNI 
MATEMATI»NI KENGURU 

je uspeh tudi vstopnica na regijsko 
matematiËno tekmovanje, kjer se 
nato borijo za Srebrno Vegovo 
priznanje.

Vsako leto na dan tekmovanja 
- ne le dijaki, paË pa tudi uËitelji 
matematike - zapademo v ≈Ken-
guruevforijo«, saj napeto priËaku-
jemo rezultate svojih dijakov. Tudi 
zato so neuradni rezultati znani æe 
nekaj ur po koncu tekmovanja. Da 
pa bi sive celice naπih dijakov vseh 
90 minut, kolikor traja tekmova-
nje, Ëim bolj optimalno delale, dija-
ki pred tekmovanjem tradicionalno 
dobijo frutabelo, vodo in sadje. 

Zmagovalci letoπnjega Kenguruja 
so na gimnaziji: Anamarija Ogrinec 
(1. letnik), Lara Jerman (2. letnik), 
Aljaæ ©imenc (3. letnik), Aleπ Zore 
(4. letnik). Na srednji ekonomski 
πoli pa: Sebastijan ©orn (1. letnik), 
Lea DrËar (2. letnik) in Rok Puhan 
(3. letnik).

Vsem tekmovalcem, πe posebej 
pa zmagovalcem, iskreno Ëestita-
mo in jim æelimo v naπe skupno 
veselje veliko ≈Kengurumanije« πe 
naprej.

Naj ob tej priloænosti πe pose-
bej izpostavimo zmagovalko v 2. 
letniku Laro Jerman, naπo odliËno 
dijakinjo in tudi vsestransko tek-
movalko. Med vsemi njenimi uspe-
hi smo posebej ponosni na njen 
zadnji veliki doseæek. Le nekaj dni 
pred Kengurujem je bila izbrana v 
ekipo osmih slovenskih dijakov, ki 
bodo v mesecu juliju za Slovenijo 
tekmovali na lingvistiËni olimpijadi 
(IOL). Lari iskreno Ëestitamo. 

Melita Prezelj,  
prof. matematike

UËenci pred slapom Neæica.

UËenci Ëetrtih razredov O© Marije Vere so popoËitniπki teden preæiveli v 
najveËji uËilnici - naravi. Udeleæili so se tabora v Centru πolskih in obπolskih 
dejavnosti   v Fari pri Kostelu. 

Tabor Ëetrtoπolcev je bil naravoslovno, druæboslovno in πportno obarvan. 
Spoznali so znaËilnosti vasi Fara, ki je odmaknjena v kotiËek Slovenije, v ka-
terem æivi zelo malo ljudi. Osnovno πolo Fara obiskuje le 40 uËencev. Izvedeli 

POUK V NAJVE»JI U»ILNICI - NARAVI
so, da je do izseljevanja priπlo, ker v okolici Fare ni tovarn in so ljudje odπli ≈s 
trebuhom za kruhom«. Sprehodili smo se po kostelskem gozdu do slapa Neæica 
in izvedeli, da na tem obmoËju stalno prebiva kar sedem medvedov. Ogledali 
smo si znaËilno kostelsko hiπo in se seznanili z obiËaji tega kraja. UËenci so se 
pomerili tudi v lokostrelstvu in se navduπili nad plezanjem po plezalni steni. 

Hana Kladnik

Alternativne glasbene zvrsti so vedno veljale za valilnico novih 
skupin in izvajalcev, ki so kasneje zaznamovale celotne generacije. 
Primerov je ogromno: od punka v ZDA in Veliki Britaniji, ki je spra-
vil na noge mladino in poslal jasno sporoËilo zgroæenim starπem in 
πirπi javnosti, preko hip hopa, v katerem so zatoËiπËe naπle mnoge 
generacije AfroameriËanov, do rave kulture, preko katere je sve-
tovna mladina πirila mir, ljubezen, enotnost in spoπtovanje. Takih 
primerov je seveda πe malo morje. Ravno zaradi tega Kotlovnica æe 
od samega zaËetka podpira tovrstne zvrsti, saj so mladinski centri in 
klubi ponavadi edini prostori, kjer lahko takπne skupine in izvajalce 
sploh sliπimo. Radijski in televizijski valovi ponavadi vrtijo glasbo, ki 
jo lahko prodajo, malokrat pa zavrtijo tudi kakπno pesem neznane 
skupine, pa Ëeprav je glasba skupine inovativna, drugaËna, besedilo 
pa se ukvarja tudi s kakπnimi teæjimi temami, ki potrebujejo pre-
mislek o zapetem.

V organizaciji nastopov tovrstnih skupin v Kotlovnici prednjaËi 
predvsem Rnka Rnka. To je kolektiv ljubiteljev glasbe, ki ponuja ob-
iskovalcem koncertov kvaliteten nabor skupin, ki so drugaËne. Po-
goj je seveda kvaliteta, æanrsko pa vrata niso zaprta nikomur. Rnka 
Rnka nadaljuje s tradicijo organiziranja koncertov, ki jo je zaËela 
neodvisna zaloæba Cheap Tunes Records. V tej zaloæbi so se zbrale 
okoliπke skupine in glasbeni navduπenci, dober glas pa je kaj kmalu 
segel tudi v druge konce naπe kokoπke. Skupine so si pod skupnim 
imenom pridobile veËjo razpoznavnost, nekaj njih pa je tudi odπlo 
na turneje po Evropi. 

Seveda pa ne gre brez obiskovalcev koncertov. Na zaËetku ni πlo 
vse po priËakovanjih, saj so bili obiskovalci malce skeptiËni do novo-
sti (kot je to v navadi nam vsem). Vseeno pa obisk prireditev raste, 
glasbeni navduπenci pridejo posluπat skupine, Ëetudi jih ne poznajo. 
Seveda ima vsak svoj glasbeni okus, zato vse ni vπeË vsem. Bistvo pa 
ostaja; obiskovalci se na takπnih koncertih dejansko izobraæujejo in 
si ustvarjajo kritiËni pogled na glasbo. Te glasbene skupine in iz-
vajalci ne zahtevajo veliko; ponavadi igrajo za potne stroπke, hrano 
in prenoËiπËe (Ëe so tuje skupine). Slednje pa jim nudijo obiskovalci 
koncertov s svojimi prispevki (potni stroπki) in pa organizatorji ter 
glasbeni navduπenci, ki doma skuhajo obrok, po koncertu pa jim 
odstopijo kavË ali posteljo, da lahko prespijo. Ravno ta dejanja so 
tisto, kar dræi tovrstno sceno skupaj. Ljudje so pripravljeni ærtvovati 
svoj prosti Ëas in evro ali dva, v zameno pa dobijo dober koncert. ©e 
pomembneje je, da se tako stkejo prijateljstva in se ustvari obËutek 
povezanosti.

Vabim vse bralce, da se nam pridruæijo na koncertih. Kdo ve, morda 
boste tam sliπali svojo novo najljubπo skupino ali pa boste preæiveli 
nepozaben veËer v druæbi dobrega DJ-a. Dajte priloænost nepoznanim 
skupinam, da vas navduπijo. Iz lastnih izkuπenj vem, da se je takπnih 
skupin na odru Kotlovnice zvrstilo kar nekaj in πe mnogo jih bo drg-
nilo strune ter priËaralo obiskovalcem lep veËer.

Aleksander StefanoviÊ,  
vodja glasbene sekcije v MC Kotlovnica Kamnik

Alternativo  
v vsak slovenski klub

Iz Kotlovnice

Konjeniπki klub Komenda in obËina Komenda od petka, 30. marca, do 
nedelje, 2. aprila, organizirata tradicionalni spomladanski sejem kmetij-
ske, gozdarske, gradbene in komunalne mehanizacije ter vrtnarske in 
ogrevalne opreme. Na 30.000 kvadratnih metrih razstavnih povrπin se 
bo predstavilo preko 600 razstavljavcev. Sejem bo odprt v petek od 12. 
do 18. ure, v soboto in nedeljo od 9. do 18. ure, spremljala ga bodo za-
nimiva predavanja in zabavne prireditve. Organizatorji so poskrbeli tako 
za brezplaËen vstop kot tudi brezplaËno parkiranje.

V izobraæevalnem programu so organizatorji v Konjeniπkem klubu 
Komenda namenili posebno pozornost socialni varnosti kmetov in zava-
rovanju ter socialni pomoËi iz naslova kmetijske dejavnosti. Ob πtevilnih 
praktiËnih predstavitvah (demonstracijah) bodo obiskovalci lahko sprem-
ljali prikaz varnega dela v gozdu in prikaze πtevilnih drugih dejavnosti; od 
vrtiËkarstva, pridelave zelenjave in tehniËnih varnosti pri uporabi strojev 
in orodij... 

Med zanimivostmi na sejmu bo tudi 2. dræavna razstava govedi cikaste 
pasme, ki jo je pripravilo Zdruæenje rejcev avtohtonega cikastega goveda 
Slovenije. 

VERA MEJA»

SreËamo se na sejmu  
v Komendi!

Brane GoluboviË novi 
predsednik ©portne 
zveze Kamnik

Na volilni skupπËini ©portne zveze Kamnik 19. marca so Ëlani sprejeli fi-
nanËna poroËila za leto 2011 in finanËni plan za leto 2012, razreπili organe 
©Z Kamnik za obdobje od 2008 do 2012 ter izglasovali organe ©portne zveze 
Kamnik za obdobje od 2012 do 2016. Poleg Ëlanov Disciplinskega sodiπËa, 
Nadzornega odbora in Ëlanov predsedstva so izvolili tudi novega predsednika 
Braneta GoluboviËa.

Novoizvoljenemu predsedniku ©portne zveze Kamnik je Ëestital tudi æupan Marjan 
©arec in mu zaæelel veliko uspeha pri delu ter izrazil æeljo, da bosta πport in ObËina 
πe naprej delovala z roko v roki. 

Poπastno velike zuæelke 
in morski velikani 
prispeli v Arboretum

Pred dnevi so v Arboretum VolËji Potok prispele poπastno velike 
æuæelke in morski velikani. Arboretum oblegajo velikanska osa, bogo-
molka, govnaË, strigalica in druge æuæelke ter megalodon, goniofolis, 
lioplevdon in drugi 
morski velikani, ki 
so nekoË bivali na 
naπem planetu. 

Nadvse zanimiva 
razstava poπastno 
velikih æuæelk in 
izumrlih velikanov 
morja, ki je nekaj 
posebnega in izvir-
nega v slovenskem 
prostoru, odpira 
vrata 1. aprila in bo 
trajala do 25. junija. 
Kot nam je poveda-
la Aleksandra Zidar, 
etnologinja in kul-
turna antropologi-
nja iz Arboretuma 
VolËji Potok, je na-
men razstave pri-
kazati evolucijo in 
raznolikost æivljenja 
na Zemlji. Æuæelke so tista skupina æivali, ki je pogosto povezana 
s strahovi in predsodki, zato je namen razstave tudi premagovanje 
predsodkov do te skupine æivih bitij. Razstavo bodo popestrile delav-
nice z æivimi æivalmi, Ëesar se bodo πe posebej razveselili najmlajπi.

Druæina skarabejev je skupina vsejedih hroπËev. 
Oblika telesa je zelo raznolika, vendar so vsem 
skupne pahljaËaste tipalnice. Navadni govnaË 
(Geotropes stercorarius) je pri nas sploπno raz-
πirjena vrsta in meri okoli 2 cm, je kovinsko mo-
dre barve in ima Ërtaste pokrovke. Za govnaËa je 
znaËilno, da pripravi kroglico govna za bodoËi 
zarod in ga zvali na primerno mesto. Najbolj 
znana vrsta med govnaËi je skarabej (Scaraba-
eus sacer), ki so ga stari EgipËani imeli za sveto 
æival, povezano z boæanstvom sonca.
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Na Dræavnem prvenstvu Slo-
venije v krosu na Taboru v Sa-
vinjski dolini kar dva laskava na-
ziva dræavnega prvaka za ekipi 
deËkov in deklic U12, Ana Milo-
viÊ ponovno dræavna prvakinja 
med pionirkami U12

V soboto, 24. marca, je At-
letski klub Kladivar iz Celja na 
Taboru v Savinjski dolini priredil 
kros, kjer so najmlajπi tekaËi KGT 
Papeæ dosegli odliËne rezultate. 
V prekrasnem pomladanskem 
dopoldnevu v odliËni organiza-
ciji so si pritekli kar tri medalje 

OdliËen zaËetek sezone za 
najmlajπe tekaËe KGT Papeæ 

in dve priznanji ekipnega dræav-
nega prvaka v kategoriji U12. 

Med deklicami U12 (1000 m) 
je suvereno zmagala Ana Milo-
viÊ in ohranila lanskoletni naslov 
dræavne prvakinje. Bronasto me-
daljo si je z odliËnim tekom pri-
sluæila Manca Oraæem, ki je bila 
le sekundo za drugouvrπËeno. 
Zato je laskavi naziv ekipne-
ga dræavnega prvaka pripadel 
ekipi deklic iz KGT Papeæ. Med 
deËki U12 (1000 m) je bronasto 
medaljo osvojil Klemen Golob, 
na 4. in 5. mestu sta mu sledila 
Rok Suπnik in Luka UraniË; tudi 

ekipa deËkov U12 iz KGT Papeæ 
je dosegla naziv ekipnega dr-
æavnega prvaka v krosu. Na 9. 
mestu je bil Nejc UrπiË, na 12. 
Matej ©lebir.

Med pionirji U14 (2000 m) je 
Miha Oraæem zasedel 10. mesto, 
Grega Zagorc pa 25. Med pionir-
kami U16 (3000 m) je bila od-
liËna Karmen Orehek na 4. me-
stu, Matevæ ©krtiË pa na 12. Med 
mlajπimi Ëlani (10000 m) je peti 
pritekel v cilj Gaπper Bregar. 

Vsem iskreno Ëestitamo!

Mira Papeæ 

Dobro delo trenerjev in zagnanost mladih koπarkar-
jev Calcit Basketball je obrodilo nove sadove. Pionirji 
U14 so se uvrstili v 1. dræavno SKL in v zadnjem 
kvalifikacijskem dvoboju dvakrat suvereno premagali 
vrstnike iz ©kofje Loke. V zaËetku aprila jih Ëakajo 
nove preizkuπnje, saj se bodo pomerili z nasprotniki 
najviπje kakovosti v dræavi. »eprav velja za odliËen 
doseæek pohvaliti celotno ekipo, pa so se πe posebej 
izkazali igralci: Rok Suπnik, Drejc Kregar in Tim ©pe-
honja, ki je bil tudi povabljen na regijski zbor pod 
okriljem KZS.

V zadnjem krogu smo kljub porazu videli dober 
nastop Ëlanske ekipe. V gosteh pri ekipi Krka mladi 
so izgubili πele po podaljπku z rezultatom 101:98. Le 
kanËek sreËe je manjkal, pa bi se tehtnica obrnila v 

VELIK USPEH KAMNI©KE KO©ARKE
korist naπih koπarkarjev. Æe v naslednjem krogu pa 
poleg dobre igre priËakujemo tudi novo zmago, saj v 
Kamnik prihaja ekipa Uniona Olimpije mladi.

V soboto, 24. marca, je v gasilskem domu na Duplici 
potekala redna letna skupπËina ©portnega druπtva Mav-
rica. Na skupπËini smo pohvalili dobro delo v preteklem 
letu in potrdili smernice za delo v prihodnje. Potrebno 
velja, da smo po spremembi statuta druπtva spremenili 
tudi ime, postali smo Koπarkarski klub Kamnik.

S spremembo imena se æelimo pribliæati tudi πirπi ko-
πarkarski publiki in povedati, da se v Kamniku igra in se 
bo tudi v prihodnje igrala dobra koπarka. Prav vse naπe 
navijaËe pa vabimo, da nas tudi v prihodnje podpirajo 
na tekmah in nam tako pomagajo do novih zmag.

Robert Prosen
Zmagovalni ekipi prvakov med deËki in deklicami z dræavno prvakinjo Ano MiloviÊ in trenerjem  
Klemenom Janπo 

V soboto, 17. marca, se je zakljuËil prvi del dræavnega prvenstva za vaterpoli-
ste. Ekipa Kamnik Slovan je uvrstitev v nadaljevanje potrdila z zmago nad AVK 
Kokra iz Kranja. 1. AVK Triglav, 2. AVK Olimpija, 3. AVK Branik, 4. VD Kamnik 
Slovan, 5. AVK Kokra, 6. VK MedveπËak, 7. VK Æusterna. V drugem delu, ki se 
zaËne 4. aprila, bo igralo πest ekip, petim slovenskim ekipam se pridruæi VK 
Rokava Koper, ki je igral v Jadranski ligi in bo tudi prvi nasprotnik Kamnik 
Slovana. Ekipe se bodo borile za πtiri mesta v konËnici. NajveËji konkurent za 
uvrstitev v zakljuËek DP bo ekipa Branika iz Maribora, so pa naπi fantje pokazali, 
da lahko zmagajo prav z vsako ekipo.

V DP mlajπih kategorij so KamniËani trenutno najviπje uvrπËeni v U13, kjer 
zasedajo 2. mesto. Visoko ciljajo tudi mladinci in kadeti, ekipi U15 in U11 si 
letos nabirata izkuπnje za naslednje leto. Letos imamo kamniπke fante v vseh 
reprezentanËnih ekipah. V Ëlanski reprezentanci je Luka Komatar, sicer Ëlan 
kranjskega Triglava, pri mladincih Gaπper Æurbi, Sebastijan Novak in Nik NikoliË, 
Martin Stele je Ëlan mladinske in kadetske reprezentance, v U15 je Debevec 
Tadej, v letniku 1998/99 so Blaæ Briπki, Matic MiheliË, Tim Ostreæ in Rok Bergant, 
Anæetu Javorniku pa je bolezen æal prepreËila, da bi imeli πe enega kandidata 
veË. V letniku 2000 se bo moËnega mednarodnega turnirja v Dubrovniku ude-
leæil Martin MiheliË, pri najmlajπih je trener opazil Blaæa Belentina in Davida 
LukiËa. Poletje se pribliæuje in vsi æe komaj Ëakamo, da se preselimo na kamniπki 
bazen Pod skalo. Tudi letos bomo izvajali vaterpolo plavalno πolo preko po-

letja, skupaj s ©D Podgorje bomo organizirali tri do πtiridnevne tabore v okolici 
Kamnika in na bazenu. V Ëasu πolskih poËitnic bomo veË pozornosti namenili 
rekreaciji odraslih in ponudili moænost vodene vadbe. V letoπnjem letu lahko 
z vaterpolisti praznujete rojstni dan v bazenu ali telovadnici CIRIUS-a. Ne sme-
mo pozabiti naπih prireditev: 19. dan vaterpolistov 23. junija, Mali vaterpolo 
Kamnik 2012, Poletna liga, peti kamniπki kvadratlon prvi vikend v avgustu, ki 
ga organiziramo skupaj z ©Z Kamnik In OK Kamnik.

Na obËnem zboru druπtva 1. marca smo sprejeli poroËila za leto 2011 in plan 
za 2012 ter izvolili dva nova Ëlana UO, to sta Igor Komatar in Marjan Javornik. 
Sprejeli smo tudi sklep, da se kljub zmanjπanju proraËunskih sredstev za leto 
2012, vadnin πe ne poviπa, temveË se poizkuπa finanËno krizo prebroditi s pros-
tovoljnimi in donatorskimi prispevki. 

DiH

Vaterpolisti Kamnika 
so se uvrstili v drugi del 
dræavnega prvenstva Borbeni nogometaπi selekcije 

U-8 iz kamniπkega nogometnega 
kluba so v zadnjih tekmah dose-
gli kopico odliËnih rezultatov. 

Zadnjo februarsko nedeljo so 
na turnirju, ki ga je organiziral 
domaËi klub, v O© Frana Albreh-
ta med πestnajstimi sodelujoËimi 
ekipami osvojili 1. mesto. Za dvig 
adrenalina med navijaËi sta po-
skrbeli polfinalna in finalna tek-
ma proti NK ©entjernej oziroma 
NK Interblock, saj so fantje po 
streljanju kazenskih strelov zares 
dokazali, da imajo glavo in noge 
hkrati na pravem mestu. Aromo 
celotnemu turnirju je dodal πe 
izbor za najboljπega nogometaπa. 
Lovoriko je prejel Klemen Kra-
njec iz NK Kamnik.

Manj kot teden dni zatem, 3. 
marca, je sledil finale v zimski 
ligi, ki se je odvijala pod okriljem 
ljubljanske Mestne nogometne 
zveze. Sama liga se je priËela æe 
konec lanskega novembra. Naπi 
fantje so se do finala prebili s su-
verenimi 10 zmagami in le enim 
porazom. Na koncu so med 34. 
klubi zasedli tretje mesto. Pre-
moË so πportno priznali le ekipa-
ma Trbovelj in Hrastnika.

IZVRSTEN USPEH MLADIH 
NOGOMETNIH UPOV 

Zadnji uspeh je srËno moπtvo 
doseglo v soboto, 17. marca, na 

turnirju v Ihanu, kjer je s po-
novnim tretjim mestom (med 12 

ekipami) napovedalo, da se bo o 
njem πe sliπalo in pisalo.

Naj za konec vendarle omenimo, 
da je kanËek k celotnemu uspehu 
doprinesel tudi navijaπki duh star-
πev, ki so otroke buËno opogumlja-
li na prav vsaki tekmi. Bravo!

Mladi nogometaπi NK Cal-
cit Kamnik so se v soboto, 10. 
marca, odpravili na ©tajersko. V 
RaËah so se udeleæili turnirja, 
na katerem se je pomerilo de-
set ekip. Ekipa trenerja Matjaæa 
Klanπka, ki je tokrat na turnirju 
πtela le devet Ëlanov nogometne 
selekcije U7, je osvojila tretje 
mesto. Fantje so igrali borbeno 
in uspeπno. Doseæek malËkov je 
odliËen, kar ponovno dokazuje, 
da ima kamniπki nogometni klub 
v svoji sredini veliko mladih per-
spektivnih igralcev. 

Barbara Klanπek

Tretje 
mesto  
na turnirju  
v RaËah

DeËki in deklice do 11 let.

Rezultati:
DP Ëlani: Kamnik Slovan-AVK Triglav 11:13, Kamnik Slovan-Branik 10:17, 

VK Æusterna-Kamnik Slovan 13:15, Kamnik Slovan-AVK Olimpija 8:11, Kamnik 
Slovan-AVK Kokra 12:7

DP mladinci: AVK Triglav-Kamnik 14:8, Kamnik-Kokra 18:5
DP kadeti: Kamnik-Koper 14:5
DP U 15: Kamnik-Branik 18:19
DP U 13: Kamnik-Koper 15:14, Kamnik-Æusterna 11:5
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Odbojkarice in odbojkarji Cal-
cit Volleyballa v letoπnji sezoni 
blestijo kot πe nikoli. Obe Ëlan-
ski ekipi sta se namreË uvrstili 
v veliki finale, kar doslej πe ni 
uspelo nobenemu slovenskemu 
klubu. ©e veË, v eni sezoni bo-
sta ekipi igrali v vseh slovenskih 
finalih. 

CALCITOVKE  
PO HUDEM BOJU  
V FINALE

Kamniπke odbojkarice so ime-
li v polfinalu po priËakovanju 
teæje delo kot MariborËanke. V 
vseh treh tekmah proti Kopru 
smo gledali ogorËen boj. Primor-
ke so celo uspele dobiti drugo 
tekmo v Kopru, tako da je o 
finalistu odloËala tretja tekma v 
Kamniku, ki so jo s preobratom 
v tretjem setu dobile KamniËan-
ke in se tako veselile tretjega 
zaporednega finala. 

Prva tekma finala v Mariboru 
je bila izredno izenaËena. Kam-
niËanke so vodile v treh setih, a 
dobile le tretjega. Druga tekma 
je bila odigrana ta torek v Kam-
niku, tretja pa bo v petek, 30. 
marca, v Mariboru.

KamniËanke so tako minuli to-
rek, 27. marca, na 2. tekmi finala 
DP stopile na parket domaËe dvo-
rane odloËene, da priloænosti ne 
bodo izpustile iz rok. Na æalost 
pa so imele na drugi strani raz-
igrane MariborËanke, ki so æe 
v prvem setu pritisnile s servisi 
na Vrhovnikovo in UrbanËi-
Ëevo in si priigrale kar nekaj 
lahkih toËk. Tako so kmalu po-
vedle za tri toËke, ob razigrani 
Ammermanovi pa na sredi seta 
prednost le πe poveËale. DomaËi 
strateg Gorbachov je poskuπal s 
πtevilnimi menjavami, ki pa niso 
prinesla preobrata v prvem setu. 
Tudi drugi set so bolje zaËele 
gostje, πe naprej pa so pritiskale 
s servisi. Po menjavi Vrhovniko-
ve s HandanoviËevo pa je posta-
la igra domaËih bolj zanesljiva 

CALCIT VOLLEYBALL PODIRA MEJE
in KamniËanke so izenaËile na 
11. MilosavljeviËeva je postajala 
vse bolj nervozna, za kar so ji 
domaËi navijaËi naklonili tudi 
glasno æviæganje, na drugi strani 
pa so domaËe postajale vse bolj 
samozavestne in na servis Lena-
rËiËeve dosegle πest zaporednih 
toËk in povedle s 24:22. Set je 
zakljuËila Potokarjeva s predol-
gim servisom. Tretji set so bolje 
zaËele domaËe, ki so povedle z 
8:5. A sledil je padec v igri in 
gostje so domaËe ujele, v sredini 
seta pa tudi moËno pobegnile, 
kar domaËe v zakljuËku seta 
niso mogle nadoknaditi, kljub 
buËni podpori s tribun, ki je v 
Kamniku edinstvena na æenskih 
tekmah Sloveniji. Tudi v Ëetrtem 
setu so bolje zaËele Calcitovke, 
ki so z bombami Turnπkove in 
izredno razpoloæene KramolËe-
ve povedle z 8:4 in nato celo s 
16:8. MariborËanke so se sicer 
nekoliko pribliæale, a domaËe so 
vseeno brez teæav dobile Ëetrti 
set. Tako smo v Kamniku zopet 
spremljali peti set, ki je med 
tema dvema ekipa v Kamniku 
æe tradicija. OdloËilni peti set 
so bolje zaËele gostje, ki so 

povedle s 4:0 in nato πe z ne-
ulovljivimi 8:2. KamniËanke so 
sicer πe poskuπale, a gostje so 
bile boljπe in zasluæeno povedle 
2:0 v finalni seriji. ©e enkrat pa 
ne moremo mimo navijaËev obeh 
ekip, ki so v kamniπki dvorani 
pripravili vzduπje, kot ga doæivi-
mo le malo kje. 

CALCITOVCI BOLJ©I 
OD PRIMORCEV

Kamniπki odbojkarji so se v 
Ëetrtfinalu Dræavnega prven-
stva oddolæili ekipi Go Volleya 
za poraza v preteklih sezonah. 
Tokrat so bili za vsaj nekaj raz-
redov boljπi nasprotnik in se za-
sluæeno uvrstili v polfinale, kjer 
jih je priËakala ekipa Salonit 
Anhova. Æe tekma v Kanalu je 
pokazala, da KamniËani mislijo 

resno in so si z zmago v petih 
setih priigrali dobro izhodiπËe 
za drugo tekmo v Kamniku. V 
povratni tekmi pa so KamniËa-
ni nadigrali Primorce predvsem 
v tretjem in Ëetrtem setu ter 
se tako po osmih letih zopet 

uvrstili v veliki finale, kjer bo 
njihov nasprotnik Ach Volley. 
A glede na prikazano igro obeh 
ekip si lahko v finalni seriji obe-
tamo prave odbojkarske posla-
stice, ki jih ne gre zamuditi.

MLADE EKIPE V 
ZAKLJU»NIH BOJIH

Igralci Calcit Volleyballa v 
tretji ligi so po porazu proti 
drugi ekipe Krke in zmagi nad 
drugo ekipo Go Volleya pred 
zadnjim krogom na osmem me-
stu, kar je manj kot je ekipa 
sposobna. Manj od priËako-
vanega so dosegli tudi kadeti, 

ki so v skupini zasedli Ëetrto 
mesto. Vtis lahko popravijo na 
zadnjem turnirju, ko se bodo 
borili za konËno peto mesto 
v dræavi. Na Ëetrtem mestu so 
konËale tudi kadetinje, ki pa 
so veËji del tekmovanja igrale 
brez Eve Mori. Tako se bodo na 
koncu borile za trinajsto mesto 
v dræavi. Pred starejπimi dekli-

Kolesarji in kolesarke Calcit Bike Team-GTja so s trening dirko zimske lige v bli-
æini hrvaπkega Labina 18. marca zakljuËili s pripravljalnim obdobjem. Po uspeπnih 
pripravah na slovenski obali ter nekaj trening dirkah hrvaπke zimske lige v Istri so 
priËakovanja tako tekmovalcev kot vodstva kluba upraviËeno visoka. Kot je povedal 
πportni direktor kluba Mohor Vrhovnik, so imeli tekmovalci sicer nekaj tehniËnih 
teæav z opremo in njenimi nastavitvami, saj oprema 
πe ni v celoti dostavljena in zato nekoliko impro-
vizirajo. A je prepriËan, da bodo takrat, ko bodo 
na sporedu pomembna tekmovanja, kar najbolje 
pripravljeni na boj z moËno konkurenco. 

Ekipa Calcit Bike Team-GT, ki je bila v preteklih 
treh sezonah daleË najuspeπnejπa ekipa slovenskega 
pokala v olimpijskem krosu, æeli v letu 2012 stopiti πe 
stopniËko viπje in se tako preizkusiti na moËnih med-
narodnih dirkah v tujini. K dolgoroËno naËrtovane-
mu projektu, katerega prvi cilj je ponovni nastop 
slovenskega moπkega tekmovalca na olimpijskih 
igrah, je v zimskem obdobju pristopil tudi GARMIN 
Slovenija, ki je najhitrejπe kolesarje Ekipe Calcit Bike 
Team-GT opremil s πportnimi urami Forerunner 310 
XT, kar je tudi moËno olajπalo delo trenerju Ëlanske 
ekipe Gregorju MikliËu.

©e naprej glavni sponzor kluba ostaja podjetje 
CALCIT iz Kamnika, ki klubu æe vrsto let poleg fina-
nËne pomoËi ob strani stoji tudi na drugih podroËjih. 
Kolesarji in kolesarke Calcit Bike Team-GTja bodo 
po brezpotjih πe naprej drveli na preizkuπenih in 
kvalitetnih kolesih znamke GT, katere je tudi letos 
priskrbelo podjetje FACTORYSTORE. 

FerenËak, Koroπec, Perπe, Hribovπek in ZupanËiË
Ekipa Calcit bike team-GTja se lahko pohvali, da bo v sezoni 2012 njene barve 

v Ëlanskih kategorijah branilo kar 7 doma vzgojenih tekmovalcev. Klubu je v pre-
stopnem Ëasu v svoje vrste uspelo pripeljati tudi zelo obetavnega Urbana FerenËaka, 
ki je do sedaj vozil za italijansko ekipo Torpado. Prav Urban bo v sezoni 2012 tvoril 
jedro ≈World cup« ekipe, ki jo poleg njega sestavljajo πe Rok Koroπec, Tina Perπe in 
Boπtjan Hribovπek. Ti izbrani kolesarji bodo v prihajajoËi sezoni dirkali na vseh sveto-
vnih pokalih, ki bodo organizirani v Evropi. Koroπec in FerenËak bosta nastopala v 
kategoriji mlajπih Ëlanov in njun prvi cilj sezone je poleg dræavnega prvenstva osvoji-
tev Ëim veËjega πtevila mednarodnih UCI toËk, ki prinaπajo dobre πtartne poloæaje na 
velikih tekmovanjih. Le tako bosta 
lahko konkurenËna na dirkah naj-
viπjega svetovnega ranga.

Tina Perπe, lani 17. mladinka 
sveta, bo letos πe vedno dirkala v 
kategoriji mladink. Dobri rezultati 
pretekle sezone ji dajejo zagon, da 
letos poseæe v prvo deseterico uvrπ-
Ëenih. Po lanski zmagi na generalki 
pred svetovnim prvenstvom leta 
2013 ji motivacije in upanja zago-
tovo ne primanjkuje. 

Boπtjan Hribovπek pa se bo po 
lanski zmagi na ≈eliminatorju« v 
Kamniku v letoπnji sezoni preiz-
kusil na izloËilnih dirkah najviπjega 
ranga. Njegov prvi cilj je, da se mu 
uspe kvalificirati na tekmo in se tam 
pomeriti z 32 najboljπimi gorsko ko-
lesarskimi πprinterji na svetu.

©ele 16-letni Peter ZupanËiË pa bo, kjub temu da je πe premlad za tekmovanje na 
svetovnih prvenstvih, prav tako uvrπËen v ≈World cup« ekipo, saj je v preteklih sezon 
pripravil kar nekaj izjemnih predstav na dirkah. Njegov cilj na domaËih tleh je, da v 
kategoriji kar dve leti starejπih mladincev zmaga na dræavnem prvenstvu.

DomaËa scena in kolesarska πola
Ostalih 70 aktivnih tekmovalcev v klubu se bo posveËalo predvsem tekmam slo-

venskega pokala ter dræavnega prvenstva. Skupaj s tekmovalci πtevilne kolesarske 
πole se bodo udeleæili tudi tekem niæjega ranga v tujini (Alpe Adrija, Hrvaπki pokal, 
Avstrijski pokal,...).

NajπtevilËnejπa gorsko kolesarska πola v Sloveniji bo zelo prepoznavna na vsaki 
tekmi. Kljub temu, da rezultat na dirkah mladih ni v ospredju, se med Kamniπkimi 
otroki skriva marsikateri talent, ki bo ob pridnem in zavzetem delu v prihodnosti 
lahko æel uspehe na velikih tekmovanjih. 

V klubu pa bomo πe naprej kot obstransko dejavnost izvajali tudi aktivnosti 
okrog amaterske cestne ekipe, ki se posveËa tekmam slovenskega pokala in mno-
æiËnih prireditev po vsej Sloveniji. V preteklih letih so fantje te ekipe dosegli æe kar 
nekaj odmevnih rezultatov. Med imeni ≈cestarjev« najbolj izstopata Jure KukoviË 
in Blaæ Borπnjak, ki sta izjemna v voænji na klanec.

Calcit Bike Team-GT, ki ima v svojih vrstah kar pet dræavnih prvakov iz leta 2011, 
je zagotovo ekipa, na katero velja staviti tudi letos. Fantje in dekleta so dobro pri-
pravljeni na zaËetek sezone 2012 !

CALCIT BIKE TEAM-GT  
v sodelovanju z Garminom 
v sezoni 2012 cilja visoko

Pri nesreči vam
ponujamo našo

pomoč in usluge.

Možnost izposoje
nadomestnega

vozila.

Pogodbeno
sodelovanje

z zavarovalnicami.

Podjelše 2, Kamnik
telefon 01/8391 169
GSM: 041/683 016

Vesele velikonočne praznike vam želimo!

Mateja ©imic sezono svetovnega 
pokala zaËela v Avstraliji

V πportni dvorani v ©enËurju je v soboto, 25. februarja, potekalo dræavno 
prvenstvo v lokostrelstvu, v nedeljo pa absolutno dræavno prvenstvo po-
sameznikov ter ekipno prvenstvo na eliminacije. Zaradi rekordnega πtevila 
prijavljenih lokostrelcev je tekmovanje potekalo v treh izmenah. Za DL Lucky 
art je nastopilo πest tekmovalcev. MoËnik Duπan je v svoji kategoriji dosegel 
2. mesto z golim lokom, prav tako Æagar SreËo s sestavljenim lokom, ki je 
za eno toËko zgreπil naslov dræavnega prvaka. Novak Aleπ je bil 4. , Klemen 
Duπan , ki je v klub priπel iz Mute, pa je zasedel 11. Mesto. Pri Ëlanih je 
Kriæman Aleksander uspel priti na 5. mesto med 34 Ëlani s tem, da je v 
drugem delu streljanja postavil drugi najboljπi rezultat. Cevzar Franci ki je 
πele dobro zaËel s tekmovanji, je zasedel 33. mesto. Po skupnih rezultatih 
je ekipa veteranov (Æagar, Novak, Klemen) v sestavljenem loku dosegla 1. 
mesto. Nedeljski del tekmovanja pa je bil bolj razburljiv in poln preseneËenj. 
V absolutnem delu tekmovanja je MoËnik dosegel 4. mesto, ostali pa so se 
pripravljali za ekipne eliminacije. Ekipa treh Ëlanov (Kriæman, Æagar, Novak) 
je izmed 11. ekip osvojila bronasto medaljo .

DP v lokostrelstvu  
©enËur indor 18m 

Gora pri Komendi 13, www.gorjan.com
Odprto vsak dan od 12h do 23h

Rezervacije na � 01/83 43 666

Ekipa lokostrelcev Lucky art ∑ Kriæman, Æagar in Novak je stopila na 
tretjo stopniËko zmagovalnega odra. 

Tina Perπe si æeli med de-
set najboljπih mladink na 
svetu. Foto: Grega Stopar

Boπtjan Hribovπek in Rok Koroπec sta bila 
v letu 2011 najboljπa Slovenca na tekmo-
vanjih v atraktivni disciplini Eliminator 
(XCE). Foto: Grega Stopar

Napovednik tekem:
31.3., ©D Kamnik, ob 17. uri druga tekma finala moπki - CALCIT 

VOLELYBALL : ACH VOLLEY
31.3., O© Stranje, od 10. ure 4. krog v mini odbojki deklice
1.4., O© Stranje, od 10. ure, A liga starejπe deklice

cami pa je izredno pomemben 
vikend, saj se lahko z zmagama 
v nedeljo v O© Stranje zavihtijo 
na drugo mesto v skupini, ki πe 
vodi v zakljuËne dvoboje. S po-
razom proti Go Volleyu pa so 
skoraj vse moænosti za igranje v 
finalnih dvobojih izgubili deËki, 
ki se bodo, kot kaæe, prav tako 
borili za peto mesto.

Odbojkarji in odbojkarice v 
mali odbojki pa so se preko re-
pasaæa uvrstili v polfinale dræav-
nega prvenstva. Turnir pred 
polfinalom prvenstva pa je tudi 
ekipa v mini odbojki.

Cico 1.

Naπa najuspeπnejπa triatlonka Mateja ©imic je minulo nedeljo na-
stopila na prvi tekmi letoπnje sezone za svetovni pokal v olimpijskem 
triatlonu (1,5 km plavanja, 40 km kolesarjenja, 10 km teka) v avstralski 
Mooloolabi. 

Zmagovalka Denshamova (Aus) je iz vode priπla kot prva in si s 
skupino πe devetih tekmovalk na kolesarskem delu pred drugo me-
njavo zagotovila pribliæno minuto in pol prednosti, kar je zadoπËalo 
za zmago s Ëasom 2:03:32. Mateja je z dobrim tekom osvojila 26. 
mesto in s tem priπla do novih kvalifikacijskih toËk za nastop na 
Olimpijskih igrah v Londonu. ≈Plavali smo v zelo razburkanem morju, 
tako daj je πlo bolj za boj za preæivetje. ZaËela sem super, na polovici pa sem 
dobila udarec v glavo in nos ter poslediËno za trenutek upoËasnila. Od zadaj 
so zaËele tekmovalke plavati preko mene in preden sem priπla nazaj v ritem, 
sem izgubila nekaj mest in dragocenega Ëasa. Kolesarski del v Mooloolabi je 
izjemno teæak in selektiven. Izoblikovala se je vodilna skupina 9 tekmovalk, 
za njimi pa kar 6 zasledovalnih skupin. Bila sem v 2. zasledovalni skupini, 
vendar v moËnem vetru nismo imele nikakrπnih moænosti, da bi ujele skupino 
pred nami. Zato sem poskuπala prihraniti Ëim veË energije za tek, kar mi 
je tudi uspelo«, svoj nastopa opiπe 
Mateja in doda, da je z rezulta-
tom zadovoljna, saj je bila tekma 
glede na moËno konkurenco na 
nivoju svetovnega prvenstva. Za 
doloËene reprezentance, predvsem 
za Avstralijo, je bila ta tekma tudi 
kvalifikacijska za prva tri mesta, 
ki jih imajo zagotovljena za na-
stop na OI.

Mateja je minulo sezono zaklju-
Ëila na 36. mestu ITU lestvice, kar 
jo uvrπËa med resne kandidatke 
za nastop na OI v Londonu. Kljub 
temu, da se je pretekla sezona 
odliËno konËala, pa si spodrsljaja 
letos ne sme privoπËiti na nobeni od πestih tekem za svetovni pokal 
in svetovno prvenstvo, na katerih bo nastopila. Na OI bo nastopilo le 
55 najboljπe rangiranih tekmovalk na svetu. Boj za ta mesta bo hud, 
Ëesar se Mateja πe kako dobro zaveda in zato na treningih niËesar 
ne prepuπËa nakljuËju.

S pripravami na letoπnjo sezono je priËela januarja v Riminiju pod 
vodstvom italijanskega trenerja Francesca Fissoreja, s katerim odliËno 
sodelujeta od maja lani. ≈Letos sva se s trenerjem posvetila predvsem 
mojim pomanjkljivostim in jih poskuπala popraviti, poleg tega sem dvig-
nila koliËino treninga v primerjavi s prejπnjimi sezonami. Tako sem veliko 
pozornosti posvetila koordinaciji, prehrani, tehniki teka in spremembam 
v plavalni tehniki,« pravi ©imiËeva. Udeleæila se je reprezentanËnih 
priprav konec februarja v Medulinu in priprav svojega italijanskega 
kluba Cremona Stradivari. Rezultati dobrega dela so se pokazali æe 
na prvih dveh tekmah italijanskega pokala v duatlonu v Sironi in 
Bergamu, na katerih je Mateja opravila z italijansko æensko elito in 
v moËni konkurenci obakrat zmagala. 

Mateja ima v planu πe tekmovanja v Sydneyju (AUS), Ishigiakiju 
(JAP), Huautalucu (MEH), San Diegu (ZDA) in Madridu (©PA). Konec 
maja bo torej jasno, ali bomo imeli Slovenci na Olimpijskih igrah 
prviË svojo predstavnico v triatlonu, ki je na sporedu Olimpijskih 
iger od leta 2000 v Sydneyju. Tomaæ Planko
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≈Kar se Janezek nauËi, to Janez zna« je star slovenski rek, ki se ga zaveda-
jo tudi v Druπtvu GRS Kamnik, kjer pravijo tudi, da je ≈preventiva boljπa od 
kurative«. Zato je DGRS Kamnik v februarju organiziralo usposabljanje za 
varnejπe obiskovanje hribov pozimi za ≈Janeze« - torej odrasle, v marcu pa 
πe za ≈Janezke«. Tako se je prikaza dela delovanja GRS in nekaterih osnov 
varnejπe hoje v snegu v planine udeleæilo skupaj z mentorji in 18 starπi kar 
66 mladih planincev. Pribliæno pol-
ovica se jih je z avtobusom pripe-
ljala do Rakovih ravni in nato peπ 
priπla Ëez Gojπko in Malo planino 
do Lambergarice (Wambergarce), 
kjer je potekal prikaz. Druga pol-
ovica pa se je z æiËnico pripeljala 
do Tratic in nato Ëez Veliki Stan 
dospela na deloviπËe. Æe med sa-
mim pristopom je bilo povedano 
in prikazano marsikaj za varnejπo 
hojo.

V Lambergarici so se razdelili v 
πtiri skupine, ki so zapovrstjo ob-
iskale πtiri delovne toËke: iskanje 
zasutih s pomoËjo plazne æolne, 
iskanje zasutih s pomoËjo sondi-
ranja, uporaba akija in prikaz upo-
rabe derez in cepina. Vsak udele-
æenec je nato lahko sam poskusil 
in se preizkusil v pokazanem. Na 
koncu je bila prikazana πe upora-
ba ABS nahrbtnika za preæivetje v 
plazu in iskanje zasutega v plazu 
s pomoËjo RECCO naprave. Sledil 
je pohod do gostiπËa Zeleni rob, 
kjer je bilo po malici prikazano πe 
reπevanje s sedeænice.

Da je vse potekalo v redu, je poskrbel glavni organizator Matjaæ ©erke-
zi ob pomoËi drugih Ëlanov Druπtva GRS Kamnik: Janeza Aæmana, Aleπa 
HoËevarja, Aleπa JanæekoviËa, Franeta Kemperla, Damjana KoËarja, Pet-
ra Meænarja, Franca Miπa, Bojana Pollaka in Janeza Volkarja. Da so mladi 
planinci varno prispeli od izhodiπËa na deloviπËe in nazaj, pa so poskrbeli 
mentorji in planinski vodniki PD Kamnik: LuËka Drganc, Mojca JanæekoviË, 
©pela KobetiË, Stanka KoËar, Andrej Matjan, Franc Obreza, Tinkara Skamen 
©erkezi, Miro UrπiË. Pohvaliti pa je potrebno tudi druæbo Velika planina, 
zaklad narave, d.o.o., ki je pri akciji zgledno sodelovala.

Planinski kotiËek

Februarja je na Zelenici Komisija za reπevalne tehnike pri Gorski reπeval-
ni zvezi Slovenije organizirala izpite, s katerimi se je zakljuËilo usposablja-
nje gorskih reπevalcev generacije 2011/2012. Izpite so uspeπno opravili in 
s tem pridobili naziv gorski reπevalec tudi trije Ëlani naπega druπtva: Aleπ 
HoËevar, Jure Prezelj in Tadej Trobevπek. 

V dræavnih kegljaπkih ligah se 
je konËalo letoπnje dræavno ekip-
no prvenstvo. V obeh elitnih 1. 
A ligah je imel KK Kamnik tudi 
svoji ekipi. Obe sta izpolnili svoj 
cilj - uvrstitev med prve πtiri in 
s tem uvrstitev v mednarodne 
pokale. Æal pa tako dekletom, 
kot tudi fantom ni uspel πe skok 
nekoliko viπje, med prvo trojico 
ekip. Dekletom, ki so nastopi-
le pod imenom ETA, ni veliko 
zmanjkalo. V zadnjem krogu 
so po dramatiËnem boju uspele 
premagati ekipo Bresta ob iz-
enaËenih dvobojih za 19 kegljev. 
Treba je dodati, da so Cerkni-
Ëanke na koncu osvojile naslov 
podprvakinj. V prejπnjem krogu 
pa so KamniËanke zanesljivo do-
bile gorenjski derbi z Ljubeljem 
v TræiËu. ETA bi bila lahko celo 
druga le z dvema toËkama veË 
na svojem kontu. Varovankam 
Zdravka ©truklja je sedaj πe kako 
æal za tesen poraz proti Triglavu 
na domaËem terenu. Poleg tega 
so po nepotrebnem prepustile 
toËko Adriji iz Ankarana in Pri-
morke so ravno zaradi tega re-
mija pred njimi. Pa tudi v prvem 

Osnovna πola Marije Vere je 
po decembrskem mednarodnem 
prvenstvu æe drugiË gostila veli-
ko namiznoteniπko tekmovanje. 
Marljivi πportni delavci iz na-
miznoteniπkega kluba Kamnik 
smo vzorno organizirali in izpe-
ljali odprto prvenstvo Kamnika 
v namiznem tenisu 18. marca. V 
poËastitev obËinskega praznika, 
rojstnega dne generala Rudolfa 
Maistra Vojanova, se je zbralo 
46 igralk in igralcev iz razli-
Ënih krajev Slovenije. Prikazani 
kvalitetni, izenaËeni in zanimivi 
dvoboji mojstrov bele æogice so 
navduπevali prisotno obËinstvo, 
ki se je zbralo kar 
v lepem πtevilu. 

T e km o v a n j e 
smo zaËeli s pri-
jateljsko tekmo 
med reprezentan-
cama mest Kam-
nika in Vrhnike. 
Zmago z izidom 4 
: 1 smo si priborili 
domaËi igralci, za 
Kamnik so zma-
gali Martin Bom-
baË, Tone Starc, 
Damjan –uriÊ ter 
Edvard Horvat . 
V nada l jevanju 
tekmovanja so se 
moπki pomerili v 
dveh starostnih kategorijah do 
50 in nad 50 let, 8 æensk pa v 
eni enotni kategoriji. Tekmova-
nje v moπkih kategorijah je v 
prvi fazi potekalo v skupinah s 
po πtirimi igralci, v katerih so 
igrali vsak z vsakim, prva dva 

Aleπ, Jure in Tadej so novi 
kamniπki gorski reπevalci

Aleπ HoËevar Jure Prezelj Tadej Trobevπek

Vsi so se kot izkuπeni alpinisti vËlanili v Druπtvo GRS Kamnik leta 2009 in 
se takoj aktivno vkljuËili v delo druπtva. Sodelovali so na intervencijah in se 
udeleæili rednih usposabljanj, ki jih druπtvo vsako leto organizira za svoje 
Ëlane. V Ëasu usposabljanja so vloæili veliko truda in ærtvovali ogromno 
prostega Ëasa, saj so morali pred zakljuËnimi izpiti v okviru druπtvenih 
usposabljanj opraviti teËaj letne in zimske reπevalne tehnike, 80-urni teËaj 
prve pomoËi, ki ga organizira Komisija za medicino pri Gorski reπevalni 
zvezi Slovenije, in izpit za bolniËarja.

≈Za uspeπno reπevanje v gorah nad Kamnikom se vam ni bati«, mi je 
pred dnevi dejal eden od Ëlanov izpitne komisije. ≈Vaπi fantje so se iz-
kazali. Bili so med najboljπimi na izpitu«, je πe dodal.

Vsem trem iskrene Ëestitke.  Franc Miπ
Druπtvo GRS Kamnik

Fotografije: arhiv DGRS Kamnik

Mladi so spoznavali delo 
GRS in se uËili varnejπe hoje 

Prikaz delovanja ABS nahrbtnika 
za preæivetje v plazu ter reπevanja s 
sedeænice.

Uspeπen zakljuËek kegljaπke ligaπke sezone
Obe ekipi na koncu 
Ëetrti, a obe v Evropi

pomladanskem krogu so po æe 
praktiËno dobljeni tekmi v Ma-
riboru ostale le na remiju. Tako 
so lahko tudi s Ëetrtim mestom 
zadovoljne, so si pa s tem pri-
borile nastop v NBC Pokalu, ki 
bo oktobra v Banjaluki.

Fantje, ki nastopajo pod ime-
nom Calcit, pa so se v zadnjem 
krogu morali poπteno potruditi, 
da so ugnali igralce Bresta iz 
Cerknice, saj je bila razlika na 
koncu le osem kegljev. Tokrat 
se je z najboljπo tekmo v sezoni 
izkazal Prosen, ki se je zaustavil 
pri 615 kegljih. Boljπi je bil le 
Franc Grubar, ki ima za seboj 
eno svojih najuspeπnejπih sezon. 
So pa KamniËani izpustili pri-
loænost za viπjo uvrstitev, saj bi 
lahko z malce veË sreËe in tudi 
zbranosti zmagali pri prvaku 
Konstruktorju v Mariboru, ka-
kor tudi s podprvaki Triglavom 
v Kranju. Tudi naπim fantom pri-
pada nagrada v obliki nastopa v 
Bosni in Hercegovini.

V tem tekmovalnem letu pa 
sta tekmovali πe ena æenska in 
moπka ekipa v drugi ligi zahod. 
Ti dve ekipi sluæita predvsem za 

uigravanje mlajπih igralcev in ig-
ralk ter pridobivanje prepotrebne 
samozavesti za igranje med elito. 
Pri tem je druga ekipa Calcita v 
zadnjem krogu v Ljubljani pre-
magala v direktnem dvoboju Ta-
borsko jamo in se povzpela na 
konËno tretje mesto. ETA pa je v 
æenski ligi v zadnjem krogu doma 
visoko premagala KoËevje in na 
koncu osvojila sedmo mesto.

Ligaπka sezona je konËana, 
na sporedu so πe posamiËna pr-
venstva, v katerih si KamniËani 
obetajo dobrih uvrstitev. Prihaja 
pa tudi naporno obdobje za mla-
dega Gaπperja Burkeljco v pri-
pravah za mlado reprezentanco, 
saj se poteguje za mesto v tej 
reprezentanci in s tem za nastop 
na SP v Bautzenu v NemËiji.

STANE KADUNC

Odprto prvenstvo obËine Kamnik v namiznem tenisu  
igralca v vsaki skupini pa sta se 
uvrstila v finalni del, ki je pote-
kal na izpadanje. NajveË znanja 
in psihiËne stabilnosti je upri-
zoril Bojan Maselj iz Domæal, 
ki je v finalu kategorije moπki 
do 50 let je premagal naπega 
Edvarda Horvata z izidom 3:1. 
V tretjem nizu je pri rezultatu 
1:1 v nizih Edvard imel set æogi-
co, ki pa je ni uspel realizirati, 
in potem je, kot je to pravilo v 
igrah z loparji, psihiËno padel v 
Ëetrtem nizu. 

Vseeno je to lep doseæek za 
kamniπki namizni tenis, velik 
prispevek k uspehu KamniËa-

Moπki nad 50 let:
1. StankoviË Dragutin, Ljubljana
2. ©tor Gorazd, Velenje
3.-4. Makovec Darko, Æiri
3.-4. Strniπnik Franci, Domæale

Zmagovalec Bojan Maselj in direktor tekmovanja 
Æeljko –uriÊ.

Moπki do 50 let: 
1. Maselj Bojan, Domæale
2. Horvat Edo, Kamnik 
3.-4. Starc Tone, ©marca 
3.-4. Poropat Aleksander, Celje

Omeniti velja vse 
dobitnike kolajn 
in diplom in sicer:

Æenske :
1. Lah Ivanka, Medvode
2. GoriËan Ana, Trojane
3.-4. Mlinar Vida, Æiri
3.-4. Leskovec Polona, Mengeπ

in Ëetrto uvrπËeni igralci po-
sameznih skupin, smo zmagali 
sami KamniËani in sicer: Urπka 
Horvat, Æeljko –uriÊ in Tomaæ 
Prezelj. 

Zmagovalec kategorije moπki 
nad 50 let Dragutin StankoviË 
iz Ljubljane se je v super final-
nem dvoboju pomeril z Boja-
nom Masljem. Gladko s 3:0 je 
bil prepriËljiv Bojan in tako so 

zlata kolajna, veliki prehodni 
pokal odprtega prvenstva, di-
ploma ter denarna nagrada od-
potovali v Domæale. V konku-
renci igralk se je zmage veselila 
izkuπena Ivanka Lah iz Medvod, 
ki je v finalu rutinirano ugnala 
Ano GoriËan, sicer zmagovalko 
naπega turnirja pred dvema le-
toma. 

MATJAÆ POGA»AR

nov pa je dodal πe Tone Starc 
iz ©marce z osvojenim 3. me-
stom. V tolaæilnih skupinah, 
v katere so se uvrstili tretje 
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HVALA!
Ko se zgodi nesreËa je ne-

mogoËe predvidevati, kakπne 
bodo posledice. Z dneva v dan 
smo se spraπevali kako bo z na-
πim oËkom in moæem in vsak 
dan smo bili znova in znova na 
trnih, kako se bodo stvari izte-
kle. »eprav je poπkodba glave 
resna poπkodba, se je vse dobro 
konËalo in smo vsi veseli, da je 
tako.

Res je - æivljenje nam veliko-
krat postreæe z nepredvidljivi-
mi, preveËkrat tudi s takimi, ne-
prijetnimi situacijami, ki znajo 
biti za marsikoga veliko breme. 
Lepo pa je vedeti, da πe odstaja-
jo ljudje, ki to breme pomagajo 
nositi.

Hvala vsem za kakrπnokoli 
podporo, obiske in vse spod-
bude. Posebno zahvalo pa si 
zasluæi trgovina MOJSTER JAKA 
s πefom Bogdanom Poljanπkom 
in sodelavko Petro Martinjak za 
veliko mero strpnosti in podpo-
re v trenutkih, ko sem to najbolj 
potrebovala. Hvala.

 Druæina Urankar 
iz RoæiËnega pri Kamniku

www.egro.net

Vesele velikonočne 

praznike!

Trgovina  z mešanim blagom
»PRI BRINU«

Gozd 10/a, tel.: 8325-484
Odprto od pon.-petka 8h-12h in 14.30 -18h

                   sobote 8h-14h, nedelje 8h-11h.
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Srce je omagalo, 
tvoj dih je zastal,
a nate spomin bo za vedno ostal.

ZAHVALA

14. marca se je od nas poslovil 
naπ dragi 

JANEZ KODRA 
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in 

znancem za izreËena soæalja, darovane sveËe in cvetje.
Hvala osebju Doma starejπih obËanov Kamnik za dolgoletno 

skrbno nego in pomoË.
Iskrena zahvala lovcem, praporπËakom, pevcem, gospodu 
æupniku ter Marinki in SreËotu za besede slovesa ter vsem, 

ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

HËi Nada z druæino

Marec 2012

Srce je omagalo, 
tvoj dih je zastal, 
a nate spomin bo veËno ostal.

ZAHVALA

V 83. letu se je tiho poslovila 
naπa draga

MARIJA KOTNIK
Æuπmova mama

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, sodelavcem in znancem za izreËena soæalja, 
podarjene sveËe in svete maπe. Hvala sodelavcem Ete Kamnik, 
folklorni skupini DU Kamnik, neveljskim klekljaricam in 
Karitasu Nevlje, æupniku Vinku Podbevπku, kvartetu Grm 

in trobentaËu. 
Hvala vsem, ki ste se od naπe mami poslovili v tako velikem 

πtevilu in jo boste ohranili v lepem spominu. 

Vsi njeni

Marec 2012

ZAHVALA

V 85. letu starosti se je od nas 
poslovila naπa mama

MAJDA PER»I»
rojena Albreht

Hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, ki ste jo skupaj 
z nami pospremili na njeni zadnji poti. Hvala za darovano 
cvetje, sveËe in izraæena soæalja. Posebna hvala sosedom iz 
Preπernove ulice, osebju Doma starejπih obËanov Kamnik, 
pevcem Tunjiπkega okteta in æupniku gospodu Dularju za 

lepo opravljen obred. 

Vsi njeni

Marec 2012

Ni te veË na vrtu, ne v hiπi,
niË veË se tvoj glas ne sliπi.
Vse je tiho, tiho ...

ZAHVALA

Po teæki bolezni je v 79. letu za 
vedno odπel od nas naπ dragi moæ, 

oËe, dedi, brat in stric

JOÆE ÆEBALJEC
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem za izreËena soæalja, podarjeno cvetje, 

sveËe in svete maπe.
Hvala gospodu æupniku Tonetu Dularju in kvartetu Krt.

Hvala vsem, ki ste ga v tako velikem πtevilu pospremili na 
njegovi zadnji poti in z nami delili boleËino.

Posebej pa hvala za pomoË pri lajπanju teæke bolezni 
zdravnici dr. Pleπnarjevi, medicinski sestri Heleni, patronaæni 
sestri Majdi, Ireni Nadiæan, Betki Kodra in sosedoma Duπanki 

in Janku Grabnar.

ÆalujoËi: Vsi njegovi

Marec 2012

Pomlad bo na tvoj vrt priπla
in Ëakala, da prideπ ti.
Sedla bo na roæna tla
in jokala, ker te ni.

ZAHVALA

V 95. letu æivljenja nas je zapustila 
mama, babica, prababica

MARGARETA ©LEBIR
iz Stolnika

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
sosedom za izreËena soæalja, podarjene sveËe in svete maπe.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, g. æupniku 
Antonu Prijatelju za lepo opravljen obred, Komunalnemu 
podjetju Kamnik, Tunjiπkemu oktetu in Tomaæu Plahutniku.
Hvala vsem, ki boste naπo mamo ohranili v lepem spominu.

Vsi njeni

Marec 2012

v Kamniku, Ljubljanska 3d,
SV vogal objekta SVETILNIK, tel.: 01/831 79 50

SERVIS
IN PRODAJA UR

������������������������h���h, sobota: 9h���h

STEKLARSTVO IRMI
�����������������

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

LANEN CVET
tekstilna trgovina

Moste pri Komendi 74,
tel.: 01/8341-660

Odprto: pon.-pet.: 9.-19. ure, sobota: 8.-13. ure
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POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)

����������������

R O L E T E
ŽALUZIJE

Tel. 01/723 72 84
www.akrol.si     info@akrol.si

Vesele velikonočne

praznike!

Vaš Ëasopis æe 50. leto

SERVIS 
KLIMA

NAPRAV

HLAJENJE IN 
OGREVANJE

TOTAL TV
ZA VSAK DOM

�������������������
do konca aprila

DOSTAVA
KURILNEGA OLJA
Marjan Dragar
Vrhpolje 280 
KAMNIK

���������

041/691-325
�������������������������
���������������������
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UGODNO - služnostno klanje živine:
cca 15% nižja cena klavnine in nič stroškov prevoza.
Še vedno ugoden odkup krav, bikov in telic za izvoz.

Tel.: 831-76-28, GSM: 041/612-646
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V TRGOVINI JE PESTRA IZBIRA:

* SEMENSKEGA KROMPIRJA
* ČEBULNIC ZA VAŠ VRT
* SADIK VRTNIN
* SEMEN ZELENJAVE IN CVETLIC
* CVETLIČNIH LONCEV IN KORIT
* ZEMLJE IN SUBSTRATOV, GNOJIL,
   SREDSTEV ZA VARSTVO RASTLIN
* gozdarskega programa (zagozde, verije, olja ...)
   in ostalega programa po ugodnih cenah

Vsem želimo vesele
velikonočne praznike!

Ni vaju veË na vrtu in ne v hiπi,
niË veË glas se vajin ne sliπi. 
»e luËko na grobu upihnil bo vihar,
v naπih srcih je ne bo nikdar.

ZAHVALA
V mesecu februarju sta svoji æivljenjski poti sklenila

FRANCE in ANGELA 
PESTOTNIK 
roj. StehniËar iz Podgorja

Ob boleËi izgubi ata in mame hvala vsem, ki ste ju skupaj z nami pospremili na njuni zadnji 
poti, darovali cvetje, sveËe, za svete maπe in drugo pomoË.

Posebna zahvala velja dr. Marti Jerman in medicinski sestri Mateji, patronaæni sestri Cvetki za 
pomoË v njunih zadnjih dneh. Gospodu æupniku Tonetu Dularju za lepo opravljena obreda.

Hvala vsem, ki se ju boste spominjali.
Vsi njuni

Marec 2012



V čem se pavaša hišapočutinajbolje?

V čem se pavaša hiša

Akcija

Pri izdelkih JUBIN lahko izbirate med:

JUBIN Decor (6 x 2,25 l) +  
JUBIN Decor Primer (6 x 2,25 l) JUBIN Metal (10 x 2,25 l)

JUBIN Lasur (6 x 2,25 l) +
JUBIN Lasur Primer Plus (4 x 2,25 l)

Več informacij na brezplačni 
tel. številki 080 15 56 ali 
v industrijski prodajalni - 
01/ 5884 266 -  JUB Design 
Studio, Dol pri Ljubljani.

www.jub.eu

Fasadni sistemi po meri

DARILO OB NAKUPU
Ob nakupu najmanj 150 m2 JUBIZOL fasadnega sistema vam 
podarimo barvo JUBIN za 100 m2 površine!

oglas_jubin.jubizol_185 x 130 mm_kamniski obcan.indd   1 26.3.2012   11:28:56

% 01/83 91 311,  
041/662 450

Vaš Ëasopis æe 50 let Tudi na www.kamnik.si) sasa.mejac@siol.net
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������Podjetje za usposabljanje invalidov, d.o.o., Vevška c. 52, 1260 Ljubljana–Polje
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KRUHA IN PECIV
���������������������������
BUREK IN PIZZE Lepe velikonočne praznike!
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